

ហេព្រើរ ជំពូកទីប្រាំមួយ 2

 ...ដើម្បីសិក្សាព្រះបន្ទូលដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំចូលមកមួយរយៈមុន ហើយខ្ញុំកំពុងរងទុក្ខបំពេញព្រះគម្ពីរពីរ។ ហើយខ្ញុំបានសំភាសន៍ខ្លីជាមួយនារីម្នាក់ដែលនៅខាងក្រោយនេះ ហើយខ្ញុំប្រាប់នាងថា ប្រសិនបើខ្ញុំអធិប្បាយចេញពីព្រះគម្ពីរទាំងពីរ គួរតែមានអត្ថបទល្អគួរសម។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាវចនានុក្រមភាសាក្រិច ដូច្នេះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់អានចេញពីវា នៅយប់នេះ។ វាគឺ—វាគឺ...វាជាពាក្យសម្រាប់ការបកប្រែពាក្យពីក្រិកដើម ទៅជាភាសាអង់គ្លេស។ ហើយវាជាជំនួយជាច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំនៅតាមបន្ទាត់។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែចង់អានអ្វីមួយចេញពីវា ព្រោះឥឡូវនេះយើងកំពុងសិក្សាក្នុងគម្ពីរហេព្រើរនេះ ហើយឥឡូវនេះយើងកំពុងឈានដល់អត្ថន័យដ៏ជ្រាលជ្រៅពិតប្រាកដ។

219 ហើយខ្ញុំបានប្រាប់បងប្រុស នេវីលកាលពីប៉ុន្មាននាទីមុនថា “យើងចូលទៅក្នុងផ្នែកដែលមនុស្សត្រូវក្បាល ហើយនិយាយថា ‘ខ្ញុំមិនជឿនោះទេ។’” ឃើញទេ? នោះជាប្រភេទដែលយើងចូល។ នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងចូលចិត្តវា។

220 អ្នកបម្រើព្រះខ្លះនិយាយមកខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំគិតថានឹងមានការអះក្បាលច្រើន។”

221 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលយើងចង់ធ្វើ។” ឃើញទេ?

222 គម្ពីរអាចមានអត្ថន័យតែមួយប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនអាចមានអត្ថន័យពីរទេ។ ហើយប្រសិនបើផ្នែកមួយនៃគម្ពីរនិយាយរឿងមួយ ហើយផ្នែកមួយទៀតនៃគម្ពីរនិយាយអ្វីផ្សេងទៀត បន្ទាប់មកមានអ្វីមួយខុស។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែនិយាយរឿងតែមួយដូចគ្នា គ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ក្នុងការសិក្សាព្រះគម្ពីរ “វាត្រូវបានលាក់ពីភ្នែករបស់អ្នកមានប្រាជ្ញានិងមនុស្សឆ្លាតតែបានបើកសម្តែងដល់កូនក្មេងវិញ” ព្រោះវាជាសៀវភៅខាងវិញ្ញាណ។

223 ហើយវាមិនមែនជាសៀវភៅលោកខាងលិចទេ។ វាជាសៀវភៅភាគខាងកើត។ ហើយមានរឿងតែមួយគត់ដែលអាចបកស្រាយវាបាន ហើយនោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំដឹងថាយើងម្នាក់ៗចង់និយាយ ថា “ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធកំពុងប្រាប់យើងពីអ្វីដែលយើងជឿលើវា។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើបទគម្ពីរនីមួយៗ

មានបន្ទាត់ដូចគ្នា នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើវាមិនតម្រង់ជួរ ហើយ មានគម្លាតនៅទីនេះ ហើយគម្លាតនៅទីនេះ បន្ទាប់មកមានអ្វីមួយខុសជាមួយនឹង ជំនឿរបស់យើង។ ហើយអូ វាជាសៀវភៅដ៏អស្ចារ្យ។

224 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកធ្វើរឿងនេះ ពេលយើងកំពុងសិក្សា។ ឥឡូវនេះ យើងត្រូវ ចេញដំណើរពីព្រលឹមទៅក្រុងវីយ៉ូមីង បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។ និងអធិស្ឋាន សម្រាប់យើង។

ហើយនៅសប្តាហ៍ក្រោយនេះ បងប្រុស ប្រ្លាហាំ ស្ទៀលីង នៅទីនេះ... គាត់មានវត្តមាន។ ខ្ញុំបានលឺគាត់កាលពីប៉ុន្មាននាទីមុននេះ ធ្វើការប្រកាសរបស់ គាត់។ ហើយក្រុមជំនុំនេះគឺនៅក្នុងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការពេញលេញជាមួយនឹង ការប្រជុំរបស់គាត់។ ហើយយើងកំពុងអធិស្ឋានដល់ព្រះ ដើម្បីប្រទានឲ្យគាត់នូវ ការប្រជុំដ៏ច្រើនលើសលប់ និងបរិបូណ៌។ បងប្រុស ប្រ្លាហាំ បានរៀបចំការប្រជុំ សម្រាប់បងប្រុស...នៅទីនេះនៅទីក្រុងឆាល កន្លែងរបស់បងប្រុស ជូនៀ ហើយ ខ្ញុំជឿថា មានអ្នកប្រែចិត្តមួយរយនាក់។ បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “ប៉ែតសិប បួន។”—អដ។ ប៉ែតសិបបួនប្រែចិត្ត។ ដូច្នោះ យើងសរសើរព្រះ។ ហើយយើង ជឿជាក់ថា វានឹងមានប្រាំរយប៉ែតសិបបួននៅទីនេះ កន្លែងនេះនៅទីនេះ។

225 បងប្រុស ប្រ្លាហាំ បានជួបខ្ញុំនៅថ្ងៃនេះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុស ប៊ីល ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកយល់ហើយ ថាខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីចាប់ផ្តើម ការងារផ្សេងទៀតប្រឆាំងនឹងរោងឧបោសថទេ ព្រោះខ្ញុំជាផ្នែកនៃរោងឧបោសថ។” គាត់ទើបតែនៅទីនេះ...គាត់មានអារម្មណ៍ក្នុងចិត្តថា គាត់ចង់រៀបចំការប្រជុំ ហើយ ព្រះអម្ចាស់បានដឹកនាំគាត់ឱ្យធ្វើវា ។ ហើយ—ហើយគាត់បានអញ្ជើញអ្នកប្រែ ចិត្តជឿ ហើយមានព្រះវិហារមួយ ដើម្បីចាក់ពួកគេចុះ “នេះជាផ្ទះព្រះវិហារ បើអ្នក ចូលទៅ ប្រែចិត្ត។”

226 ហើយវាជាកាតព្វកិច្ចរបស់យើង ក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន ដើម្បីគាំទ្រគាត់ ជាមួយនឹងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងអាចធ្វើបាន។ ហើយព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់ បងប្រុស ប្រ្លាហាំ។ ហើយអ្នករាល់គ្នា ត្រូវបានអញ្ជើញយ៉ាងស្និទ្ធស្នាល ឱ្យចូលរួម ការប្រជុំរបស់បងប្រុស ប្រ្លាហាំ នៅទីនេះ ដោយមានការអនុញ្ញាតពេញលេញពី ក្រុមជំនុំនេះ ដោយមានការសហការយ៉ាងពេញលេញដើម្បីជួយគាត់តាមគ្រប់

មធ្យោបាយដែលយើងអាចធ្វើបាន សម្រាប់ព្រលឹងដែលបាត់បង់ និងសម្រាប់ ព្រះវាណាចក្ររបស់ព្រះ។

227 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នក បងប្រុស ប្រ្លាហាំ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការប្រជុំដ៏ អស្ចារ្យ។ គាត់មិនដឹងថាពេលណាគាត់នឹងបញ្ចប់ទេ។ គាត់ទើបតែចាប់ផ្តើម។ ដូច្នោះហើយ បងប្រុស ប្រ្លាហាំ មានវាដូចជាខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ការឡើងនិងចុះជាច្រើន។ នោះហើយជាផ្លូវជីវិត។ វាធ្វើឱ្យអ្នកពេញចិត្តចំពោះការកើនឡើង បន្ទាប់ពីអ្នក បានឆ្លងកាត់ការស្លាប់ចុះ។ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ទម្លាក់ចុះហើយដេកនៅទីនោះ គាត់ជាមនុស្សកំសាក។ ខ្ញុំមានទំនុកចិត្តនៅពេលដែលមនុស្សនឹងក្រោកឡើង ហើយព្យាយាមម្តងទៀត។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកអាចបកស្រាយអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យ។ ឥឡូវនេះ កុំភ្លេចវា សប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។

228 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសៀវភៅហេព្រើរនេះ យើងនឹងមិនយកផ្ទៃខាងក្រោយនៅ យប់នេះទេ។

229 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ បងប្រុសនៅ លនឹងប្រកាស។ បងប្រុស ខុកនៅទីនេះ ឬពួកគេខ្លះ នឹងប្រាប់គាត់ ប្រសិនបើ យើងចូលដល់ពេលប្រជុំនៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។ គាត់នឹងប្រកាសតាមវិទ្យុ។ ហើយយើង...អ្នកទាំងអស់គ្នាស្តាប់វិទ្យុរបស់គាត់ឥឡូវនេះ—និង—ហើយអញ្ជើញ អ្នកជិតខាងទាំងអស់ឱ្យស្តាប់។ ខ្ញុំពិតជាសប្បាយចិត្តដោយសារការស្តាប់ ការអធិប្បាយ និងការច្រៀងរបស់ពួកគេ ដែលជាក្រុមត្រីមាសនេះ។ ខ្ញុំមិន និយាយដោយព្រោះគាត់មកទីនេះ។ បើខ្ញុំនិយាយបែបនេះហើយមិនមានន័យ ក្នុងចិត្ត ខ្ញុំនឹងក្លាយជាមនុស្សលាក់ពុត។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំត្រូវតែប្រែចិត្ត។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមានន័យអញ្ចឹងពិតមែន។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យផ្កាកុលាបខ្លះដល់គាត់ឥឡូវជាជាង កម្រងផ្កាទាំងមូលបន្ទាប់ពីគាត់ចាកចេញ។

230 មានពេលមួយដែលខ្ញុំកំពុងដើរចេញពីទ្វារនោះ ស្រាប់តែមានស្ត្រីម្នាក់ដើរមក ហើយនាងនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អូ របៀបដែលខ្ញុំរីករាយនឹងសារ នោះ!”

231 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។” បានធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ។

232 មានអ្នកផ្សេងមកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំរីករាយនឹងសារនោះ។”

233 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។”

234 មានគ្រូអធិប្បាយតូចមួយនៅទីនោះ ឡើងពីទីនេះនៅភាគខាងជើងនៃ ប្រទេស កុងរដ្ឋ គាត់បាននិយាយថា “សូមថ្វាយព្រះពរ ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យមនុស្សអ្នក ពីខ្ញុំបែបនេះទេ។”

235 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំក៏ដូចគ្នា។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មានភាពខុសគ្នា តែមួយរវាងខ្ញុំនិងអ្នក។ គឺខ្ញុំស្មោះត្រង់ចំពោះវា។” ត្រូវហើយ។ យើងទាំងអស់គ្នា ចូលចិត្តស្តាប់ពាក្យល្អៗ ដែលនិយាយអំពីយើង។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាវាជាការល្អ ដែលនិយាយពាក្យល្អអំពីវា។ ហើយប្រសិនបើអ្នកចង់ឱ្យនរណាម្នាក់និយាយ ពាក្យល្អអំពីអ្នក ចូរនិយាយពាក្យល្អខ្លះអំពីអ្នកដទៃ។ នោះជាវិធីដើម្បីធ្វើបែបនោះ បន្ទាប់មកអ្នកតែងតែនិយាយរឿងល្អបំផុតដែលអ្នកអាចធ្វើបានចំពោះគ្រប់គ្នា។ ហើយវាធ្វើឱ្យកង់វិលកាន់តែប្រសើរ។

236 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងនេះ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ តាម គំនិតរបស់ខ្ញុំ យើងចូល កាន់តែស៊ីជម្រៅទៅៗ ទៅក្នុងអាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យរបស់ ព្រះ។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងមុលគីស្យាដែក តើទ្រង់ជានរណា ទ្រង់មកពីណា កន្លែងដែលទ្រង់បានទៅ តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះទ្រង់ និងអំពីមុលគីស្យា ដែក។

237 ហើយឥឡូវនេះ កាលពីយប់ថ្ងៃពុធ បងប្រុស នេវីលបានចូលដល់ ជំពូក បញ្ចប់នៃអាទិទេពកំពូល និងភាពជាសង្ឃនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង ដែល ចាប់ផ្តើមនៅដើមដំបូង “ឯព្រះ ដែលពីដើម ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងពួកព្រះយុកោ ដោយពួកហោរា ជាច្រើនដងច្រើនបែប នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលមក យើងតាមរយៈព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។”

238 បន្ទាប់មកគាត់បន្តទៀត ហើយចាប់ផ្តើមប្រាប់និងធ្វើគំរូថាគាត់ជានរណា នាំ ទ្រង់ចុះទៅជំពូកទី៥ នៅចុងបញ្ចប់នៃជំពូកទី៥។

239 បន្ទាប់មកចាប់ផ្តើមនៅជំពូកទី៦ យើងចូលទៅក្នុងមេរៀនរបស់យើងនៅព្រឹក នេះ។

ដូច្នេះ ចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងឯសេចក្តីបឋមសិក្សានៃព្រះបន្ទូល ព្រះគ្រីស្ទ ហើយខំឲ្យបានជឿនទៅមុខ ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ...

240 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់បានរីករាយនឹងសារអំពីភាពពេញខ្នាត? ក្រុមជំនុំ
និយាយថា “អាម៉ែន” —អដ។ “ចូរយើងបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។” នោះគឺជា
សាររបស់យើងនៅព្រឹកនេះនៅក្នុងជំពូកទី៦នៃគម្ពីរហេព្រើរ។

241 ឥឡូវនេះយើងកំពុងចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលយើងចាប់ផ្តើមដើម្បីទទួលបាន
—ផ្នែកពិត។ អូ យើងទាំងអស់គ្នាអាចយល់ព្រមលើរឿងទាំងនេះ៖ លើអាទិទេព
នៃព្រះគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ និងរបៀបដែលទ្រង់នៅជាមួយព្រះ
ហើយព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយទ្រង់ ហើយទ្រង់នៅក្នុងព្រះ ហើយព្រះនៅក្នុង
ទ្រង់ជាដើម។ យើងទាំងអស់គ្នាយល់ស្របលើរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ពីនេះ
ទៅ ខ្ញុំមិនដឹងថាយើងនឹងយល់ព្រមយ៉ាងណាទេ។ ដូច្នេះ ទោះបីជារឿងរាល់យប់
ក៏ដោយ យើងនឹងផ្តល់ឱកាសឱ្យអ្នកសរសេរកំណត់ត្រាខ្លីមួយមកខ្ញុំ ហើយប្រាប់ខ្ញុំ
ពីអ្វីដែលអ្នកគិតអំពីវា។

242 បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងត្រូវឆ្លើយសំណួរ។ ហើយបើខ្ញុំមិនអាចទទួលបាន ខ្ញុំនឹង
និយាយថា “បងប្រុស នេរីលតើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះរឿងនោះ?” ខ្ញុំនឹងនិយាយ
ថា “គាត់នៅទីនោះ។ ឱ្យគាត់ឆ្លើយ។” [បងប្រុស នេរីល និយាយថា “នោះហើយជា
ពេលដែលខ្ញុំនឹងអានភាសាក្រិច។”—អដ] ពេលនោះគឺជាពេលដែលគាត់នឹងអាន
វចនានុក្រម យកភាសាក្រិចចេញ។ ខ្ញុំគិតថា វាដល់ពេលដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើផងដែរ។

243 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងនឹងចុះទៅហើយស្មោះត្រង់ពិតប្រាកដ ហើយ
ពិតជាមកក្នុងគោលបំណងតែមួយ នោះ គឺដើម្បីរៀន។ ខ្ញុំចង់រៀនដែរ។ ហើយ
ព្រះគម្ពីរត្រូវបានសរសេរថា “វាគឺជាការ...បទគម្ពីរមិនមានការបកស្រាយជា
លក្ខណៈឯកជនទេ។” មានន័យថាបទគម្ពីរត្រូវតែបកស្រាយបទគម្ពីរ។ ឃើញ
ទេ? បទគម្ពីរនីមួយៗត្រូវតែបកស្រាយមួយផ្សេងទៀត គ្រប់វិធីតាមរយៈព្រះគម្ពីរ
ដើម្បីធ្វើឱ្យវាក្លាយជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។ ដោយសារតែព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរ
ដោយសារតែទ្រង់ជាព្រះដែលមិនអាចផ្លាស់ប្តូរ។

244 ឥឡូវនេះ “ការឈប់ខាង...”

ដូច្នេះ ចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងឯសេចក្តីបឋមសិក្សានៃព្រះបន្ទូល
ព្រះគ្រីស្ទ ហើយខំឲ្យបានជឿនទៅមុខ ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ...

245 ខ្ញុំចូលចិត្តប៉ុលនិយាយរឿងទាំងនោះ។ ប៉ុលមិនដែលជាមនុស្សដែលចូលចិត្តស្នាក់នៅយូរពេកនៅកន្លែងមួយនោះទេ។ គាត់ចូលចិត្តបន្តទៅមុខ កាន់តែជ្រៅ។ មានពេលមួយនៅក្នុងបទគម្ពីរ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំភ្លេចរឿងអតីតកាល ខ្ញុំឡើងឆ្ពោះទៅរកសញ្ញានៃការហៅនៅទីខ្ពស់។” ឃើញទេ? គាត់បន្តឡើង។

246 នៅទីនេះគាត់បាននិយាយថា:

ឥឡូវនេះ ការបំភ្លេចចោលយើងឈប់ ខាងសេចក្តីបថមសិក្សានៃ ព្រះបន្ទូលព្រះគ្រីស្ទ (តើទ្រង់ជានរណា ទ្រង់ជាអ្វី) ចូរយើងបន្ត ទៅភាពពេញខ្នាត...

247 ឥឡូវនេះ ដំបូងយើងចង់ស្វែងយល់ថា “តើយើងអាចពេញខ្នាតបានទេ?” ហើយយើងបានរកឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរនៅព្រឹកនេះ ម៉ាថាយ ៥:២៨ ដែល ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថាយើង “ត្រូវតែល្អឥតខ្ចោះដូចជាព្រះ” ឬមិនអញ្ចឹង ទេយើងមិនអាចចូលបានទេ។

248 បន្ទាប់មកយើងបានរកឃើញថាយើងទាំងអស់គ្នា “កើតក្នុងបាប មានរាង ជាទុច្ចរិត មកក្នុងលោកនិយាយកុហក។” ហើយគ្មានអ្វីដែលល្អសម្រាប់យើងទេ ដូច្នេះតើយើងអាចក្លាយជាមនុស្សគ្រប់លក្ខណ៍ដោយរបៀបណា?

249 ឥឡូវនេះនេះគឺជាអ្វីដែលយើងរកឃើញនៅពេលនោះ ជាងការអាន ការ ទទួលយកបទគម្ពីរជាមួយនឹងបទគម្ពីរ នោះ “ព្រះយេស៊ូវ ដោយយញ្ញបូជាតែមួយ ធ្វើឱ្យបានឥតខ្ចោះជារៀងរហូត សម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។” ទ្រង់...បន្ទាប់មក យើងល្អឥតខ្ចោះ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយយើងមានសេរីភាពពីការជំនុំជំរះ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ យើងនឹងមិនស្លាប់ឡើយ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ យើងបាន បាត់បង់សេចក្តីស្លាប់ ហើយបានរកឃើញជីវិត តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ។ មិនតាមរយៈ ក្រុមជំនុំណាមួយ មិនតាមរយៈនិកាយណាមួយ មិនតាមរយៈការអស្ចារ្យណាមួយ មិនតាមរយៈការនិយាយភាសាដ៏ទៃ មិនមែនតាមរយៈការស្រែក មិនមែនដោយ ការញ្ជើ មិនមែនដោយការរាំដោយព្រះវិញ្ញាណទេ គឺដោយព្រះគុណ។

250 ព្រះហៅអ្នកណាដែលទ្រង់នឹងហៅ។ ហើយវាគឺដោយការជ្រើសរើស យើង ដឹងហើយ។ យើងរកឃើញ ថា “មិនមែនគាត់ទេដែលចង់បានសេចក្តីសង្គ្រោះ។ មិនមែនអ្នកដែលចង់ឬអ្នកដែលរត់ វាគឺជាព្រះដែលបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណា។”

“ហើយគ្មានអ្នកណាអាចមកឯព្រះយេស៊ូវបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបានទាញទ្រង់ជាមុនសិន។” ដូច្នេះតើអ្នកត្រូវធ្វើអ្វី ជាមួយវា? អ្នកមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ អ្នកនៅក្រៅរូបភាព ទាំងស្រុង។

251 យើងបានរកឃើញថា មនុស្សមិនដែលស្វែងរកព្រះឡើយ។ វាក៏ជាព្រះដែលស្វែងរកមនុស្ស។ បន្ទាប់មក យើងបានរកឃើញថា ព្រះគឺជាធនធានតែមួយគត់នៃជីវិតអស់កល្ប។ យើងបានរកឃើញថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលនៅអស់កល្បជានិច្ចគឺគ្មានការចាប់ផ្តើមឬគ្មានទីបញ្ចប់ទេ។ ដូច្នេះហើយ យើងរកឃើញថា នរកមានការចាប់ផ្តើម ហើយវាមានទីបញ្ចប់។ ហើយមានតែ...គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយថានរកមានជារៀងរហូត ជារៀងរហូតឡើយ បាទ ជារៀងរហូត ប៉ុន្តែមិនមែនជារៀងរហូតអស់កល្បទេ។

252 ជារៀងរហូត “ចន្លោះពេលមួយ។” ព្រះគម្ពីរប្រាប់ថា “ជារៀងរហូតនិងជារៀងរហូត។” ហើយអ្នកមើលវាហើយរកមើលថាតើជារៀងរហូតមិនមានន័យថា “ចន្លោះពេលមួយ។” យ៉ូណាសបាននិយាយថាគាត់នៅក្នុងពោះត្រីបាឡែន “ជារៀងរហូត។” និងបទគម្ពីរជាច្រើនទៀត មានន័យថាជារៀងរហូតជា “ចន្លោះពេលមួយ។”

253 ប៉ុន្តែ អស់កល្បជានិច្ច គឺ “ជារៀងរហូត” នោះជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត និងជារៀងរហូត។ វាក៏ជាការអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយយើងដឹងថា នរកមិនមែនអស់កល្បទេ ប៉ុន្តែវាជារៀងរហូត។ ហើយហេតុផលគឺ អ្នកត្រូវតែមើលពាក្យទាំងនោះ ឥឡូវនេះ។ បើមិនអញ្ចឹងទេ អ្នកត្រូវលាយឡំ។ ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា អ្វីៗដែលគ្មានការចាប់ផ្តើមនោះគឺគ្មានទីបញ្ចប់។ ដូច្នេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិត” ជារៀងរហូត? ស្តាប់ទៅត្រូវទេ? ទេ។ “មានជីវិតអស់កល្ប។” ហើយពាក្យថាអស់កល្បជានិច្ច គឺ “ព្រះ។” ពាក្យថា នៅទីនេះ វានៅទីនេះក្នុងវចនានុក្រមក្រិក: ស៊ីអ៊ី “ជីវិតរបស់ព្រះ” នៅក្នុងអ្នក។ ហើយអ្នកគឺដូចជាអស់កល្បជានិច្ចដូចជាព្រះគឺជាអស់កល្បជានិច្ច ដោយសារតែអ្នកមានព្រះនៅក្នុងអ្នក។

254 ធម្មជាតិចាស់របស់អ្នកបានស្លាប់ ធម្មជាតិនៃពិភពលោក ហើយអ្នកក្លាយជាបស់ដែលបានបង្កើតថ្មី។ និងបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក ជីវិតចាស់ដែលមានការ

ចាប់ផ្ដើមនៅពេលដែលព្រះបានផ្ដួចផ្ដើមចូលទៅក្នុងរន្ធច្រមុះរបស់អ្នក ពេលអ្នក កើតមក ជីវិតខាងសាច់ឈាមក៏ស្លាប់ទៅ។ ហើយវាក៏មានការចាប់ផ្ដើម ហើយ វាក៏មានទីបញ្ចប់ ហើយវាក៏ស្លាប់ទៅ ហើយត្រូវបានបាត់បង់ជារៀងរហូត ដែល ជាធម្មជាតិចាស់។ ហើយព្រះបានចូលមកជាមួយនឹងធម្មជាតិថ្មី។ នោះ សេចក្ដី ស្រឡាញ់ អំណរអរ មេត្រីភាព អត់ធ្មត់ សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្លូតបូត ហើយ ដឹងខ្នាត បានចូលមក ហើយបានជំនួសកន្លែងនៃការព្យាបាទ កំហឹង និងការស្អប់ និង—និងការធ្វើត្រាប់តាម ការឈ្នះប្រកែកគ្នា និងអ្វីៗទាំងអស់នោះ។ វាបាន កើតឡើងនៅពេលដែលអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្ដីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ អ្នកទទួល បានវា ជិតមែនទែន ហើយឥឡូវនេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

255 ដូច្នោះស្ដាប់។ មានទម្រង់តែមួយនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ស្វែងរកវា។ នោះ គឺព្រះតែមួយអង្គគត់មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ព្រះតែមួយគត់ដែលមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់នឹង ងេទ្ទនៅក្នុងនរកជារៀងរហូត គាត់ត្រូវមានព្រះ ជាអស់កល្ប។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយ នៅទីនោះ...

256 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ខ្ញុំមិននិយាយថាមិនមាននរកដែលកំពុងឆេះនោះទេ។ មាននរក ភ្លើង និងស្ពាន់ធំៗ។ “កន្លែងដែលមាន—ដង្កូវគឺ...ភ្លើងមិនរលត់ ហើយ ដង្កូវក៏មិនស្លាប់ដែរ” ភ្លើង និងស្ពាន់ធំៗ ការដាក់ទណ្ឌកម្ម។ វាអាចមានរយៈពេល មួយរយពាន់លានឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែមានទីបញ្ចប់ ត្បិតឋាននរកត្រូវបានបង្កើត ឡើងសម្រាប់អារក្ស និងទេវតារបស់វា។ ហើយគ្រប់ទាំងអស់ដែលព្រះអង្គទ្រង់ ផ្ទាល់ ដែលមានកាលពីដើមដំបូង អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺចេញពីព្រះ។ នៅពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណពិត...

257 គ្រាន់តែយកព្រះវិញ្ញាណពិតសេចក្ដីស្រឡាញ់ នោះ គឺជាប្រភពទឹកដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះ បរិសុទ្ធ ឥតសៅហ្មង។ ពីនោះមកនៅក្នុងសេចក្ដីស្រឡាញ់ខុស។ បន្ទាប់មកវាចូលទៅក្នុងសេចក្ដីស្រឡាញ់របស់មនុស្ស។ បន្ទាប់មកវាចូលទៅ ក្នុងសេចក្ដីស្រឡាញ់ខាងផ្លូវភេទ។ ពេលនោះវាចូលមកក្នុងសេចក្ដីស្រឡាញ់ ស្រលាញ់ និងស្រលាញ់ផ្សេងៗ ហើយចេះតែបង្កចរហូតទាល់តែវាក្លាយជា សៅហ្មង។ ប៉ុន្តែរឿងទាំងអស់នោះមានការចាប់ផ្ដើម។ ហើយថ្ងៃណាមួយ វា នឹងត្រលប់មកប្រភពដើមវិញភ្លាមៗ វាគឺអស់កល្បជានិច្ច ជាកន្លែងដែលតណ្ហា

សេចក្តីស្រឡាញ់របស់មនុស្ស សេចក្តីស្រឡាញ់អាណិត សេចក្តីស្រឡាញ់
ទាំងអស់នោះ នឹងត្រូវរលត់ទៅ។

258 ជំនឿទាំងអស់នេះនឹងត្រូវបញ្ឈប់។ មានជំនឿពិតមួយ។ អ្វីផ្សេងទៀត
ទាំងអស់នឹងត្រូវរលត់។ ពួកគេបានរងរងចេញពីប្រភពទឹកពិតប្រាកដនេះ។

259 ដូច្នោះ នរក ទុក្ខ ទុក្ខព្រួយ មិនមែនអស់កល្បឡើយ។ ទុក្ខកើតឡើងដោយសារ
អំពើបាប ហើយអំពើបាបនាំមកនូវទុក្ខ។ ហើយនៅពេលដែលអំពើបាបបានបញ្ចប់
ទុក្ខក៏ត្រូវបញ្ចប់ ដែរ។ ហើយនឹងមានពេលមួយដែលមនុស្សមានបាប ដែល
មិនបានទទួលព្រះគ្រីស្ទ បន្ទាប់ពីពួកគេត្រូវបានដាក់ទណ្ឌកម្មប្រហែលជាមួយរយ
ពាន់លានឆ្នាំ... ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប្រហែលជាដប់រយលានពាន់លានឆ្នាំ។ ខ្ញុំមិនអាច
និយាយបានទេ។ ប៉ុន្តែវានឹងត្រូវដល់ទីបញ្ចប់ នៅពេលណាមួយ ព្រោះវាមិនមែន
ជាអស់កល្ប។

260 ឥឡូវនេះ យើងនឹងបន្តឆ្ពោះទៅរកភាព ពេញខ្នាត។ ឥឡូវនេះស្តាប់នៅពេល
យើងចូលទៅក្នុងសារ។

*មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្ត
ចេញពីការស្លាប់ និងសេចក្តីជំនឿជឿដល់ព្រះ*

*ហើយនិងសេចក្តីបង្រៀនពីបុណ្យជ្រមុជ...ការដាក់ដៃ...សេចក្តីរស់ពី
ស្លាប់ឡើងវិញ និង...សេចក្តីជំនុំជំរះកាត់ទោសដល់អស់កល្បជានិច្ច
នោះឡើយ។*

261 ឥឡូវនេះស្តាប់។ យើងមានពីរ...យើងមានរូបភាពមួយ នៅទីនេះ។
ឥឡូវនេះ នៅទីនេះជាកន្លែងដែលយើងនឹងមានការខ្វែងគំនិតគ្នាយ៉ាងខ្លាំង។
ឥឡូវអ្នកត្រូវមើលកន្លែងដែលរូបភាព។ ប៉ុលកំពុងព្យាយាម នៅទីនេះ ដើម្បី
បំបែកច្បាប់ចេញពីព្រះគុណ។ យើងមានរូបភាពពីរ៖ មួយរូបខាងសាច់ឈាម។
មួយ ខាងវិញ្ញាណ។ ហើយប៉ុលកំពុងព្យាយាម—ដើម្បីបង្វែររវាងទាំងពីរ ដើម្បី
បង្ហាញជនជាតិយូដា។ សំបុត្រនេះគឺទៅកាន់ជនជាតិហេព្រើរ។ ហើយហេព្រើរ
ទាំងអស់កំពុងព្យាយាមបង្ហាញគំរូនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ដែលសំដៅទៅសញ្ញាថ្មី។
ដូច្នោះ អ្នកមានរូបភាពពីរនៅទីនេះ ក្រោមការពិចារណា។

262 ឥឡូវនេះស្តាប់ឱ្យជិតដូចដែលយើងអាន។ ឥឡូវនេះគាត់បាននិយាយថា៖

...ចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងដៃសេចក្តីបថមសិក្សានៃព្រះបន្ទូលព្រះគ្រីស្ទ
ហើយខ្ញុំបានជឿនទៅមុខ ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ...

263 ឥឡូវនេះ យើងមាននៅព្រឹកនេះ របៀបដែលយើងបានពេញខ្នាត។
គ្រប់លក្ខណ៍ គ្មានស្លាកស្នាម និងគ្មានកំហុស គ្មានអំពើបាបណាមួយមកលើ
យើងទេ។ តើអ្នកលើសពីការល្អទេ? មិនដែលទេ។ តើអ្នកធ្វើបាបរាល់ថ្ងៃទេ?
បាទ មែនហើយ។ ប៉ុន្តែ យើងបានគ្រប់លក្ខណ៍ដោយសារយើងនៅក្នុងទ្រង់។
ហើយព្រះមិនអាចជំនុំជំរះយើងលើសពីអ្វីទាំងអស់ (មិនអាចសុចរិតទេ) ទ្រង់បាន
ជំនុំជំរះយើងរួចហើយក្នុងទ្រង់។ នៅពេលដែលទ្រង់ជំនុំជំរះព្រះគ្រីស្ទ ទ្រង់បាន
ជំនុំជំរះខ្ញុំ ទ្រង់បានជំនុំជំរះអ្នក ហើយទ្រង់មិនអាចជំនុំជំរះខ្ញុំបានទៀតទេ ព្រោះ
ទ្រង់បានទទួលការកាត់ទោសរបស់ខ្ញុំ បើខ្ញុំត្រូវបានលោះ។

264 ហើយខ្ញុំមានសំបុត្រដើម្បីបង្ហាញថាខ្ញុំបានលោះនាឡិការបស់ខ្ញុំពីហាងបញ្ជា
បើឲ្យអ្នកណាម្នាក់ព្យាយាមយកវាពីក្នុងហាងបញ្ជាម្តងណា ពេលខ្ញុំបានសំបុត្រ។
ខ្ញុំបានលោះវាហើយ។

ហើយប្រសិនបើអារក្សនឹងព្យាយាមដាក់ទណ្ឌកម្មមកលើខ្ញុំ ខ្ញុំមានសំបុត្រ
ដែលបង្ហាញថាខ្ញុំត្រូវបានគេប្រោសលោះ។ បាទ មែនហើយ។ គ្មានការជំនុំជំរះ
ទៀតទេ! “អ្នកណាដែលពួកយើងខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក នោះ
មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនដែលមកដល់ទីជំនុំជំរះឡើយ គឺបាន
ឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។” នោះជាសំបុត្ររបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់បានសន្យា។

265 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះរូបភាព នៅទីនេះ។

មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្ត
ចេញពីការស្លាប់ និង...សេចក្តីជំនឿជឿដល់ព្រះ

...ហើយនិងសេចក្តីបង្រៀនពីបុណ្យជ្រមុជ... ការដាក់ដៃ...សេចក្តី
រស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ...និងសេចក្តីជំនុំជំរះកាត់ទោសដល់អស់កល្ប
ជានិច្ចនោះឡើយ។

266 ឥឡូវនេះ សូមចងចាំ។ តើអ្នកសម្គាល់ឃើញពាក្យនេះប្រើម្តងទៀតទេ? យើង
បានប្រើវានៅព្រឹកនេះ “ការជំនុំជំរះអស់កល្បជានិច្ច។” នៅពេលដែលព្រះមាន
បន្ទូលម្តង វាគឺអស់កល្បជានិច្ច។ វាមិនអាចផ្លាស់ប្តូរបាន បន្តិចឡើយ។ ដូច្នេះ ការ

ជំនុំជំរះគឺអស់កល្បជានិច្ច វាតែងតែមានការជំនុំជំរះ។ ហើយមិនថាយើងរស់នៅ ជំនាន់ណាទេ ជំនាន់មួយនឹងរស់នៅ ហើយច្បាប់មួយនឹងរស់នៅ។ ហើយវាជារៀង រហូត ឬសម្រាប់ពេលវេលាណាក៏ដោយ ហើយពេលនេះនិងពេលនោះ។ ប៉ុន្តែការ ជំនុំជំរះរបស់ព្រះជាម្ចាស់នៅតែអស់កល្បជានិច្ច ទ្រង់ត្រូវតែបែបនេះ ពីព្រោះទ្រង់ មានបន្ទូលពីព្រះបន្ទូល។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលព្រះបន្ទូល មួយ វាត្រូវតែមានជារៀងរហូត។ ត្រូវហើយ។

267 ឥឡូវនេះសូមឱ្យខ្ញុំអានវាចេញពីភាសាក្រិចសម្រាប់អ្នក។ ស្តាប់ពីរបៀបដែល វាអាន។

ដូច្នោះ ចូរឲ្យយើងឈប់—ខាងឯសេចក្តីបឋមសិក្សានៃព្រះបន្ទូល ព្រះគ្រីស្ទ ហើយខំឲ្យបានជឿន—ជឿនទៅមុខ...

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនអាចអានវាបានទេ។ វាត្រូវបានធ្វើឱ្យព្រិល។ “មិនត្រូវតាំង សេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ...” យើងនៅទីនេះ។

...មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្ត ចេញពីការស្តាប់។

268 ឥឡូវនេះ រចនានុក្រមនេះពិតជាមិនមានការបកស្រាយ អ្វីទាំងអស់។ វា គ្រាន់តែជាពាក្យក្រិកសម្រាប់អ្វីដែលភាសាអង់គ្លេសនិយាយ។ ហើយវាបាន និយាយថា “ឥឡូវនេះយើងមិនចង់...” ស្តាប់នៅទីនេះ ឃើញទេ។

...មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្ត ចេញពីការស្តាប់។

269 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងយល់ថានៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ថាគាត់កំពុងតែ និយាយនៅទីនេះ ថា “ការតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញបណ្តាលឱ្យស្តាប់។” ប៉ុលបាននិយាយថា “ចាកចេញពីសេចក្តីបឋមសិក្សា ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្តចេញពីការស្តាប់ និងសេចក្តីជឿជឿដល់ព្រះ៖ គោលលទ្ធិនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ការដាក់ដៃលើ ការរស់ឡើងវិញនៃមនុស្សស្តាប់ ការជំនុំជំរះដ៏អស់កល្បជានិច្ច។” “កំណែទម្រង់ បណ្តាលឱ្យស្តាប់” គឺជាពាក្យដែលត្រឹមត្រូវ។ នោះជាអ្វីដែលប៉ុលបានសរសេរ។ ឃើញគាត់កំពុងព្យាយាមធ្វើអ្វី?

270 ឥឡូវនេះ អ្វីៗទាំងអស់នេះ ដូចជាបុណ្យជ្រមុជទឹក មួយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកថយក្រោយ មួយទៅមុខ មួយក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវតែមួយ មួយបែបនេះ និងមួយតាមវិធីនោះ និងរឿងតូចតាចផ្សេងៗគ្នានៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។

271 ហើយដាក់ដៃ: “សរសើរតំកើងព្រះ ខ្ញុំបានទទួលអំណោយនៃការដាក់ដៃលើ។ ហាលេលូយ៉ា! អ្នក អ្នកអាចទទួលបានវាតាមវិធីនេះ។ ហាលេលូយ៉ា!”

272 ទុកវាចោលមួយឡែកសិន ព្រោះវាជាការងាររាប់ កំណែទម្រង់ទាំងនេះ ការកែទម្រង់នេះ។ ឃើញទេ? គាត់កំពុងនិយាយអំពីថ្នាក់មួយទៀត។ ឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “ចូរយើងចាកចេញពីវា ហើយបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។” អ្នកយល់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

273 ហើយក្រុមជំនុំនៅតែបន្តនៅក្នុងរឿងទាំងនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេ កំពុងព្យាយាមធ្វើ។ ពួកជំនុំហេព្រើរដំបូងកំពុងព្យាយាមនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយការជ្រមុជទឹកចូលក្នុងទឹក និង—ហើយខ្ញុំបាន ទទួលបែបនេះ ហើយនេះ និងរបស់ទាំងអស់នេះ។”

274 គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ទុកវាចោលមួយឡែកសិន។” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ តើគាត់និយាយថាយើងមិនគួរធ្វើវាទេឬ? ឥឡូវស្តាប់គាត់និយាយអំពីរឿងនោះ។

បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យ...នោះយើងរាល់គ្នានឹងធ្វើការនោះ ឯង។

275 ហើយដើមឡើយនិយាយដូចគ្នា។

បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យ នោះយើងរាល់គ្នានឹងធ្វើការនោះឯង ឃើញទេ។

បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យ នោះយើងរាល់គ្នានឹងធ្វើការនោះឯង។

276 ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ការដាក់ដៃលើ និងរបស់ផ្សេងៗ ប៉ុន្តែវាមិនពេញខ្នាត នោះទេ។ នោះគ្រាន់តែជាកំណែទម្រង់ខាងសាច់ឈាមប៉ុណ្ណោះ។ ហើយនោះ ហើយជាកន្លែងដែលពួកជំនុំចាកចេញនៅ សព្វថ្ងៃនេះ គឺនៅលើកំណែទម្រង់ខាង សាច់ឈាមនោះ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាននិយាយថា “អូ ទឹក ទឹក បុណ្យ ជ្រមុជទឹក មានន័យយ៉ាងនេះ ហើយវាមានន័យបែបនោះ។”

277 ហើយពួកគេបានបង្កើតអង្គការមួយ ហើយមួយប្រោះទឹក មួយទៀតចាក់ទឹក លើ មួយទៀតធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកបែរទៅមុខ មួយទៀតថយក្រោយ និងអ្វីៗទាំងអស់ នោះ។ អ្នកខ្លះដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ខ្លះធ្វើជាសារីក ខ្លះទៀតធ្វើជាហោរាជាដើម ដោយដាក់ដៃលើ ហើយអធិប្បាយអំពីការរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយវាមិនអីទេ និងជាអាទិទេពកំពូលនៃព្រះគ្រីស្ទ នោះគឺមិនអីទេ។ “ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “ទាំងអស់នេះគឺជាកំណែទម្រង់ផ្លូវការ។ យើងទើបតែធ្វើកំណែទម្រង់។ ឥឡូវនេះ ចូរយើងបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។” តើអ្នកយល់ពីរូបភាពនេះទេ? [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន”។—អដ។]

278 ឥឡូវនេះមើល។ នេះគឺជាកន្លែងដែលផ្នែកជ្រាមកដល់ឥឡូវនេះ។

នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ សម្រាប់ពួកអ្នក ដែលបានភ្លឺម្តង ទាំងភ្នក់អំណោយទាននៃស្ថានសួគ៌ ក៏បានចំណែក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

ហើយភ្នក់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អនៃព្រះ ...និងការប្រឡូងប្រមើរបស់បរលោក នាយ

រួចធ្លាក់ទៅវិញ នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ ដោយព្រះគេបានឆ្កាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ខាងដំនួនគេរួចទៅហើយ ព្រមទាំងធ្វើឲ្យទ្រង់ហាលមុខនៅកណ្តាលជំនុំផង។

279 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលអ្នកច្បាប់មានក្នុងចិត្តអ្នកឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែអ្នកខុស ហើយ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំឈរលើរឿងនេះ ហើយព្រះគម្ពីរបញ្ជាក់ វា នោះគឺ “ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់បានសង្គ្រោះមនុស្ស នោះគាត់នឹងត្រូវបាន សង្គ្រោះសម្រាប់ពេលវេលានិងអស់កល្បជានិច្ច។” អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យវានិយាយ អ្វីផ្សេងទៀតបានទេ។

280 អ្នកមូលដ្ឋានខ្លះមករកខ្ញុំកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំបាន ស្តាប់អ្នកម្តង នៅលើការអធិប្បាយប្រាណហាំ។ ខ្ញុំចាប់បានចំណុចមួយ។ អ្នក បាននិយាយថា “ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ត្រូវបានសង្គ្រោះ តើគាត់មិនអាចបាត់បង់ ទេឬ?”

281 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល។”

282 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ សូលជាហោរា ហើយគាត់ បានទាយ។ ហើយអ្នកដឹងថាគាត់ជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះ។ ព្រះគម្ពីរ បាននិយាយថាគាត់អញ្ជឹងមែន។ ហើយគាត់បានធ្វើអត្តឃាត ហើយគាត់បាន បាត់បង់។”

283 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់គឺមែនហើយ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរប្រកាស ថាគាត់ បាន សង្គ្រោះ។” បន្ទាប់ពីគាត់ក្លាយជាសត្រូវនឹងព្រះ គាត់នៅតែបាន សង្គ្រោះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាគាត់អញ្ជឹងមែន។ ហើយក្រោយមក គាត់ មិនបានធ្វើអត្តឃាតទេ។ ជនជាតិភីលីស្ទីនម្នាក់បានសម្លាប់គាត់ ហើយជាវីឌីក៏ សម្លាប់ជនជាតិភីលីស្ទីនដោយព្រោះតែគាត់សម្លាប់គាត់។ គាត់បានដួលលើដាវ លំពែង ដាវ ប៉ុន្តែ គាត់បានស្លាប់។ គាត់មិនបានសម្លាប់ខ្លួនគាត់ទេ។ គឺជនជាតិ ភីលីស្ទីនម្នាក់បានសម្លាប់គាត់។ ពេលសូលចុះទៅរកមេធាវី ហើយនាងក៏ហៅ វិញ្ញាណរបស់សាំយូអែល ព្រោះគាត់មិនបានចូលក្នុងសិរីល្អ គាត់បាននៅក្នុង ឋានសួគ៌ក្រោមការបង្ហូរឈាមគោឈ្មោល និងពពែ ដែលមិនអាចដកបាបចេញ បាន។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវមានកន្លែងរង់ចាំមួយដែលហៅថាទីក្រុងនៃព្រះ រហូតដល់គាត់ បានចូល។”

284 នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកជឿខាងកាតូលិកបានលាយបញ្ចូលគ្នា។ ឃើញ ទេ? ឥឡូវនេះ លែងមានទីក្រុងនៃព្រះទៀតហើយ។ យើងចូលទៅដោយផ្ទាល់ នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ។

285 ហើយនៅពេលដែលមេធាវីរបស់ អនដោរ បានហៅវិញ្ញាណរបស់ សាំយូអែល គាត់បានឈរនៅទីនោះ។ ហើយនាងក្រាបលើមុខ ហើយនិយាយ ថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបញ្ឆោតខ្ញុំ?”

286 ហើយសូលមិនត្រឹមតែឈរនៅទីនោះទេ...ខ្ញុំមានន័យថា សាំយូអែល ក្នុង សម្លៀកបំពាក់ហោរារបស់គាត់ គាត់នៅតែជាហោរា។ គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកហៅខ្ញុំចេញពីការសម្រាករបស់ខ្ញុំ” បាននិយាយថា “ឃើញថា អ្នកក្លាយជាសត្រូវនឹងព្រះ?”

287 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ យូរិមនឹងមិននិយាយជាមួយខ្ញុំទៀតទេ។ ហោរាមិនអាចទាយប្រាប់ខ្ញុំទៀតទេ។ ខ្ញុំក៏មិនអាចមានសុបិនដែរ។”

288 “មែនហើយ” សំយុងអែលបាននិយាយថា “អ្នកបានក្លាយជាសត្រូវនឹងព្រះ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃស្អែកការប្រយុទ្ធនឹងទៅផ្លូវផ្សេង ហើយអ្នកនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃស្អែក។ ហើយនៅពេលនេះ យប់ស្អែក អ្នកនឹងនៅជាមួយខ្ញុំ។” ប្រសិនបើសូលបានចាត់បង់ នោះសំយុងអែលក៏នៅជាមួយគ្នាដែរ។ ពិតប្រាកដ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។

289 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចត្រូវបានធ្វើការទាំងអស់ក្នុងអារម្មណ៍ ដោយការនិយាយជាភាសាដទៃ ស្រែក កន្ត្រាក់។ ញ័រ រត់ឡើងលើនិងចុះក្រោមច្រកផ្លូវ។ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនោះទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកអាចធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកជឿថាអ្នកបានសង្គ្រោះនៅពេលដែលអ្នកមិនអ្នកមិនត្រូវបានសង្គ្រោះទេ។ ជីវិតរបស់អ្នកនឹងបញ្ជាក់ថាអ្នកជាអ្វី។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា វានឹងឃើញ “ដោយផលរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់វា។” ជីវិតរបស់អ្នកនឹងបញ្ជាក់ថាតើអ្នកបានសង្គ្រោះឬអត់ ប្រសិនបើអ្នកមិនបើកមាត់។ វានឹងបង្ហាញថាអ្នកជាអ្វី។

290 ប៉ុន្តែការងារទាំងអស់នេះ និងអារម្មណ៍ និងការចូលរួមព្រះវិហារ “ហើយខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ហាលេលូយ៉ា ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានទទួលវា” នោះមិនមានន័យអ្វីទេ។

291 “ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បែរមុខទៅខាងមុខបីដង។ ខ្ញុំយល់ហើយ។” នោះគ្មានន័យអ្វីទេ។

292 ប៉ុលបាននិយាយថា “សូមបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាតឥឡូវនេះ។” យើងកំពុងនិយាយអំពីភាពពេញខ្នាត។ ហើយប្រសិនបើយើងនឹងដំណើរការ អ្នកនឹងដឹងថាអ្នកដែលពេញខ្នាតគឺអ្នកត្រូវបានជ្រើសរើស។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញវាដល់អ្នកក្នុងប៉ុន្មាននាទីទៀតតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។ គឺជាអ្នករើសតាំងដែលព្រះរើសមុនកំណើតពិភពលោក បានឃើញពួកគេគ្រប់រូប។ ហើយទ្រង់បានចាត់ព្រះយេស៊ូវដើម្បីលោះមនុស្សនោះ មិនមែនមនុស្សក្នុងពិភពលោកទាំងមូលទេ។ ទ្រង់ក៏ចង់ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវតែបង្កើតផ្លូវសម្រាប់អ្នកទាំងនោះ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលទ្រង់អាចធ្វើបានគឺត្រូវបញ្ជូនព្រះគ្រីស្ទ។ ថាទ្រង់នឹងយាងមក ដែលជាការលើកលែងទោសពីអំពើបាបរបស់យើង ដើម្បីឱ្យអស់អ្នកដែលត្រូវបានជ្រើសរើស ទ្រង់អាចនាំមកឯទ្រង់ដោយសិរីរុងរឿង។

293 តើអ្នកអាចស្រមៃថា ព្រះកំពុងដំណើរការមុខងាររបស់ទ្រង់យ៉ាងរលុងឬទេ ដូចជានិយាយថា “ប្រហែលជាមានអ្នកណាម្នាក់គិតថាសោកស្តាយចំពោះខ្ញុំ

ប្រហែលជាពួកគេនឹងមកសង្គ្រោះ? ព្រះមិនចាំបាច់អង្វរអ្នកឱ្យធ្វើអ្វីទេ។ ការស្នើសុំណាមួយ អ្នកត្រូវតែធ្វើ ការសុំ មិនមែនព្រះទេ។

294 ហើយបន្ទាប់មក ព្រះគ្រីស្ទបានសុគត ដើម្បីសង្គ្រោះអស់អ្នកដែលព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈការដឹងមុន បានជ្រើសរើសឱ្យជួបទ្រង់នៅទីនេះដោយគ្មានស្លាកស្នាម។ មុនពេលបង្កើតពិភពលោក ទ្រង់បានឃើញអ្នកនៅក្នុងសិរីល្អ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ អេភេសូរ ជំពូកទី១។ ជំពូកទី៥២ទី១។ ព្រះបានកំណត់ទុកជាមុនដោយការដឹងជាមុន។

295 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់ធ្វើដូច្នោះ កំណត់យើងទុកជាមុនមុនកំណើតពិភពលោក ហើយបានស្គាល់យើងរាល់គ្នាតាមឈ្មោះ មុនកំណើតពិភពលោក ហើយបានជ្រើសរើសយើងទៅកាន់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយបានចាត់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទឱ្យមកលោះយើង កាលពីប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំមុន ទ្រង់បានទតឃើញយើង ដើម្បីឱ្យយើងបានលេចមកចំពោះការសរសើររបស់ទ្រង់ក្នុងសិរីល្អ តើអ្នកអាចចាត់បង់ដោយរបៀបណា?

296 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានសង្គ្រោះ អ្នកបានសង្គ្រោះហើយ។ ប្រសិនបើព្រះជួយសង្គ្រោះអ្នកនៅយប់នេះ ដោយដឹងថាទ្រង់នឹងបាត់បង់អ្នក ដប់ឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះ ទ្រង់កំពុងកម្ចាត់គោលបំណងរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដាអស់កល្បជានិច្ច គង់នៅអស់កល្ប ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ អស់កល្បជានិច្ចជាព្រះ មិនដឹងគ្រប់គ្រាន់នោះទេ ដើម្បីដឹងថាតើអ្នកនឹងទប់ឬមិនទ្រម។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់សង្គ្រោះអ្នក ហើយនិយាយថា “អញ្ចឹងខ្ញុំនឹងឱ្យគាត់ត្រូវល្បួង ហើយមើលថាគាត់នឹងធ្វើអ្វី” ដូច្នោះ ទ្រង់មិនបានដឹងពីទីបញ្ចប់តាំងពីដើមដំបូងឡើយ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាបនូវអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ អ្នកកុំព្រួយបារម្ភអំពីរឿងនោះឡើយ។ គឺអ្នក និងខ្ញុំជំពប់ជួល។ ព្រះដឹងពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ ហើយទ្រង់បានស្គាល់យើង...ថាតើយើងនឹងទប់ ឬធ្វើអ្វី។

297 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា អេសាវ និងយ៉ាកុប មុនពេលកូនទាំងពីរកើតមក ព្រះមានបន្ទូលថា “ស្រលាញ់មួយស្អប់មួយទៀត” មុនពេលពួកគេដកដង្ហើមដំបូង ដើម្បីឱ្យការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់អាចក្លាយជាការពិត។

298 តើអំប្រាហាំជានរណា (យើងនឹងទៅដល់គាត់ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មាននាទីខាងក្រោមនេះ។) តើគាត់ជានរណា ដែលព្រះគួរតែហៅ សង្គ្រោះគាត់ដោយគ្មានអ្វី

ឬ? ព្រះទ្រង់ធ្វើសេចក្តីសញ្ញាជាមួយនឹងមនុស្ស ហើយមនុស្សក៏បំពានលើសេចក្តីសញ្ញារបស់ខ្លួន។ ប៉ុន្តែ ព្រះទ្រង់បានបង្កើតកតិកាសញ្ញានេះជាមួយនឹងអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ហើយបានស្ងៀមចំពោះខ្លួនឯងថា មនុស្សមិនមានជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងវាទេ។ វាគឺជាការដឹងជាមុនរបស់ព្រះ ទ្រង់បានធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។

299 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ចុះបើខ្ញុំក្លាយជាគ្រិស្តាន តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានតាមចិត្តឬ?” មែនហើយ។ ប្រសិនបើអ្នកជាគ្រិស្តាន ចូរធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ហើយខ្ញុំនឹងធានាថាអ្នកនឹងមិនមានបំណងចង់ធ្វើខុស។ អ្នកធ្វើអ្វីក៏បាន។ ខ្ញុំតែងតែធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំចង់។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំប្រើព្រះអម្ចាស់ ដោយសារខ្ញុំខ្លាចថាខ្ញុំនឹងទៅនរក ខ្ញុំមិនបានប្រើទ្រង់ត្រឹមត្រូវទេ។ បើខ្ញុំរស់នៅស្មោះនឹងប្រពន្ធខ្ញុំព្រោះខ្លាចនាងលែងលះខ្ញុំ ខ្ញុំមិនមែនជាប្តីល្អទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនធ្វើបាបនាងដោយសារតែខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។

300 នោះហើយជារបៀបដែលវានៅជាមួយព្រះគ្រីស្ទ នៅពេលដែលមនុស្សកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ មិនមែនដោយសារគាត់ស្រែក និយាយភាសាដទៃ ឬមានអារម្មណ៍ល្អខ្លះទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ សេចក្តីស្រឡាញ់បានចូលមក ហើយជំនួសកន្លែងនៃលោកិយ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា គាត់ស្រឡាញ់ទ្រង់។ គាត់ដើរតាមទ្រង់ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ អ្នកមិនចាំបាច់ប្រាប់គាត់ថា “វាខុសក្នុងការធ្វើនេះ ឬនោះ ឬផ្សេងទៀត។” គាត់ដឹងថាវាខុស។ ហើយគាត់ដើរ គាត់ជាផលិតផលដែលបានតែងតាំងនៃព្រះគុណដ៏អធិបតេយ្យរបស់ព្រះ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។

នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេប្រើចិត្តម្តងទៀតទេ សម្រាប់ពួកអ្នកដែលបានភ្លឺម្តង...ទាំងភ្នែកអំណោយទាននៃ...ស្ថានសួគ៌ ក៏បានចំណែកនៃ...

ឥឡូវនេះ ពេលខ្លះយើងជឿថា នោះគឺជាបុរសម្នាក់ដែលធ្លាប់បានជឿ ហើយបានធ្លាក់ចេញម្តងទៀត ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរមិនអានវាតាមរបៀបនោះទេ។ “វាពិតជាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់មនុស្ស” គាត់និយាយនៅទីនេះថា “ដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ រហូតទាល់តែធ្លាក់ចេញវិញ។” ឥឡូវអានវាហើយដឹងថាវាមិនត្រឹមត្រូវឬអត់។ មើលនៅទីនេះ យកអត្ថបទ អត្ថបទទាំងមូល និងខ្លឹមសារ បរិបទជាជាង។

301 ឥឡូវនេះគាត់ចាប់ផ្តើមនិយាយអំពី តើវាជាអ្វី? “ចូរបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។” ឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “មិនមែនខាងសាច់ឈាមទេ ឈប់ខាងឯសេចក្តីបថមសិក្សានិងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក និងមិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមផ្សេងៗ។ សូមកុំធ្វើដូច្នោះ។ ចូរបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។” ប្រធានបទគឺ ភាពពេញខ្នាត ហើយភាពពេញខ្នាតកើតឡើងដោយព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយតើយើងបានចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? ដោយចូលរួមព្រះវិហារ? “តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។” មិនមែនដោយ: មួយ និយាយភាសាដទៃ មួយ ដៃញាប់ញ័រ មួយ ជ្រមុជទឹកនៅក្នុង។ “ប៉ុន្តែដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយតែមួយ។” អ្នកយល់វាទេ? នោះហើយជាភាពពេញខ្នាត។

302 ហើយនៅពេលដែលអ្នកចូលទៅក្នុងនោះ នោះអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយពិភពលោកនេះបានស្លាប់សម្រាប់អ្នក។ ហើយអ្នកដើរជាមួយកូនចៀមជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយជំហានរបស់អ្នកត្រូវបានតែងតាំងពីព្រះ អ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ អ្នកសាកល្បងនិងក្តីល្បួងដែលយើងឆ្លងកាត់! អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកមានក្តីល្បួងទេ?” បាទ មាន។ តើអ្វីជា...

303 ព្រះគុណគឺជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ ការប្រព្រឹត្តគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើសម្រាប់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ពួកគេនឹងបង្កើតគោលលទ្ធិចេញពីវា ដោយពួកគេគិតថាការប្រព្រឹត្តនោះជាអ្វីដែលឈ្នះគុណសម្បត្តិរបស់អ្នក។ បើមែននោះ វាមិនមែនជាអំណោយឥតគិតថ្លៃទេ។ ព្រះគុណគឺជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់អ្នក “ដោយព្រះគុណអ្នកបានសង្គ្រោះ។” ហើយការប្រព្រឹត្តគឺជាអ្វីដែលអ្នកធ្វើដោយដឹងគុណចំពោះព្រះគុណដែលទ្រង់បានបង្ហាញដល់អ្នក។ ហើយប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ អ្នកចូលចិត្តធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប្រាកដណាស់ ដោយសារតែអ្នក—អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់។

304 ការទទួលយក មេដា ប្រុយ ជាភរិយារបស់ខ្ញុំ គឺជាអ្វីដែលជាគ្គីស្រឡាញ់ចំពោះនាង។ អ្វីដែលនាងធ្វើ ដោយការសរសើរ: នាងជាមនុស្សស្រីដ៏ល្អ ស្នាក់នៅផ្ទះ មើលថែកូន ហើយរស់នៅក្នុងជីវិតពិតដ៏ល្អ។ នេះមិនមែនដោយសារយើងមិនទាន់រៀបការទេ យើងរៀបការហើយ។ ប៉ុន្តែនាងធ្វើវាដោយការកោតសរសើរ។ ប្រសិនបើនាងរត់ចុះពីក្រុងជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយចូលហាងដប់សេន ហើយ

ឡើងចុះតាមផ្លូវ ហើយមិនដែលលាងបាន ឬអ្វីផ្សេងទៀតទេ យើងនៅតែរៀបការ។ មែនហើយ។ ពេលខ្ញុំបានស្បថ នោះគឺចប់រួចរាល់ហើយ។ នាងជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។ ដរាបណាមានជីវិតនៅក្នុងយើង នាងជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ។ នោះជាពាក្យសច្ចារបស់ នាង។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគួរឱ្យសរសើរចំពោះនាងសម្រាប់រឿងនោះ៖ នាងនៅផ្ទះ មើលថែកូន ហើយព្យាយាមធ្វើជាប្រពន្ធពិតប្រាកដ។

305 ខ្ញុំអាចរត់ចេញទៅណាមកណាបានគ្រប់ពេល ដោយគ្រាន់តែដើរលេង ពេញប្រទេស។ ហើយទុកឱ្យនាងពាក់កណ្តាលអត់ឃ្លាន ឬអ្វីទាំងអស់ ទុកឱ្យ ក្មេងៗទៅដោយគ្មានអាហារបរិភោគ។ យើងនៅតែជាប្តីប្រពន្ធ។ បើនាងលែងលះ ខ្ញុំ ខ្ញុំនៅតែជាប្តីប្រពន្ធ ដរាបណាមានជីវិតនៅក្នុងខ្លួន។ ខ្ញុំបានស្បថសម្បថនោះ "រហូតដល់សេចក្តីស្លាប់បំបែកយើង។" ត្រូវហើយ។ យើងនៅតែជាប្តីប្រពន្ធ។ ប៉ុន្តែ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ខ្ញុំរកលេសអាក្រក់ពីប្តី។ នាងនឹងរកលេសអាក្រក់ ក្នុងនាមជាប្រពន្ធ។ ដូច្នេះបើយើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក យើងនៅជាប់គ្នា ហើយទាញបន្ទុក ទៅជាមួយគ្នា។

306 នោះហើយជារបៀបដែលព្រះ និងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ធ្វើ។ ពេលអ្នកកើតក្នុង ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ អ្នកនឹងមានការឡើងនិងចុះពិត ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែជាគ្រី ស្ថាន។ អ្នកនៅតែកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ព្រះប្រហែលជាត្រូវនាំអ្នកចេញពី ផែនដីមុនកាលកំណត់។

...នោះគ្មានផ្លូវណាសម្រាប់អ្នកដែលបានភ្លឺម្តង ទាំងភ្នែក...
អំណោយទាននៃស្ថានសួគ៌...

...រួចធ្លាក់ទៅវិញ នឹងនាំឱ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ...

307 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងពីកន្លែងដែលអ្នកកំពុងគិតអំពី ព្រះវិហារ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ យកឱ្យអ្នកបន្តិច ដូច្នោះ—ខាងផ្នែកច្បាប់ពិតជាអាចបិទបាន។ សូមចូលទៅកាន់ ហេតុអ្វី ជំពូកទី១០ ហើយមើលរឿងនេះបន្តិច។

308 ជំពូកទី១០ ខទី២៦។

ដ្បិតក្រោយដែលយើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតហើយ បើ យើងធ្វើបាប...ស្ម័គ្រពីចិត្តទៀត នោះគ្មានយញ្ញបូជាណា សំរាប់នឹង លោះបាបទៀតទេ

មានតែរង់ចាំ ដោយស្វែងខ្លាចចំពោះ...សេចក្តីជំនុំជំរះ និងសេចក្តីសហសនៃភ្លើង ដែលរៀបរយនេះដល់អស់ទាំងពួកទាស់ទងទឹងផងប៉ុណ្ណោះ។

ឯអ្នកណាដែលក្បត់ក្រីក្រវិន័យលោកម៉ូសេ នោះបានត្រូវស្លាប់ឥតប្រណី ដោយសេចក្តីបន្ទាល់របស់មនុស្ស២ប្រាណនាក់:

ចុះតើអ្នករាល់គ្នាស្មានថាគេគួរមានទោសជាធ្ងន់ជាង...យ៉ាងណាទៅ ដែលគេ...ជាន់ឈ្នី...ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ទាំងរាប់ព្រះលោហិតនៃសេចក្តីសញ្ញា ដែលបានញែកគេចេញជាបរិសុទ្ធ ទុកដូចជារបស់ប្រើធម្មតា ហើយ...គួរតែដៀលដល់ព្រះវិញ្ញាណដ៏មានព្រះគុណផងនោះ?

309 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “ចុះបងប្រុស ប្រាណហាំ? តើវាមើលទៅដូចម្តេច?”

ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែដើម្បីអាន ខ្ញុំគិតថា “ព្រះគម្ពីរមិននិយាយដូច្នោះទេ។” នោះមិននិយាយអំពីគ្រីស្ទានទេ។ វានិយាយអំពីបុរសម្នាក់ដែលបានឮព្រះបន្ទូលហើយបែរចេញពីវា។ ឃើញទេ?

ប្រសិនបើយើងធ្វើបាប...(តើអ្វីទៅជាអំពើបាប? ការមិនជឿ។)
...ប្រសិនបើយើងមិនជឿដោយចេតនា បន្ទាប់ពីដំណឹងល្អត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយដល់យើងហើយ នោះគ្មានយញ្ញបូជាណា សំរាប់នឹងលោះបាបទៀតទេ

310 តើអំពើបាបជាអ្វី? ការមិនជឿ។ សូមអាន យ៉ូហានជំពូកទី៤។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលមិនជឿត្រូវបានកាត់ទោសរួចហើយ។” បាបមិនមែនការជក់បារី ផឹកស្រា ប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់។ អ្នកធ្វើដូច្នោះព្រោះអ្នកជាអ្នកមិនជឿ។ នោះគ្រាន់តែជាលក្ខណៈសម្បត្តិ។ អ្នកធ្វើដូច្នោះព្រោះអ្នកជាអ្នកមិនជឿ។ គ្រាន់តែឈប់ជក់បារី ឈប់ផឹកស្រាជាដើម នោះមិនមែនមានន័យថាអ្នក—អ្នកជាគ្រីស្ទានទេ។ នោះគ្រាន់តែជាលក្ខណៈនៃការបំប្លែងរបស់អ្នកប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកអាច—អ្នកអាចធ្វើបានទាំងសងខាងហើយនៅតែមិនបានសង្គ្រោះ។

311 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។

...អ្នកដែលមិនជឿដោយចេតនាបន្ទាប់ពីគាត់...

312 មិន—មិនមែន “បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់។”
ព្រះគម្ពីរមិនបាននិយាយដូច្នោះទេ។ បាននិយាយថា “គាត់នោះ...”

...ហើយើងធ្វើបាប ស្ម័គ្រពីចិត្តទៀត មិនជឿដោយចេតនា
ក្រោយដែល...យើងបានទទួលស្គាល់សេចក្តីពិតហើយ...

យល់បាន? មិននិយាយពីគ្រីស្ទានទាល់តែសោះ។

313 ស្ត្រីខ្លះមករកខ្ញុំ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មាន ក៏និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំ
ជាគ្រីស្ទានម្នាក់ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

314 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាមិនអាចទៅរួចទេ។” គ្រីស្ទានម្នាក់មិនអាចប្រមាថ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ វិញ្ញាណគ្រីស្ទានកត់ត្រា
ដោយវិញ្ញាណរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ហើយអ្នកនឹងហៅ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៃព្រះ
ជា “របស់ព្រះ។”

315 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមានចិត្តខាងសាច់ឈាម អ្នកនឹងចំអកហើយលេងសើច
ចំពោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកទៅព្រះវិហារប៉ុន្មានទេ អ្នកនៅតែ
ជាមនុស្សមានបាប ហើយអ្នកកំពុងប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពេលពួកគេ
បានឃើញព្រះយេស៊ូវបានយល់ពីគំនិតរបស់ពួកគេ ពួកគេបាននិយាយថាទ្រង់
ជា “ហោរាសាស្ត្រ។”

316 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកបាន...ខ្ញុំនឹងអត់ទោសឱ្យអ្នកចំពោះរឿង
នោះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក អ្នកនិយាយពាក្យ
ប្រឆាំងនឹងវា វានឹងមិនត្រូវបានអត់ទោសឱ្យអ្នកឡើយ។”

ដោយសារតែពួកគេបាននិយាយថា “ទ្រង់មានវិញ្ញាណអាក្រក់” ការហៅ
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះជា “រឿងមិនស្អាត។”

គ្រីស្ទានមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ គ្រីស្ទាននឹងហៅព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះជានិច្ច
ថា “សេចក្តីសុចរិត។” ឃើញទេ? គ្រីស្ទានមិនអាចប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
បានទេ។ វាគឺជាអ្នកខាងក្រៅដែលប្រមាថ។

317 នោះមិនមែនជាពួកគ្រីស្ទានឈរនៅទីនោះទេ។ វាគឺជាអ្នកកាន់សាសនា វា
ជាជនជាតិយូដាអូស្ត្រូលីក វេជ្ជបណ្ឌិតនៃទេវភាព ជាដើម ហើយពួកគេបាន

សើចចំអកនឹងទ្រង់ និងកិច្ចការរបស់ទ្រង់ ហៅកិច្ចការរបស់ព្រះថា “វាជាវិញ្ញាណ អាក្រក់ដែលកំពុងធ្វើវា។”

318 ហើយតើអ្នកគិតថាថ្ងៃនេះមានប៉ុន្មាននាក់ដែលប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះមាន ឌីឌីឌី ក៏អេចឌី។ នៅលើឈ្មោះរបស់ពួកគេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដ៏ អស្ចារ្យ អូស្សូដក់ ពួកវីងរូស កាតូលិក ប្រូតេស្តង់ ដើរតាមផ្លូវ ហើយលេងសើច នឹងប្រតិបត្តិការនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចអ្នកប្រាជ្ញដ៏ប៉ិនប្រសប់ ហើយអិលដូច ប៊ូតុង? ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែពួកគេសើចចំអកនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយដូច្នោះ ពួកគេប្រមាថវា។

ប៉ុន្តែគ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មី មិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ គាត់នឹងនិយាយ ថា “នោះជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ នោះជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។” ត្រូវហើយ។ គ្រីស្ទានមិនអាចប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទេ។

319 វាគឺជាមនុស្សមានបាបដែលប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកមិនជឿ មនុស្ស មានបាប ជា “អ្នកមិនជឿ។” មានរឿងតែពីរប៉ុណ្ណោះ៖ អ្នកជាអ្នកជឿ ឬអ្នកជា អ្នកមិនជឿ។

320 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ ដើម្បីចង់វាឡើងឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមាន និមិត្តដែលតែងតែរំខានខ្ញុំ។ ឆ្នាំមុន ខ្ញុំធ្លាប់មើលរឿងនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធម្តង ហើយបន្ទាប់មកនឹង ឈប់ជឿ នោះគាត់នឹងត្រូវបាត់បង់ជារៀងរហូត។” ខ្ញុំមិនអាចយករឿងផ្សេងមក យល់ពីរឿងនោះទេ។

321 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាព្រះគម្ពីរចែងអញ្ចឹង នោះគឺ ‘អ្នកណាដែល ស្តាប់តាមពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក អ្នកនោះមានជីវិតអស់ កល្បជានិច្ច អស់កល្ប ហើយមិនដែលមកដល់ទីជំនុំជម្រះឡើយ គឺបានឆ្លងផុត ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។ អស់អ្នកដែលព្រះបិតាបានប្រទានឱ្យខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាត់បង់ទេ ខ្ញុំនឹងលើកពួកគេឡើងនៅ ថ្ងៃចុងក្រោយ។ គ្មានអ្នកណាអាចដកពួកវាចេញពីដៃខ្ញុំបានទេ? តើវាខុសគ្នា យ៉ាងណាចំពោះរឿងនេះ? ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយល់វាបាន។ វាមិនអាចទៅរួចទេ សម្រាប់អ្នកដែលធ្លាប់បានក្តីម្តងហើយ។” ខ្ញុំគិតថា “មានអ្វីមួយខុស។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ មិនអាចយល់វា។”

ហើយខ្ញុំបានទៅការប្រជុំពេនទីកុស្តតិចតួចកាលពីឆ្នាំមុន។

322 តាមខ្ញុំគិត យប់នេះ មិនមានអ្នកណាម្នាក់នៅសេសសល់ ក្នុងព្រះវិហារទេ។ កាលពីឆ្នាំមុន នេះគ្រាន់តែជាពេលវេលាដែលរោងឧបោសថត្រូវបានគេសាងសង់ ប៉ុណ្ណោះ។ តិចជាងនេះ វាជាបងប្រុសប្រាហាំ អង្គុយនៅខាងក្រោយនោះ ឬនរណាម្នាក់។ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកមកទីនេះមុនឬអត់ទេ បងប្អូន។ បងប្រុស ម៉ាហានី តាមខ្ញុំដឹង។ បាទ។ មុនពេលដែលខ្ញុំរៀបការ។

323 អំណោយនោះធ្វើការ ខ្ញុំខ្លាច។ ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំថាវាជារបស់អារក្ស។ ខ្ញុំមិនដឹងទេរហូតទាល់តែទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ប្រាប់ខ្ញុំ។

324 ខ្ញុំបានទៅ មីសាវ៉ាកា ហើយខ្ញុំបានចូលរួមក្នុងការប្រជុំនោះ ហើយខ្ញុំមិនដែល ពួកស្រែកយំនិងការសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ទេ។ ខ្ញុំគិតថា “បងប្រុស នេះគឺជា ឋានសួគ៌”។ ហើយអូរ រៀបដែលពួកគេនឹងឡើង-ហើយ-ចុះ។

325 ពួកគេត្រូវតែមានវានៅភាគខាងជើង ដោយគិតពីការបែងចែក។ ពណ៌ខ្មៅនិង សនៅជាប់គ្នា។ ភីអេ នៃ ដីបបិលយូនិង ភីអេ នៃ ជេស៊ី បានរួមបញ្ចូលគ្នាយ៉ាង ពិតប្រាកដហើយក្លាយជា ពេនទីកុស្តរួម។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលជាការរស់ឡើងវិញ ដែលពួកគេកំពុងមាន នៅទីនោះនៅឯរោងឧបោសថរបស់បងប្រុស រ៉ូរនៅ មីសាវ៉ាកា។ ហើយខ្ញុំ ជាអ្នកដែលចង់ដឹងចង់ឮ ដែលអង្គុយលើកៅអីក្រោយ កំពុងមើល រឿងទាំងអស់នេះ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញរឿងទាំងនេះពីមុនមកទេ។

326 មានបុរសម្នាក់មកទីនេះ...ខ្ញុំមិនដែលប្រាប់រឿងនេះជាសាធារណៈពីមុន មកទេ។ មានបុរសម្នាក់អង្គុយម្ខាង ហើយបុរសម្នាក់ទៀតនិយាយភាសាដទៃ ហើយម្នាក់ទៀតបកស្រាយ។ ហើយពួកគេនឹងប្រាប់ថារឿងផ្សេងៗនឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់មក ម្នាក់នេះនិយាយភាសាដទៃ ហើយម្នាក់នោះបកស្រាយ។ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំ អើយ មិនអស្ចារ្យទេឬ!” ខ្ញុំគិតថា “ពិតជាវង្សរឿងណាស់! ពួកគេត្រូវតែជាទេវតា ចុះ មកក្នុងទម្រង់ជាបុរស។”

327 អញ្ចឹង ខ្ញុំមានតែមួយដុល្លារនិងចិតសិបប្រាំសេន មកផ្ទះវិញហើយខ្ញុំ-ខ្ញុំ-ខ្ញុំ គ្រាន់តែអាចមានធុងហ្គាស។ យប់នោះខ្ញុំបានដេកក្នុងចម្ការពោត។ ខ្ញុំមានផ្នែក នៃវានៅក្នុងសៀវភៅ ប៉ុន្តែមិនមែនទាំងអស់នោះទេ ព្រោះខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឱ្យអារម្មណ៍ របស់ពួកគេឈឺចាប់។ ដូច្នេះហើយ នៅយប់នោះ ពួកគេបាននិយាយថា “គ្រូ

អធិប្បាយទាំងអស់មកវេទិកា។” ខ្ញុំនៅលើវេទិកា។ ខ្ញុំជាគ្រូអធិប្បាយក្នុងជាងគេ នៅទីនោះ។

328 ដូច្នោះ ព្រឹកឡើង គេសុំខ្ញុំមកអធិប្បាយ។ ខ្ញុំបានឮនូវ អ្នកដឹងទេ បុរសស្បែក ខ្មៅបាននិយាយថា “គាត់នៅទីនេះ។” អ្នកនៅចាំរឿងរបស់វា នៅពេលដែលគាត់ លាតត្រដាងខ្ញុំនៅទីនោះ។

329 ដូច្នោះហើយ បន្ទាប់ពីបានអធិប្បាយនៅថ្ងៃនោះ ខ្ញុំបានដើរជុំវិញ “បើខ្ញុំអាចទៅ រកបុរសពីរនាក់នោះ។” ពួកគេបានដឹកនាំកិច្ចប្រជុំ។ មួយនឹងលើកឡើងនិងប្រែជា ពណ៌សនៅលើមុខ គាត់និយាយភាសាដទៃ។ ហើយម្នាក់ទៀតនឹងបកស្រាយ វា ហើយផ្តល់ន័យពាក្យ “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ មានមនុស្ស ជាក់-លាក់នៅទីនេះ ដោយឈ្មោះជាក់-លាក់មួយ ដែលគួរធ្វើយ៉ាងនេះនិង រឿងជាក់-លាក់មួយ។” បងប្រុស វាជាការពិត។ ម្នាក់ទៀតក្រោកឡើងនិយាយ ភាសាដទៃ ហើយគាត់នឹងបកស្រាយ។

330 ខ្ញុំគិតថា “អូ ខ្ញុំអើយ តើមិនអស្ចារ្យទេឬ!” ដូច្នោះ នៅថ្ងៃនោះ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំបាន ចេញទៅអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំគិតថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់ធ្វើដូច្នោះសម្រាប់ខ្ញុំម្តង ទៀត។” ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវហៅវាថាអ្វីទេ និមិត្ត។

331 ខ្ញុំបានចេញទៅអធិស្ឋាន ហើយសូមព្រះអម្ចាស់ជួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំដើរជុំវិញអគារ ហើយខ្ញុំបានរត់ចូលទៅក្នុងចំណោមពួកគេ។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានដល់ខ្ញុំ នូវវិធីនៃការដឹងរឿង។ ខ្ញុំចាប់ដៃគាត់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកសុខសប្បាយ ទេ?”

គាត់ឆ្លើយថា “តើអ្នកសុខសប្បាយទេ? តើអ្នកឈ្មោះអ្វី?”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាណហាំ។”

“អូ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគឺជាយុវជនដែលបានអធិប្បាយនៅព្រឹកនេះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។”

332 ពេលដែលខ្ញុំសន្ទនាជាមួយគាត់ ខ្ញុំចាប់អារម្មណ៍វិញ្ញាណគាត់។ ហើយគាត់ ជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ ត្រឹមតែជាបងប្រុស គ្រីស្ទានបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំមានន័យថា គាត់ ជាអ្នកជឿ។ ខ្ញុំគិតថា “អូ វាមិនអស្ចារ្យទេឬ!”

333 ហើយប្រហែលមួយម៉ោងពីពេលនោះមក នៅក្បែរឡាន ដែលកំពុងមើល
ឡានធំមួយ មាន “ព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់” សរសេរនៅខាងក្រោយ ហើយបុរស
ម្នាក់ទៀតឈរនៅខាងក្រៅ។ ហើយខ្ញុំបានចេញទៅហើយខ្ញុំនិយាយថា “តើ
អ្នកសុខសប្បាយជាទេ លោក?”

334 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកសុខសប្បាយទេ?” បាននិយាយថា “អ្នកគឺជា
បងប្រុស ប្រាណហាំដែលបានអធិប្បាយនៅព្រឹកនេះ។”

335 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ លោក។ គឺខ្ញុំ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចូរនិយាយ
ថា ខ្ញុំរីករាយនឹងពួកគេនូវអំណោយដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះ ដែលធ្វើការនៅក្នុងបងប្អូនពីរ
នាក់។”

336 គាត់បាននិយាយថា “សូមអរគុណលោក ប្រាណហាំ។” ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើម
មានអារម្មណ៍ថាចាប់វិញ្ញាណរបស់គាត់។ ការនិមិត្តបានមកដល់។ ហើយ
ប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់និយាយជាមួយមនុស្សលាក់ពុកនោះ មានម្នាក់ក្នុងចំណោម
ពួកគេ។ ប្រពន្ធគាត់ជាស្រ្តីសក់ខ្មៅ។ គាត់រស់នៅជាមួយស្រ្តីសក់ទងដែងម្នាក់
មានកូនពីរនាក់ជាមួយនាង។ គាត់លែងជាគ្រីស្ទានហើយគឺដូចជាពួកលោកិយ
ទាំងអស់ដែរ។

337 បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំបានទទួលអ្វី? ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនៅក្នុងភាពជា
ទេវតា ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំត្រូវតែនៅក្នុងអារក្ស។ មានអ្វីមួយបានកើតឡើង។ នេះ
គឺជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដម្នាក់ ហើយព្រះវិញ្ញាណដែលបានសណ្ឋិតលើបុរសនេះ
ទ្រង់ក៏យាងមកលើបុរសនេះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំប្រហូកប្របល់។”
ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។ ខ្ញុំបានស្រែកអង្វរដល់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវ
ទទួលយកអ្វីទេ។

338 ពួកគេហៀបនឹងនាំខ្ញុំទៅ...សួរខ្ញុំថា តើខ្ញុំបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ
បុរសម្នាក់នេះសួរ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់បានទេ លោក មិនមែនជាវិធីដែល
អ្នកបានទទួលវាទេ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកធ្លាប់និយាយភាសាដទៃទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ លោក។”

បាននិយាយថា “អញ្ចឹងអ្នកមិនបានទទួលវាទេ។”

339 ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកប្រហែលត្រូវហើយ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ។ ប្រហែលជាខ្ញុំមិនមានទេ ព្រោះខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលអ្នកមាន។” ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ រីករាយដែលខ្ញុំមិនបានមាន។

340 ដូច្នោះ ខ្ញុំមើលវា ហើយខ្ញុំបានឃើញផ្លូវដែលកំពុងមានចលនា។

341 ដូច្នោះ ថ្ងៃមួយ ខ្ញុំបានចេញពីទីនេះអធិស្ឋានយ៉ាងយូរ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពី មូលហេតុដែលខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ គឺលោក រ៉េយ ដារីស។ ហើយខ្ញុំបាន នៅទីនេះអធិស្ឋាន ដោយសារគាត់បានហៅខ្ញុំថា “តុក្កតាអាយ៉ង” ហើយខ្ញុំបាន អធិស្ឋានសុំព្រះឱ្យអត់ទោសឲ្យគាត់។ ហើយគាត់មានប៉ុស្តិ៍ផ្សាយនៅខាងក្រោយ នោះ បានសរសេរការសែតមួយ។ ហើយសារព័ត៌មាននោះបានឆាប់ឆេះ និងឆេះ អស់ពីរយប់បន្ទាប់ពីនោះ ខណៈពេលដែលពួកគេកំពុងដំណើរការវា។

342 ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះក្នុងរូងភ្នំចាស់មួយនៅពីក្រោយគ្រឹនមិល។ ខ្ញុំបានដើរចេញពីទីនោះ។ ហើយខ្ញុំបានអធិស្ឋាន ត្រលប់មកទីនោះវិញ ពីថ្ងៃ។ ខ្ញុំបានដាក់ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំនៅលើកៅអីចាស់ ដែលខ្ញុំបានបង្ហាញបងប្រុសរូដ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានមុននេះ បានដាក់ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំចុះ។ ខ្ញុំបានអង្គុយផ្អែក កៅអីនោះ។ ហើយខ្យល់បក់មក។ ខ្ញុំគិតថា “យូរណាស់មកហើយ នៅក្នុងល្អាង ខាងក្រោយនោះ ខ្ញុំគ្រាន់តែអានបន្តិច។” ដូច្នោះ ខ្ញុំចាប់យកព្រះគម្ពីរ ហើយ ចាប់ផ្តើមអាន ហើយនេះជាជំពូកដែលមាននៅលើ។ អញ្ចឹង ខ្ញុំចាប់ផ្តើមអាន ហើយខ្ញុំក៏ចាប់ផ្តើមឆ្ងល់នៅពេលនោះ។ ឃើញទេ?

នោះគ្មានផ្លូវណាសម្រាប់ពួកអ្នកដែលបានភ្លឺម្តង...បានចំណែកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

...ហើយភ្នក់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អនៃព្រះ និង...របស់បរលោកនាយ

រួចធ្លាក់ទៅវិញ នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេ...ប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ ដោយព្រោះគេបានក្លាយព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ខាងឯខ្លួនគេរួចទៅហើយ ព្រមទាំងធ្វើឲ្យទ្រង់ហាលមុខនៅកណ្តាលជំនុំផង។

343 ខ្ញុំគិតថា “មានបទគម្ពីរនោះ។” ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយព្យួរជាមួយខ្ញុំ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំចាប់ផ្តើមគិត “នេះជាកន្លែងដែលគាត់បាននិយាយត្រឡប់ក្រោយនៅទីនេះ កាលពីដើម ‘មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្តចេញពីការស្តាប់

ជាថ្មីឡើងវិញ។ មិនត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្ត ហើយនៅទីនេះ គាត់និយាយថា “ជាថ្មីឡើងដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្តវិញ។ ប៉ុន្តែ ចូរយើងបន្តទៅរក ភាពពេញខ្នាតដោយដាក់របស់ទាំងនេះនៅខាងក្រោយ។” បន្ទាប់មកខ្ញុំចាប់ផ្តើម អាន។ រួចខ្ញុំអានឧបន្ទាប់។

ដ្បិតដីណាបានបៀមទឹកភ្លៀង ដែលធ្លាក់មកជាញយៗ រួច
បង្កើតជាបន្លែមានប្រយោជន៍ដល់អ្នកដែលកូររាស់ នោះបាន
ទទួលព្រះពរហើយ:

តែដីណាដែលបង្កើតសុទ្ធតែបន្លា និងអញ្ចាញវិញ ដីនោះត្រូវ
បោះបង់ចោលចេញ ក៏ជិតនឹងត្រូវបណ្តាសាហើយ លុះដល់ចុងបំផុត
នឹងត្រូវដុតចោលផង។

344 ហើយពេលខ្ញុំអាននោះ មានអ្វីមួយធ្វើឲ្យខ្ញុំញើរ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ព្រះអម្ចាស់ វាមិនទាក់ទងនឹងរឿយ ដារីស ទេ? ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ធ្វើដូច្នេះ?”

345 ខ្ញុំចាប់ផ្តើម បើកទំព័រមួយទៀត។ ខ្ញុំត្រូវត្រលប់ទៅវាម្តងទៀត “វាមិនអាច ទៅរួចទេសម្រាប់អ្នកដែលធ្លាប់បានភ្លឺម្តងហើយ” ឆ្លងកាត់វាម្តងទៀត។

346 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតថា “ព្រះជាម្ចាស់អើយ តើនេះជាអ្វី? តើទ្រង់ចង់មានន័យ យ៉ាងណាព្រះអម្ចាស់?”

347 ហើយខ្ញុំបានត្រឡប់ទៅក្នុងរូងភ្នំរបស់ខ្ញុំវិញ ដើម្បីអធិស្ឋាននៅលើវា។ ហើយ ពេលខ្ញុំទៅ ខ្ញុំបានឃើញពិភពលោកមួយបានប្រែប្រួល។ ហើយវាត្រូវបានគាស់ ចេញទាំងអស់ ពិតជាស្រស់ស្អាត ពិភពលោកទាំងមូល។ ហើយខ្ញុំបានឃើញ បុរសម្នាក់ក្នុងស្បែកសក់ពុំងងឹតដើរជុំវិញ គាត់មានកាបូបមួយនៅក្នុងដៃ។ គាត់កំពុង សាបព្រោះគ្រាប់ពូជនៅពេលគាត់ដើរជុំវិញ។ គាត់បានដើរជុំវិញជ្រុងនៃផែនដី។ ហើយពេលគាត់ដើរមកដល់ភ្នំ មានបុរសម្នាក់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ពណ៌ខ្មៅ ងងឹត ដើរតាមក្រោយ មើលទៅដើរតាមបែបនេះ តាមក្រោយ។ ហើយគាត់មាន គ្រាប់ពូជមួយ។ ហើយគាត់បានបោះចោលអ្វីមួយនៅពីក្រោយវា នៅពេលដែល គាត់បានដើរជុំវិញផែនដី មើលគ្រប់គ្នាហើយបោះវា។ ខ្ញុំបានឈរមើលការនិមិត្ត។

348 ក្រោយពីគាត់បានទៅបាត់ហើយ ពិភពលោកក៏ត្រឡប់មកវិញ ហើយមាន ដំណាំដ៏ធំមួយ ហើយវាជាស្រូវសាលី។ ហើយមានស្មៅស្រងែ និងស្មៅផ្សេងៗ នៅក្នុងស្រូវសាលី។

349 គ្រោះរាំងស្ងួតមកដល់។ ហើយ អូ ស្រូវសាលីកំសត់នោះងើបក្បាលរបស់វា ហើយស្រែកទឹក។ ហើយស្មៅស្រងែក៏ងើបក្បាលវាដែរ ហើយស្រែកទឹក។ មនុស្ស គ្រប់គ្នាបានអធិស្ឋានសុំទឹកភ្លៀង។ មួយសន្ទុះក្រោយមក ស្រាប់តែមានពពក ធំមួយមក ហើយបានស្រោចពេញផែនដីទាំងមូល។ ហើយស្រងែតូចក៏លោត ឡើង ចាប់ផ្តើមស្រែកថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! សរសើរតម្កើង ព្រះជាម្ចាស់!”

350 ហើយស្រូវសាលីតូចវាលោតឡើង ចាប់ផ្តើមស្រែកថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!”

351 ហើយបន្ទាប់មកបទគម្ពីរមកកាន់ខ្ញុំ ដែលមាននៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ជំពូកទី៥ និងខ១៤៥។ ហើយស្តាប់អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ ៥:៤៥។ ហើយស្តាប់ឱ្យជិតនៅពេលយើងអាន។ ម៉ាថាយ ជំពូកទី ៥និងខទី៤៥ខទី៤៦ ទី៤៤ ដើម្បីចាប់ផ្តើម។

ប៉ុន្តែ ខ្ញុំច្រាប់ថា ត្រូវស្រឡាញ់ពួកខ្មាំងសត្រូវ ត្រូវឲ្យពរដល់អ្នកណា ដែលប្រទេចផ្កាសា ត្រូវប្រព្រឹត្តល្អនឹងអ្នកណាដែលស្អប់អ្នករាល់គ្នា ហើយត្រូវអធិស្ឋាន ឲ្យអ្នកណាដែលធ្វើទុក្ខបៀតបៀនដល់អ្នករាល់គ្នា វិញ

ដើម្បីឲ្យបានធ្វើជា...កូន...របស់ព្រះវរបិតានៃអ្នករាល់គ្នា ដែល គង់នៅស្ថានសួគ៌ៈ ព្រោះទ្រង់ធ្វើឲ្យថ្ងៃរបស់ទ្រង់រះឡើង...បំភ្លឺទាំង មនុស្សអាក្រក់ និងមនុស្សល្អ ហើយទ្រង់បង្ហូរឲ្យភ្លៀងធ្លាក់មក លើ ទាំងមនុស្សសុចរិត...និងមនុស្សទុច្ចរិតផង។

352 ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ ភ្លៀងដូចគ្នាដែលធ្វើឲ្យស្រូវសាលីដុះឡើង ធ្វើឲ្យស្រងែ ដុះឡើង។ ដូច្នេះហើយ ខ្ញុំបានយល់រូបភាព។ មានការសារភាពបាបខាង សាច់ឈាមរបស់អ្នក ដែលត្រឹមត្រូវនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែផលផ្លែរបស់គាត់...គាត់ អាចស្រែក លោត រាំ និយាយភាសាដទៃ ប៉ុន្តែផលផ្លែរបស់គាត់...គាត់គឺជាស្រងែ។

ហើយមានមួយទៀត ដែលមានព្រះវិញ្ញាណដូចគ្នា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាច
ទម្លាក់ចុះក្នុងហ្វូងមនុស្ស ហើយមនុស្សលាក់ពុកអាចស្រែកដោយព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ ដូចគ្នានឹងស្រងែអាចរស់នៅដោយទឹកភ្លៀងដែលបានបញ្ជូន។ នោះជាអ្វី
ដែលប៉ុលកំពុងនិយាយនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែវាមិនអាចទៅរួចទេដែលស្រងែក្លាយជា
ស្រូវសាលី ឬស្រូវសាលី ក្លាយជាស្រងែ។ អ្នកយល់វាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា
“អាម៉ែន”—អដ។]

នោះគ្មានផ្លូវណាសម្រាប់ពួកអ្នកដែលបានភ្លឺម្តង ទាំង...ភ្នក់
អំណោយទានក៏បានចំណែកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ

ហើយ...ភ្នក់ព្រះបន្ទូលដ៏ល្អនៃព្រះ និងការប្តេជ្ញាចារឹរបស់បរលោក
នាយ

...រួចធ្លាក់ទៅវិញ នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឲ្យគេប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ...

ស្តាប់អ្វីដែលគាត់និយាយ។

...ដ្បិតភ្លៀង...ធ្លាក់មកលើផែនដីជាញឹកញាប់ ដើម្បីស្រោចស្រពវា
នៅទីនេះ ហើយរៀបចំវា

តែ...ដីណាដែលបង្កើតបន្លា និងអញ្ចាញវិញ ដីនោះត្រូវ
បោះបង់ចោលចេញ...

ឥឡូវនេះ ដូច្នោះចូរឲ្យយើងឈប់ ខាងសេចក្តីបថមសិក្សានៃ
ព្រះបន្ទូលព្រះគ្រីស្ទ ហើយខំទៅមុខ...ដរាបដល់ពេញខ្នាតចុះ មិន
ត្រូវតាំងសេចក្តីដើមនោះជាថ្មីឡើងវិញ ដូចជាសេចក្តីប្រែចិត្តចេញពី
ការស្តាប់ និង...សេចក្តីជំនឿ ជឿដល់ព្រះ ជាដើម

...និងគោលលទ្ធិនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក...ការដាក់ដៃលើ និងផ្សេង
ៗ...

353 ឃើញទេ អ្នកជឿខាងសាច់ឈាម ត្រលប់មកសម័យនោះ ដូចសព្វថ្ងៃនេះ
ចូលចិត្តនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំបានប្រែចិត្ត។ ខ្ញុំ
—ខ្ញុំឡើងមក ខ្ញុំបានសារភាព។ ខ្ញុំបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” សូមមើល ពួកគេ
បានផ្អែកលើការកែទម្រង់ខាងសាច់ឈាមទាំងនោះ។ ហើយវាធ្វើអ្វី? វាផលិត
ស្រងែ។

354 តើភាពពេញខ្នាតធ្វើអ្វី? វាជាស្រូវសាលី។ ស្រូវសាលីគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់
ព្រះ។ ទ្រង់ប្រើវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ វាគឺជាពូជរបស់ទ្រង់។ វាបង្កើតផល។

355 វាអាស្រ័យលើគ្រាប់ពូជណាដែលត្រូវបានសាបព្រួសក្នុងចិត្ត។ ប្រសិនបើ
អ្នកមកព្រះវិហារដោយព្រោះអ្នកខ្លាចនរក បើអ្នកចូលព្រះវិហារដោយសារអ្នក
មិនចង់—អ្នកមិនចង់ទៅឋាននរកទេ អ្នកនៅតែជាស្រងៃ។ ប្រសិនបើអ្នក
—ប្រសិនបើអ្នកចូលរួមព្រះវិហារដើម្បីក្លាយជាមនុស្សពេញនិយម អ្នកនៅតែជា
ស្រងៃ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើកិច្ចការផ្លូវការទាំងអស់ដែលត្រូវធ្វើ ហើយនោះជាអ្វីដែល
អ្នកទទួលបាន នោះអ្នកនៅតែជាស្រងៃ។

356 ប៉ុន្តែ គ្រីស្ទានដ៏ពិតប្រាកដមួយរូប ឆ្ពោះទៅរកភាពពេញខ្នាត ដរាបណាលោ
កីយនេះស្លាប់ ហើយអ្នកក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ បន្ទាប់មក
វាមិនអាចទៅរួចទេដែលបុរសនោះដួលចុះ។ អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ! សូម
មើលពីរបៀបដែលវាប្រៀបធៀបជាមួយនឹងបទគម្ពីរដែលនៅសល់? មើលពីរបៀប
ដែលវាដាក់នៅត្រង់នោះទៅកន្លែងរបស់វា?

357 តើអាចនិយាយបានយ៉ាងដូចម្តេចនៅទីនេះថា “បុរសដែលបានសង្គ្រោះ
ម្តងហើយមិនអាចបាត់បង់ឡើយ។” ហើយមកទីនេះ ហើយនិយាយថា “ប៉ុន្តែ
ប្រសិនបើអ្នកបាត់បង់ ឬប្រមាថ វាមិនអាចទៅរួចទេ”? ប្រាកដណាស់ ប្រសិនបើ
អ្នកជាអ្នកប្រមាថ អ្នកមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ។

358 “គ្មានអ្នកណានិយាយដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលថាព្រះយេស៊ូវត្រូវ
បណ្តាសាឡើយ។” យ៉ូហាន៤:២២ យ៉ូហាន៩:១ ជំពូក៤។ គ្មានអ្នកណានិយាយ
ដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទថាព្រះយេស៊ូវ “បណ្តាសា។” គ្រប់វិញ្ញាណនៃព្រះ
ដែលនៅក្នុងក្រុមជំនុំគ្រីស្ទាន យល់ស្របនឹងអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះមានបន្ទូល។

359 យើងអាននៅទីនេះ ហើយនិយាយថា “ទ្រង់ត្រូវបូសដោយសារអំពើវិលង
របស់យើង។ ជាមួយនឹងស្នាមបូសរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។”

360 ចិត្តចាស់ខាងសាច់ឈាមពោលថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅ
ហើយ។ ខ្ញុំគឺ លោកវេជ្ជបណ្ឌិត ជូន។” ឃើញទេ? “គ្មានការព្យាបាលរបស់ព្រះទៀត
ទេ។ គ្មានអ្វីដែលហៅថាចិត្តជំនឿពេញខ្នាតទេ។ អ្នកគ្រាន់តែជាក្រុមមនុស្សដែល
បង្កើតវាឡើង។ អ្នកគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍។ សូមមើល នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់

ដែលមានចំពោះវា។ វាគ្មានអ្វីសោះ។ យើងគឺជាប្រជាជនប្រុសប៊ីដើររាន។ យើងជា
លូដើររាន” ឬអ្វីក៏ដោយដែលវាជា។ “យើងដឹងពីកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរ។”

361 ប៉ុន្តែ តើវិញ្ញាណនៃព្រះមានបន្ទូលយ៉ាងណា? ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅទីនេះ
ដូចគ្នា! “អាម៉ែន” ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះមានបន្ទូល។ វាដល់ស្របយ៉ាងឆាប់រហ័ស
ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ បាទ មែនហើយ។ វានៅទីនោះ។ សូមមើលអ្វីដែលខ្ញុំ
មានន័យឥឡូវនេះ?

362 “កំណែទម្រង់ខាងសាច់ឈាមទាំងនេះ ធ្វើឱ្យស្លាប់” ប៉ុលបាននិយាយ
ដូច្នោះ។

363 ប៉ុន្តែកន្លែងដែលជីវិតមកដល់ ភាពពេញខ្នាតនេះ “អ្នកណាដែលពួកខ្ញុំ
ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំឲ្យមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនត្រូវ
កាត់ទោសឡើយ គឺត្រូវឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យគាត់នូវ
ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ប្រោសគាត់ឱ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ អស់អ្នកដែល
ព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់បាត់បង់ឡើយ។”
មិនអាចទេ។

364 ដូច្នោះ នេះជាអ្វីដែលវាធ្វើ—តើវាធ្វើអ្វី។ មនុស្សគិតថាធ្វើឱ្យធូរលុង។
បងប្អូន អ្នកមិនបានបម្រើព្រះក្រោមភ្នែកសត្វពស់ទេ។ ព្រះមិនមែនជាមនុស្សម្នាក់
ក្នុងចំណោមអ្នកទាំងនេះដែលមានរំពាត់ពស់ខ្មៅ វាដួលអ្នកអ្នកនោះទេ។ ទ្រង់
ជាឪពុក។ ទ្រង់ជាគ្តីស្រលាញ់។ ព្រះជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ហើយព្រះគម្ពីរបាន
និយាយ នៅក្នុងយ៉ូហាន “អ្នកណាដែលមានចិត្តស្រឡាញ់គឺមកពីព្រះជាម្ចាស់។”

365 អ្នកស្រឡាញ់ព្រះ។ ខ្ញុំនឹងមិនអីទេ ប្រសិនបើខ្ញុំចេញទៅក្រៅ—ហើយយប់
នេះស្រវឹង។ ខ្ញុំមិនដែលដឹកទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំចេញទៅក្រៅ
ហើយស្រវឹង ខ្ញុំមិនខ្លាចនឹងការវាយផ្ទាល់នោះទេ។ នោះមិនមែនជាហេតុផលដែល
ខ្ញុំមិនទៅ—ទៅ មិនទៅធ្វើ។ មូលហេតុដែលខ្ញុំមិនធ្វើ គឺដោយសារខ្ញុំស្រឡាញ់
ទ្រង់។ ទ្រង់ស្រលាញ់ខ្ញុំ។ វាមិនមែនជាកិច្ចការរំលោភបំពានទេ។ វាមិនមែនជាអ្វីដែល
ខ្ញុំត្រូវធ្វើនោះទេ។ វាគឺដោយសារតែទ្រង់បានធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ខ្ញុំរួចហើយ ហើយខ្ញុំ
ស្រឡាញ់ទ្រង់ដោយព្រោះវា។ ហ្នឹងហើយ។

366 ដូច្នោះ ដោយមានព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅទីនោះ ដែលត្រូវបានសន្យា “ខ្ញុំ ឲ្យជីវិតអស់កល្បជានិច្ចដល់គាត់ ហើយគេនឹងមិនវិនាសឡើយ។” តើទ្រង់បាន កុហក ឬទ្រង់ប្រាប់ការពិត? ទ្រង់បានប្រាប់ការពិត។ អញ្ចឹងអ្នកមើលថាតើវាបក ស្រាយយ៉ាងណា? ភាពមិនអាចទៅរួចគឺសម្រាប់បុរសម្នាក់ដែលដួលចុះបន្ទាប់ពី គាត់មានព្រះគុណម្តងរួចហើយ។ គាត់មិនអាចទេ។ គាត់អាចដួលបាន ប្រាកដ ណាស់ ប៉ុន្តែមិនត្រូវទ្រង់ទៅរកការប្រែចិត្តវិញ មិនត្រូវទ្រង់ទៅកន្លែងវិញហើយធ្វើ កិច្ចការចាស់ម្តងទៀត។

367 ដូច្នោះអ្នករាល់គ្នាដើរចេញពីការរស់ឡើងវិញទៅកន្លែងមួយ ហើយបន្ទាប់មក មកទៀត អ្នកមិនឃើញថាអ្នកមិនស្ថិតនៅនឹងន់ អ្នកមិនបានមាំមាំឬ? ឥឡូវនេះ អ្នកប្រាកដជានិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ...” ប្រាកដ ណាស់ ព្រះនឹងមិនផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវកិច្ចបម្រើដែលទ្រង់មាន ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ នៅក្នុងកំហុសទេ។ ហើយប្រសិនបើវាមិនត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយបទគម្ពីរទេ នោះ វានឹងមានកំហុស ប៉ុន្តែនេះជាបទគម្ពីរដែលត្រូវបម្រុងទុក។ ក្រុមជំនុំមិនដែល ខកខានកន្លែងណាមួយឡើយ។

368 មនុស្សទៅ ចូលរួមព្រះវិហារ ឈ្មោះប្រកែកគ្នា ធ្វើម្ហូប និង—និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយគ្រាន់តែរស់នៅក្នុងជីវិតខាងសាច់ឈាមណាមួយ “អូ បាទ ខ្ញុំជាគ្រិស្តាន។”

369 ថ្ងៃនេះខ្ញុំបានលឺពាក្យសារភាពរបស់ស្រ្តីតូចម្នាក់ដែលប្រាប់ខ្ញុំថាប្តីរបស់នាង កំពុងរត់ទៅជាមួយបុរសម្នាក់។ នាងបានចាប់ពួកគេបាន នៅហ្នឹងកន្លែង។ ហើយ ស្រ្តីនោះនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក ‘ខ្ញុំជាគ្រិស្តាន។’” អ៊ី-ហ៊ីម។

370 រកមើលនៅទីនេះនៅជើមមី អុសប៊ិន នៅទីនេះការអធិប្បាយនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ និង បុកគី-រ៉ូគី រ៉ុក-និង-រ៉ូល និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង ពេញមួយសប្តាហ៍។

371 សូមក្រឡេកមើល អែលវី ព្រេសលី ដែលជាកំណែឆ្នាំ ១៩៤៧ របស់ យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត ចូលរួមជាមួយសភានៃព្រះ ពោធិ៍កុស្ត និយាយភាសាដទៃសម្រាប់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបានបញ្ជូនព្រលឹងមនុស្សទៅកាន់ទារុណកម្មច្រើនជាង ជំងឺសន្លាក់ទាំងអស់ដែលមានក្នុងរយៈពេលហាសិបឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។ បំផ្លិច បំផ្លាញគំនិតរបស់កុមារវ័យជំទង់ខ្លះនៅទូទាំងពិភពលោក រហូតដល់ក្មេងស្រីតូច ៗនិងដោះអាវុធនាបចេញហើយបោះវាទៅលើវេទិកា ហើយគាត់ឲ្យចុះឈ្មោះ។ អាសអាភាសណាស់ដែលពួកគេនឹងមិនបង្ហាញគាត់នៅក្នុងទូរទស្សន៍ ចាប់ពី

ចង្កេះចុះនៃរាងកាយរបស់គាត់។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនិយាយភាសាដទៃ ដើម្បីជា ភស្តុតាង? អូ បងប្អូនអើយ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតង់នៅទីនោះ វានឹងមិន ប្រព្រឹត្តដូចនោះទេ។ អ្នកដឹងប្រសើរជាងនោះ។ ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ ព្រះ ស្រឡាញ់ភាពស្អាតស្អំ ភាពបរិសុទ្ធ និងបរិសុទ្ធ។

372 ខ្ញុំមិនប្រព្រឹត្តអំពើស្អាតស្អំ និងបរិសុទ្ធដើម្បីតាំងខ្លួនខ្ញុំជាគ្រីស្ទានទេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងខ្ញុំ ទ្រង់គង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំស្រលាញ់ទ្រង់។ ហើយបើខ្ញុំធ្វើអ្វី ខុស វាថ្កោលទោសខ្ញុំ។ នៅទីនោះខ្ញុំនឹងនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ផង។” ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ខ្ញុំត្រូវសុំការអភ័យទោស ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ហើយអ្នកក៏ធ្វើ ដែរ។ ប្រាកដណាស់ អ្នកធ្វើ។

373 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកជាមនុស្សខាងសាច់ឈាម អ្នក គ្រាន់តែរង់ចាំនៅខាងក្រោយ និយាយថា “បាទ មិនអីទេ ខ្ញុំជាក្រុមជំនុំ។” ឃើញ ទេ? ហើយពេលដែលអ្នកប្រមាថ គឺជាពេលដែលអ្នកមិនមានសេចក្តីជំនឿដែល ធ្លាប់បានប្រគល់ដល់ពួកបរិសុទ្ធ។ ហើយអ្នកសើចនឹងរឿងនោះ ហើយហៅវា ថា “វិញ្ញាណអាក្រក់។” និយាយថា “នោះគឺជាក្រុមនៃអ្នកសម្តែងខ្លួនបរិសុទ្ធ។” បន្ទាប់មក អ្នកបំបែកខ្លួនអ្នករវាងព្រះគុណ និងការជំនុំជំរះ បន្ទាប់មកអ្នកចប់ជា រៀងរហូត។

374 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពាក្យមួយម៉ាត់ប្រឆាំងនឹងវានឹងមិនត្រូវបាន លើកលែងទោសនៅក្នុងលោកនេះឬពិភពលោកខាងនាយ។” ហើយគ្រីស្ទានដែល កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ មិនអាចនិយាយអាក្រក់អំពីរឿងនោះបានទេ ព្រោះវាមិន អាចធ្វើបាន។ វាយល់ស្របជាមួយវា។ ត្រូវហើយ។

375 នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សព្យាយាមប្រាប់ខ្ញុំថា បង្គោលភ្លើងនៅ ទីនោះ ដែលលេចឡើងនៅទីនេះជាមួយយើង ពួកគេព្យាយាមនិយាយ ថា “នោះ គឺជាអារក្ស” នោះ “វាគ្រាន់តែជារឿងប្រឌិត” ទាំងអស់នេះ។ ប៉ុន្តែការេវ៉ាបាន បញ្ជាក់ថា វាមិនមែនទេ។ ហើយស្នាដៃទាំងនោះត្រូវបានដាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ គឺបង្គោលភ្លើងដដែលដែលបានជួបប៉ុលនៅតាមផ្លូវទៅក្រុងដាម៉ាស។ កិច្ចការ ទាំងអស់នេះ ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅទីនោះ គឺទ្រង់ធ្វើតាមរបៀបដូចគ្នា ដោយ ព្រះគម្ពីរ។ វាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

376 ហើយពេលយើងកើតជាថ្មី យើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនអាច
វិនាសបានឡើយ។ វានឹងមិនអាចទៅរួចទេដែលបុរសដួលចុះ។ នោះហើយជាអ្វី
ដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

377 ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ មើលអ្វីដែលប៉ុលនិយាយ។ ខ្ញុំនឹងអានរឿងដែល
នៅសល់ ហើយមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវទេឬ ឥឡូវនេះ។ តោះ បន្តិចទៀតនេះ។
ខទី៨។

*តែដំណាដែលបង្កើតសុទ្ធតែបន្ទា និងអញ្ជាញវិញ ដីនោះត្រូវ
បោះបង់ចោលចេញ ក៏ជិតនឹងត្រូវបណ្តាសាហើយ លុះដល់ចុងបំផុត
នឹងត្រូវដុតចោលផង។ (នោះគឺជាអ្នកមិនជឿ។)*

378 ឥឡូវនេះមើលប៉ុល។ “ប៉ុន្តែ ជាទីស្រឡាញ់...” ឥឡូវគាត់និយាយពីពួកគេ
កំពុងព្យាយាមមកក្រោមច្បាប់ អ្នកដឹងទេ ព្យាយាមធ្វើគ្រប់កិច្ចការនៃច្បាប់
ប៉ុន្តែពួកគេគ្រាន់តែធ្វើពិធីបុណ្យតាមដែលអាចធ្វើបាន។ ពួកគេមានពិធីបុណ្យ
ជ្រមុជទឹក និងការដាក់ដៃលើ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។

ពួកសួនភ្នាអើយ ទោះបីយើងខ្ញុំនិយាយដូច្នោះក៏ដោយ...

ហ្នឹងហើយ។ ស្តាប់គាត់ឥឡូវនេះ។

*...គង់តែយើងខ្ញុំទុកចិត្តខាងអ្នករាល់គ្នាថា បានសេចក្តីប្រសើរជាង
—គឺជាសេចក្តីដែលត្រូវខាងសេចក្តីសង្គ្រោះវិញ។*

*ដ្បិតព្រះទ្រង់មិនមែនជាអ្នករមីលគុណ ដែលទ្រង់នឹងភ្លេច
ការអ្នករាល់គ្នាធ្វើ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ ដែលអ្នករាល់គ្នាបាន
សំដែងដល់ព្រះនាមទ្រង់ ដោយបានបំរើពួកបរិសុទ្ធ ហើយក៏នៅតែ
បំរើទៀតនោះទេ។*

379 មើលអ្វីដែលគាត់កំពុងនិយាយចុះ? គាត់មិនបាននិយាយអំពីគ្រីស្ទានដែល
បានដួលចុះទេ គឺមិនអាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ គាត់កំពុងនិយាយអំពីអ្នកជឿ
ខាងសាច់ឈាម ដែលឆ្លងកាត់ទម្រង់នៃការកែទម្រង់។ “ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយ
ថា “ចំពោះអ្នកដែលបានកើតជាថ្មី អ្នកដែលជាគ្រីស្ទាន ជាទីស្រឡាញ់ យើងត្រូវ
បានបញ្ចុះបញ្ចូលនូវអ្វីដែលប្រសើរជាងអ្នក។ អ្នកមិននិយាយរឿងទាំងនោះទេ។
អ្នកមិនមានជីវិតបែបនេះទេ។ អ្នកត្រូវបានធានាជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។”

តើគាត់និយាយអ្វីមកវិញនៅទីនេះ? ឥឡូវសូមទៅកាន់ហេតុអ្វី ១០ ជាកន្លែងដែលយើងនៅព្រឹកនេះម្តងទៀត។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]

380 ឥឡូវនេះ សូមត្រឡប់ទៅអេភេស្តរ ៤:៣០ ម្តងទៀត។ ហើយសូមយើងចូលក្នុងវាមួយនាទី ហើយមើលអ្វីដែលវានិយាយ ដើម្បីបម្រុងទុក ដើម្បីធ្វើឱ្យបទគម្ពីរដំណើរការជាមួយនឹងបទគម្ពីរ។ អេភេស្តរ ៤ សូមមើល។ អេភេស្តរ ៤:៣០។ តោះអាន និងមើលអ្វីដែលវានិយាយ។ ស្តាប់។

...កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យ...

តើ—តើយើងបានជ្រមុជក្នុងរូបកាយដោយរបៀបណា? វិញ្ញាណតែមួយ។

...កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃប្រោសលោះនោះឡើយ។

ត្រូវទេ? អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំទៅក្នុងព្រះកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ ដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែនពីការរស់ឡើងវិញមួយទៅមួយទៀតនោះទេ ប៉ុន្តែរហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរូបកាយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលជាអ្នក។ ដូច្នោះ គ្មានផ្លូវសម្រាប់អ្នកបាត់បង់ឡើយ។

381 អ្នកចាប់ផ្តើមភ័យខ្លាច។ ហើយនោះជាហេតុផលភ័យខ្លាច ក្រុមហ៊ុនខ្លាច ក្រុមហ៊ុនសង្ស័យ។

ក្រុមហ៊ុនស្រឡាញ់ជំនឿ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនខ្លាចទ្រង់ទេ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទ្រង់នឹងមិនធ្វើឱ្យខ្ញុំឈឺចាប់ទេ។ ទ្រង់នឹងធ្វើល្អសម្រាប់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំខ្លាចទ្រង់ ហើយ ហើយ “អូ ខ្ញុំមិនដឹងថា តើទ្រង់នឹងធ្វើវា ឬអត់នោះទេ។” ឃើញទេ?

382 តែបើខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ “បាទ ព្រះបិតា ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់គឺជា—ព្រះអង្គជាព្រះបិតារបស់ទូលបង្គំ ហើយព្រះអង្គស្រឡាញ់ទូលបង្គំ ហើយខ្ញុំមិនខ្លាចទេ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលទ្រង់នឹងរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ វាជាការសន្យារបស់ទ្រង់ចំពោះខ្ញុំ។” នោះជារបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះធ្វើ។

383 “ប៉ុន្តែ អូ បើខ្ញុំធ្វើនេះ បើខ្ញុំធ្វើនោះ។” ឃើញទេ អ្នកមកខាងផ្លូវច្បាប់ ម្តងទៀត។ កុំទៅខាងផ្លូវច្បាប់។ វាអវិជ្ជមាន។

384 ផ្នែកវិជ្ជមានគឺជាអ្វីដែលអ្នកចង់បាន។ វាជាការងារដែលបានចប់ហើយ។ ព្រះគ្រីស្ទបានសុគត ហើយអំពើបាបត្រូវបានសម្លាប់នៅពេលទ្រង់សុគត។ ហើយប្រសិនបើព្រះបានតែងតាំងអ្នកទុកសម្រាប់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច “អស់អ្នកព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ នោះនឹងមកឯខ្ញុំ។” ហ្នឹងហើយ មិនអាចបាត់បង់។ អ្នកត្រូវបានធានាជារៀងរហូត។ “ដោយសារព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជក្នុងរូបកាយតែមួយ ហើយដោយការប្តេជ្ញាតែមួយ ទ្រង់បានគ្រប់លក្ខណ៍ជារៀងរហូត។” ហ្នឹង។ គ្មានផ្លូវសម្រាប់យើងបាត់បង់ឡើយ។ ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេ?

385 ឥឡូវនេះ តើអ្នកដឹងថាអ្នកជាគ្រីស្ទានដោយរបៀបណា? នៅពេលដែលវិញ្ញាណរបស់អ្នកកត់ត្រាជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ នៅពេលដែលសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះស្ថិតនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក នៅពេលដែលអ្នកមានសេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរអរ មេត្រីភាព អត់ធ្មត់ សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្ងួតបូត នោះហើយជាពេលដែលអ្នក...ផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណកំពុងដើរតាមជីវិតរបស់អ្នក។

386 មិនមែនដោយសារតែអ្នកអាចរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណទេ អូចពោះចង្វាក់សម័យទំនើបនេះ លោតលើព្យាណូ នៅទីនេះ រាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណយ៉ាងច្រើន។ រឿងទាំងនោះគឺមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេបានយករឿងទាំងអស់មកលើផ្នែកច្បាប់នោះ ហើយមើលឃើញដូច្នោះ ពួកគេបានទុកព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅខាងក្រោយ។

387 នោះហើយជាមូលហេតុ នៅពេលដែលព្រះចាប់ផ្តើមបង្ហាញអង្គទ្រង់ ពួកគេបាននិយាយថា “មិនសមហេតុសមផល។ យើងមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទេ។” ពួកគេមិនស្គាល់ព្រះទេ។ ពួកគេមិនដែលឃើញវាទេ។ ពួកគេមិនអាចយល់បានទេ ព្រោះមានជីវិតខុសគ្នានៅទីនោះ។ គាត់មិនដឹងទេ ស្រងែមិនដឹងថាស្រូវសាលីកំពុងធ្វើអ្វីទេ។ គាត់ជាជីវិតខុសគ្នា។

388 នោះជារបៀបដែលវានៅជាមួយគ្រីស្ទានចំពោះអ្នកជឿខាងសាច់ឈាម អ្នកទទួលសារភាព ដែលចេញទៅសារភាព “អូ បាទ ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន។” បារីធំមួយនៅក្នុងមាត់របស់គាត់ ដូចជាអ្នកកាច់ចង្កូមនៅរដ្ឋតិចសាស់។

389 ស្ត្រីស្លៀកខោខ្លីនិយាយថា “អូ បាទ ខ្ញុំជាសមាជិកក្រុមជំនុំ។ ប្រាកដណាស់ គឺជាខ្ញុំ។” ផលផ្លែរបស់អ្នកបញ្ជាក់ថាអ្នកមិនមានអ្វីក្រៅពីសាច់ឈាមទេ។

ត្រូវហើយ។ ប្រាកដណាស់ វាគឺមែន។ មានរឿងតែមួយគត់ដែលអាចអនុញ្ញាតបាន៖ នោះជាបញ្ហាផ្លូវចិត្ត ឬស្មារតីតណ្ហាមកលើអ្នក។ ត្រូវហើយ។

390 បើអ្នកចង់ធ្វើដូចលោកិយ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកិយ ឬរបស់ក្នុងលោកិយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់មិនស្ថិតនៅក្នុងអ្នកទេ។” ដូច្នោះអ្នកនៅទីនោះ។

391 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “អូ ព្រះគម្ពីរមានបន្ទូលអញ្ចឹង នោះខ្ញុំត្រូវតែធ្វើដូច្នោះ។” ទេ នោះមិនមែនទេ។ ស្នាក់នៅទីនេះរហូតដល់ព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់អ្នក ដែលនឹងយកវាចេញពីអ្នក។ បន្ទាប់មក អ្នកបានកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ មិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកធ្វើនោះទេ វាគឺជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់អ្នក។ រហូតដល់អ្នកទទួលបានសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជីវិត។ ហើយបន្ទាប់មកមើលជីវិតរបស់អ្នកប្រសិនបើ—ប្រសិនបើវាកើនឡើង។ មិនមែនដោយសារអ្នកព្យាយាមបង្កើតជីវិតរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែដោយសារព្រះបាននាំអ្នកចូលទៅក្នុងការចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ វាមិនមែនជាអ្នកដឹកនាំខ្លួនឯងតាមផ្លូវរបស់ព្រះទេ។ តែជាព្រះដែលដឹកនាំអ្នកតាមផ្លូវរបស់ទ្រង់។ មិនមែនអ្នកធ្វើនាំមុខទេ ប៉ុន្តែព្រះជាអ្នកនាំមុខ

392 សូមមើលវា ឥឡូវនេះ ដូចជាយើងចុះដល់ទីបញ្ចប់។ ខទី១១។

*តែយើងខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នានិមួយៗ បានសំដែងចេញជាចិត្ត
ខស្មារតីដូចគ្នាទាំងអស់ ប្រយោជន៍ឲ្យបានសេចក្តីជំនឿដ៏ពេញលេញ
របស់សេចក្តីសង្ឃឹម ដរាបដល់ចុងបំផុត៖*

*ដើម្បីកុំឲ្យអ្នករាល់គ្នាធ្វើព្រងើយកន្តើយឡើយ គឺឲ្យគ្រាប់តាមពួកអ្នក
ដែលគ្រងបានសេចក្តីសន្យាទុកជាមរដក ដោយចិត្តជឿ ហើយអត់ធន់
វិញ។*

393 ឥឡូវនេះ មានតែការកត់សម្គាល់មួយបន្ថែមទៀតនៅទីនេះ។

*ដ្បិតកាលព្រះបានសន្យានឹងលោកអំប្រាហាំ នោះពីព្រោះគ្មាន
អ្នកណាធំជាង សំរាប់ឲ្យទ្រង់បានស្បថដោយអ្នកនោះទេ បានជាទ្រង់
ស្បថដោយព្រះអង្គទ្រង់វិញថា*

ដែលឲ្យពរ នោះអញនឹងឲ្យដល់ដងមែន ហើយដែលចំរើន នោះអញ
នឹងចំរើនពូជដងមែន។

394 ពេលព្រះបានជួបអំប្រាហាំ! ឥឡូវនេះ អំប្រាហាំបានទទួលកិច្ចព្រមព្រៀង
ដោយគ្មានគុណសម្បត្តិអ្វីទាំងអស់។ សន្និសីទត្រូវបានធ្វើជាមួយអំប្រាហាំ។ វា
ជាព្រះគុណ ទាំងស្រុង។ អំប្រាហាំមិនមែនជាមនុស្សល្អជាងគេទេ។ គាត់មិនមែន
ជាមនុស្សបរិសុទ្ធទេ។ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បាន
ជ្រើសរើសលោកអំប្រាហាំ ព្រោះតែព្រះជាម្ចាស់ជ្រើសរើសគាត់ មិនមែនដោយសារ
អំប្រាហាំចង់បានទេ ក៏មិនមែនដោយសារអំប្រាហាំធ្វើវិបល្លាសៈ ក៏មិនដោយសារ
គាត់ជាមនុស្សល្អ ក៏មិនដោយសារគាត់មានគុណសម្បត្តិដែរ។ ប៉ុន្តែវាជាជម្រើស
របស់ព្រះ។ ព្រះបានយកអំប្រាហាំ។

395 ថ្ងៃនេះដូចខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំជឿថា “យើងជ្រើសរើសគ្រូគង្វាលរបស់យើង។” យើង
ទៅជុំវិញនិយាយថា “មែនហើយ ឌីកុនម្នាក់បានឈប់។ ចូរស្វែងរកបុរសល្អបំផុត
នៅក្នុងអគារដើម្បីជំនួសគាត់។ បាទ គ្រូគង្វាលបានឈប់ ចូរស្វែងយល់ យើងមាន
អ្នកល្អបំផុត។” ពេលខ្លះវាមិនត្រឹមត្រូវទេ។

396 ពេលគេជ្រើសរើសបុរសម្នាក់មកជំនួសយូដាស នោះគេបានរើសមនុស្ស
ខុស។ ពួកគេទទួលបានបុរសម្នាក់ឈ្មោះ ម៉ាត់ធាសជាអ្នកប្រាជ្ញដ៏អស្ចារ្យ
អ្នកប្រាជ្ញ អ្នកការទូត។ ពួកគេថា “គាត់នឹងជំនួសកន្លែងបានល្អ។ ក្មេងប្រុសអើយ
គាត់មើលទៅដូចជាបុរសពិត។” ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាជម្រើសរបស់ព្រះទេ។ ហើយ
គាត់បានយកបុរសម្នាក់នេះ ហើយគាត់មិនដែលធ្វើអ្វីសម្រាប់ព្រះឡើយ។

397 ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសជនជាតិយូដាចិត្តក្តៅ និងច្រមុះកោងបន្តិច
ដែលចុះមកទីនោះហ៊ានប្រឈមមុខទាំងអស់ “ខ្ញុំនឹងចុះ។ ខ្ញុំនឹងចាប់ខ្លួនពួកគេ។”

398 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឃើញអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់។ ខ្ញុំនឹងប្រើគាត់។”

399 ហើយព្រះជាម្ចាស់ទើបតែបានបង្ហាញខ្លួននៅចំពោះមុខគាត់នៅក្នុងពន្លឺដ៏ធំ
នៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “តើព្រះអង្គ ជានរណា?”

400 បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវ។ ហេតុអ្វី វាពិបាកសម្រាប់អ្នកក្នុងការ
ទាត់ជន្លូញ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបៀតបៀនខ្ញុំ?” ដូចនោះហើយព្រះបានយក

បុរសនោះហើយធ្វើឱ្យគាត់ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យបំផុត ដែលធ្លាប់ប៉ះពាល់លើផ្ទៃផែនដី
តាំងពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះជាជម្រើសរបស់ព្រះ។

401 ថ្ងៃនេះយើងព្យាយាមធ្វើការជ្រើសរើស។ អ្នករាល់គ្នាជាក្រុមជំនុំ អ្នកចាត់
បុរសនេះមកទីនេះ ហើយបុរសនោះមកទីនេះ។ មិនគួរធ្វើបែបនេះទេ។ ព្រះជា
អ្នកនាំមុខ។ វាគឺជាព្រះនៅក្នុងទាំងអស់ តាមរយៈការទាំងអស់ លើទាំងអស់
មិនមែនជាឯកសាររបស់ព្រះវិហារខ្លះទេ។ វាជាអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលអំពីវា
អ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា។

402 សូមចំណាំ។ ព្រះបានសន្យាចំពោះអំប្រាហាំដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។ ហើយ
ឥឡូវនេះ រង់ចាំ អំប្រាហាំ មិនចាំបាច់ធ្វើរឿងមួយទេ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ
បានធ្វើរួចហើយ។”

403 ព្រះបានសន្យាចំពោះអំដាមថា “អំដាម បើអ្នកមិនប៉ះរឿងនេះទេ អ្នកនឹង
រស់នៅជារៀងរហូត។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាដែលអ្នកបរិភោគនោះ ថ្ងៃនោះអ្នកត្រូវស្លាប់។”

404 អំដាមបាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថាតើវានិយាយអំពីអ្វី?” គាត់ចូលទៅ
ហូបវាដោយក្តីល្អ។

405 រាល់ពេលដែលព្រះបង្កើត...មនុស្សធ្វើសេចក្តីសញ្ញាជាមួយនឹងព្រះ ឬព្រះ
ជាមួយនឹងមនុស្ស បុរសនោះបានផ្តាច់ចំណែករបស់ខ្លួន។ ដូច្នេះ ព្រះត្រូវធ្វើអ្វី
មួយ ដោយសារទ្រង់បានឃើញថាមនុស្សជាអ្វី។ ហើយពួកគេត្រូវបានតែងតាំង
ជាមុន ពួកគេត្រូវបានជ្រើសរើស ហើយព្រះត្រូវធ្វើអ្វីមួយ។ ដូច្នេះ ព្រះបានយាងចុះ
មក ហើយធ្វើសេចក្តីសញ្ញារបស់ទ្រង់ជាមួយនឹងអំប្រាហាំ ដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។
ប្រសិនបើវាមិនមានលក្ខខណ្ឌទេ អំប្រាហាំនឹងត្រូវបាត់បង់ យូរហើយ។

406 មើលគាត់អង្គុយនៅ កេវ៉ា ឈប់ជឿព្រះហើយនិយាយកុហក។ ហើយប្រគល់
ប្រពន្ធនៅបុរសម្នាក់ទៀត ដើម្បីសង្គ្រោះស្បែកខ្លួនឯង។ មនុស្សប្រុសអី! ការអង្គុយ
នៅទីនោះ ហើយឈប់ជឿព្រះ។ ព្រះបានប្រាប់គាត់ថា “កុំចាកចេញពីទីនេះ។
ស្នាក់នៅទីនេះ។” ភាពទុក្ខរាយនាការគាត់។ គាត់ដើរទៅកន្លែងដែលវាស្រួលជាង។
អ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងចំពោះមនុស្សម្នាក់ពេលគាត់ដើរលើផ្លូវដីងាយស្រួល។

407 គាត់បានរង្វេងចេញ ទៅកន្លែងដែលស្មៅខៀវខ្ចីជាង។ លុះចុះទៅដល់ហើយ
ក៏ទូលស្តេចថា មហេសីជាប្អូនស្រីរបស់ខ្លួន ដើម្បីរក្សាទីលាក់ខ្លួន។ ឥឡូវនេះ

នោះជាការកុហក។ ហើយបុរសណាដែលយកប្រពន្ធនៅឲ្យបុរសម្នាក់ទៀតដើម្បី
លាក់ខ្លួននោះ! នៅទីនោះ គាត់អង្គុយនៅទីនោះក្នុងតង់តូចមួយ ឈប់ជឿព្រះ
និយាយកុហក ហើយទម្លាក់ចេញ... គាត់ចេញទាំងស្រុងពីការសន្យា និងអ្វីៗ
ទាំងអស់ ប៉ុន្តែគាត់នៅតែជាហោរារបស់ព្រះ។

408 ហើយមានអំបឺលីម៉ាឡេក គាត់ជាមនុស្សល្អបរិសុទ្ធ។ ប្រាកដណាស់ បាន
ទូលថ្វាយការអធិស្ឋានរបស់គាត់រាល់យប់។ ប្រទះឃើញលោកយាយនេះ អាយុ
មួយរយឆ្នាំចុះមកទីនោះ ស្អាតហើយក្មេងទៀត។ គាត់បាននិយាយថា “នោះជា
មនុស្សស្រីដែលខ្ញុំរង់ចាំ ដូច្នោះខ្ញុំនឹងរៀបការជាមួយនាង។”

409 អំប្រាហាំបាននិយាយថា “អ្នកអាចយកនាងបាន។ នាងជាប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។”
នាងថា “នោះជាបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។”

410 ដូច្នោះ គាត់នាំនាងទៅទីនោះ មានស្រីៗលាងសម្អាតនាង—ហើយស្លៀក
សំលៀកបំពាក់ស្អាតៗ ហើយតុបតែងនាងដូច—ដូចជាព្រះនាង។ ហើយគាត់បាន
និយាយពាក្យអធិស្ឋានរបស់គាត់ លាតសន្ធឹងលើគ្រែ ហើយគាត់លើកជើងរបស់
គាត់ ហើយនិយាយថា: “ថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹងរៀបការជាមួយស្រីស្អាតជនជាតិហេព្រើរ
—ប្អូនស្រីរបស់ក្មេងប្រុសនោះនៅទីនោះ។ អូ វានឹងអស្ចារ្យណាស់។ ឱព្រះអម្ចាស់
អើយ ទ្រង់ជ្រាបពីរបៀបដែលទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់! បាទ។ អស្ចារ្យមែន!”

411 ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកគឺល្អដូចមនុស្សស្លាប់។” អូ-ហូ!

412 [បងប្រុសប្រាណហាំក្អក—អដង។] (អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។) អំប្រា... ហេតុអ្វី អំ
ប្រាហាំកំពុងតែអង្គុយនៅទីនោះដោយនិយាយកុហក បែរចេញពីព្រះ។ ហើយនេះ
បុរសម្នាក់នេះ ជាបុរសស្មោះត្រង់ និងសុចរិត។ “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា
“ព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះអង្គជ្រាបអំពីចិត្តរបស់ទូលបង្គំ។ គាត់មិនប្រាប់ខ្ញុំទេ នោះជា
រឿងរបស់គាត់ ‘បងស្រី’?”

413 បានបន្ទូលថា “អញដឹងពីភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងរបស់អ្នក។ នោះហើយ
ជាមូលហេតុដែលខ្ញុំរារាំងអ្នកពីអំពើបាបប្រឆាំងនឹងអញ។ ត្រូវហើយ។ អញដឹងពី
ភាពស្មោះត្រង់នៃបេះដូងរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែប្តីរបស់នាងគឺជាហោរារបស់អញ។” ហា
លេលូយ៉ា! អូ ប្រសិនបើវាមិនមែនជាព្រះគុណ តើជាអ្វីទៅ? “ឈប់ជឿ និយាយ
កុហក ហើយចេញទៅទីនោះ ប៉ុន្តែនោះនៅតែជាហោរារបស់ខ្ញុំ។ អ្នកយកតង្វាយ

ទៅរកគាត់ ហើយយកប្រពន្ធគាត់ឱ្យគាត់វិញ ឬអ្នកជាមនុស្សស្លាប់។ ខ្ញុំនឹងមិនស្តាប់ការអធិស្ឋានរបស់អ្នកទៀតទេ។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។” អាមែន។ ហ្នឹងហើយ។ “នោះជាហោរារបស់ខ្ញុំ។”

ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំចង់ក្លាយជាអំប្រាហាំ។”

414 “បើយើងស្តាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នោះយើងជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយជាអ្នកទទួលបានមរតកតាមការសន្យា។” ត្រូវហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ តើអ្នកចង់អានវាទេ? ហេតុអ្វីបានជាព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ—ថាការសន្យាមិនមែនសម្រាប់តែអំប្រាហាំ និងពូជរបស់គាត់ប៉ុណ្ណោះទេ។ ដូចជាអ្នក... អំប្រាហាំមានគ្រាប់ពូជជាច្រើន ប្រាកដណាស់ កូនជាច្រើន។ អ៊ីសម៉ាអែលជាកូនរបស់គាត់។ គាត់មានកូនប្រាំពីរប្រាំបីនាក់បន្ទាប់ពីសាវ៉ាបានស្លាប់ដោយម្នាក់ទៀតឈ្មោះកិទ្យា។ ប៉ុន្តែ មើល ពូជនោះជាអ្នកដែលបានសន្យា គឺអ៊ីសាក ហើយតាមរយៈអ៊ីសាកបានមកតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ ដោយសារព្រះគ្រីស្ទបានមកដល់យើង។ ការសន្យាគឺដោយគ្មានលក្ខខណ្ឌ។

415 ឥឡូវ ចុះអំប្រាហាំវិញ? ហេតុអ្វី គាត់ត្រូវធ្វើចប់ហើយ វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់គាត់ក្នុងការត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។ ប្រាកដមែន។ វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់សូលដើម្បីត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត បើដូច្នោះ អ្នកត្រូវអានបទគម្ពីរតាមវិធីនោះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ។ ការសន្យារបស់ព្រះស្ថិតស្ថេរជារៀងរហូត។

416 សូមអាននៅទីនេះបន្តិច។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអានវា។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកចូលក្នុងកាឡូទី៣:១៦ ហើយអានសេចក្តីនេះ ហើយមើលឥឡូវនេះថាតើសេចក្តីសន្យានោះជាអ្វី ហើយមើលថាតើមានអ្វីប្រសិនបើ—បើយើងជាការសន្យារបស់ទ្រង់ឬមិនមែន ៣:១៦។ ស្តាប់នៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំនឹងអានខទី១៥ ផងដែរ។

បងប្អូនអើយ ខ្ញុំនិយាយតាមបែបភាពមនុស្សថា សូម្បីតែសេចក្តីសញ្ញារបស់មនុស្ស បើគេយល់ព្រមតាំងនឹងគ្នាជាស្រេចហើយ នោះគ្មានអ្នកណានឹងលើកចោល ឬបន្ថែមបញ្ចូលអ្វីឡើយ។

វិធីសេចក្តីសន្យាទាំងប៉ុន្មាន នោះបានតាំងនឹងលោកអំប្រាហាំ ហើយនិងពូជលោក (និងពូជទាំងប៉ុន្មាន) គឺជាការសន្យាដល់ពូជរបស់គាត់។

“ដល់អំប្រាហាំ និងពូជរបស់គាត់។” ឥឡូវនេះមើល។

តែទ្រង់មិនបានមានព្រះបន្ទូលថា (និងពូជទាំងប៉ុន្មាន) ដូចជា
មានពូជ...ជាច្រើននោះទេ គឺចំពោះពូជតែ១វិញ គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។

417 បន្ទាប់មក ព្រះគ្រីស្ទជាពូជរបស់អំប្រាហាំ។ “ហើយយើងបានស្លាប់ក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជក្នុងព្រះកាយទ្រង់ យើងជាពូជរបស់អំប្រាហាំ
ហើយជាអ្នកទទួលមរតកនៃការសន្យា។” ចុះបើព្រះបានសន្យានឹងអ្នកវិញ តើអ្នក
នឹងទៅដោយរបៀបណា? ម៉េចក៏ឈប់ជឿ ហើយឃ្លាតចេញទៅ ហើយត្រូវធ្លាក់
នរក?

418 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “អញ្ចឹងតើយើងមិនអាចឈប់ជឿព្រះបានទេឬ?”
ដាច់ខាត។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកឈប់ជឿអ្នកនឹងទទួលវា កុំបារម្ភ។ អំប្រា
ហាំមានវា ហើយអ្នកដទៃទៀតបានទទួលវា ហើយអ្នកនឹងទទួលបានវា។ កុំគិតថា
វាផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសិទ្ធិដើម្បីធ្វើបាប។ វាមិនមែនទេ។ អ្នកនឹងចំណាយសម្រាប់អ្វី
គ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកធ្វើ។ អ្នកនឹងច្រូតអ្វីដែលអ្នកបានសាបព្រោះ។ អ្នកធ្វើអំពើបាប
បន្តិចបន្តួច ហើយអ្នកនឹងច្រូតបានពេញហូរហៀរ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែបងប្រុស នេះ
មិនមែនមានន័យថាអ្នកបាត់បង់នោះទេ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ អំប្រាហាំ
បានច្រូតកាត់អ្វីដែលគាត់បានសាបព្រោះ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែគាត់នៅតែត្រូវបាន
សង្គ្រោះ។

419 សេចក្តីសញ្ញាដែលព្រះបានធ្វើជាមួយនឹងជនជាតិអ៊ីស្រាអែល: ពួកគេបាន
បាត់បង់មរតករបស់ខ្លួន ពួកគេបានបាត់បង់ទឹកដីសន្យា ហើយចុះទៅស្រុកអេស៊ីប
ប៉ុន្តែមិនបានបាត់បង់កិច្ចសន្យារបស់ខ្លួនឡើយ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំចាំ
ការសន្យារបស់ខ្ញុំចំពោះអំប្រាហាំ។ ខ្ញុំចាំ ហើយខ្ញុំបានចុះមកដើម្បីដោះប្រជាជន
របស់ខ្ញុំ។ លោកម៉ូសេចុះទៅទីនោះ ហើយទូលព្រះចៅជាវ៉ាន់ថា សូមឱ្យប្រជាជន
របស់ខ្ញុំចេញទៅ។ ខ្ញុំចាំថាខ្ញុំបានសន្យាជាមួយអំប្រាហាំ និងពូជរបស់គាត់។”

420 នោះជារឿងដដែលដែលវានៅជាមួយយើង។ ដូច្នេះ ប្រសិនបើអ្នកបានស្លាប់
ហើយជីវិតរបស់អ្នកត្រូវបានលាក់នៅក្នុងព្រះ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ នោះគ្មានអ្វីនៅ
លើលោកីយ៍អាចប៉ះអ្នកបានទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នកអាចទៅធ្វើខុស ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នក
ពិតជាកូនរបស់ព្រះមែន ហើយអ្នកឃើញថាអ្នកបានធ្វើខុស អ្នកនឹងក្រោកឡើង
ហើយព្យាយាមម្តងទៀត។ ត្រូវហើយ អ្នកនឹងមិនដេកនៅទីនោះទេ។

421 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកកំសាក ប្រសិនបើអ្នកជាស្រងៃ បើមិន “ក្រោកឡើង” ដល់អ្នក អ្នកនឹងនិយាយថា “អូ វាមិនមានជាអ្វីសម្រាប់វាទេ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។”

422 វាជាណាចក្ររបស់ព្រះប្រៀបដូចជាមនុស្សយកអូសទៅសមុទ្រ បោះវាចូល។ ពេលគាត់មក គាត់មានអណ្តើក កង្កែប ពស់ ដឹងចក់ ពីងពាង និងត្រី។ នោះគឺជាដំណឹងល្អនៅពេលដែលវាត្រូវបានអធិប្បាយ។

423 ដូចជាព្រះអម្ចាស់នឹងប្រាប់អ្នកបម្រើព្រះ ដូចជាបងប្រុសប្រ្លាហាំ “ឡើងទៅទីនេះ។ ទៅជ្រុងនេះ ហើយសូចបន្តិច បងប្រុសប្រ្លាហាំ។” មិនអីទេ យកសំណាញ់របស់គាត់ ហើយឡើងទៅទីនោះ ហើយចាប់ផ្តើមចាប់។

“អ្នកទៅណា បងប៊ីល?”

“ខ្ញុំនឹងចេញទៅកន្លែងផ្សេង ហើយបោះនៅជ្រុងនេះ។”

424 ខ្ញុំកំពុងទាញ “ពួកគេនៅទីនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ដឹងថាពួកគេជាអ្វី។” ខ្ញុំទាញសំណាញ់ម្តងទៀត “មិនអីទេ ពួកគេនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។”

425 ឥឡូវនេះ អណ្តើកគឺជាអណ្តើក តាំងពីពេលចាប់ផ្តើម។ អ្នកទើបតែជាប់ក្នុងសំណាញ់។ ត្រូវហើយ។ ហើយនោះជាវិធីដែលមនុស្សចាប់បានក្នុងអារម្មណ៍ “ហាលេលូយ៉ា! ហាលេលូយ៉ា! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ហាលេលូយ៉ា!” ពួកគេជាប់ក្នុងសំណាញ់ នោះជាអ្វីទាំងអស់។

426 បើវិញ្ញាណអណ្តើកនោះនៅក្នុងពួកវា វាមិនយូរទេ ពួកគេនិយាយថា “អញ្ជឹងខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា...” គាត់ទៅនៅទីនេះ លូនត្រឡប់មកវិញ។

427 ហើយស្រ្តីចំណាស់ជាត្រីក្អែក នឹងនិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយល់បាន។” ឃើញទេ?

428 កញ្ញាសត្វពីងពាងអង្គុយនៅទីនោះបន្តិច នាងទៅ “ផ្លុំ ផ្លុំ ផ្លុំ” នៅខាងក្រោយ “មែនហើយ មិនមានអ្វីនៅក្នុងវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។”

429 កញ្ញាពស់នឹងនិយាយថា “អូ ពួកគេគឺជាក្រុមនៃពួកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ។ នោះគឺគ្រាន់តែជាអ្វីដែលមានក្នុងវា។ ខ្ញុំនឹងចុះទៅកន្លែងដែលគេយល់ល្អជាងនោះ។” ហេតុអ្វី ព្រោះអ្នកជាពស់ តាំងពីដើមមក។ សំណាញ់ដំណឹងល្អទើបតែចាប់អ្នកបាន នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។

430 ប៉ុន្តែត្រីត្រូវបានយកទៅដល់ចៅហ្វាយ។ គាត់គឺជាត្រីតាំងពីដើមមក។ ពូជរបស់គាត់គឺជាត្រី។ គាត់បានចាប់ផ្តើមធម្មជាតិជាត្រី ហើយព្រះបានស្គាល់ត្រី របស់ទ្រង់តាំងពីកំណើតពិភពលោក។ ហាលេលូយ៉ា!

431 សូមចាំថា ពួកគេទាំងអស់កំពុងដកដង្ហើមចេញពីទឹកភក់ដូចគ្នានៅទីនោះ។ ពួកគេទាំងអស់ដកដង្ហើមចេញពីព្រែកតែមួយ។ ត្រូវហើយ។ “យើងទាំងអស់គ្នា បាន...ផឹកពីថ្មជាខាងវិញ្ញាណដូចគ្នា។ ទាំងអស់គ្នាបានបរិភោគនំម៉ាណានៅ ទីរហោស្ថាន។” កាលែប និងយ៉ូសេបរិភោគនំម៉ាណាដូចគ្នា—និងពួកគេដែល នៅសល់បរិភោគ។ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាបានដួលនៅទីរហោស្ថាន។ ប៉ុន្តែមាន ពីរនាក់ត្រូវបានជ្រើសរើសឡើងទៅ ហើយគេក៏ទៅ។ ត្រូវហើយ។

432 “យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីផឹកទឹកពីប្រភពតែមួយ។” ប៉ុន្តែ មិនមែនអ្នកផឹកទាំងអស់សុទ្ធតែបានសង្គ្រោះទេ។ យើងទាំងអស់គ្នាបានស្រែក ជាមួយគ្នា។ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីរីករាយជាមួយគ្នា។ ប៉ុន្តែ អ្នកដែលបានរើសតាំងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? វាបាន និយាយថា “វិញ្ញាណទាំងពីរនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់ នឹងដូចគ្នារហូតដល់វានឹង បោកបញ្ឆោតអ្នករើសតាំងប្រសិនបើអាច” ប្រសិនបើអាចទៅរួច។ ឃើញទេ? នោះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណពិតនៃព្រះ ដែលបានជ្រើសរើសឲ្យមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

433 ឥឡូវនេះយើងបញ្ចប់។ បន្ទាប់មក បងប្រុស នេវីល នឹងទៅយកកន្លែងដែលខ្ញុំ ចាកចេញនៅទីនេះ។ ត្រូវហើយ។

ខ្ញុំចង់និយាយដូច្នោះថា សេចក្តីសញ្ញាដែលព្រះបានយល់ព្រមជាមុន នោះក្រឹត្យវិន័យ ដែលកើតឡើង៤០០ឆ្នាំ ៤៣០ឆ្នាំជាក្រោយនឹង លើកចោល ឲ្យសេចក្តីសញ្ញានោះទៅជាឥតប្រយោជន៍មិនបាន។

នោះជាការសន្យាដែលព្រះបានប្រទានដល់អំប្រាហាំ មុនពេលច្បាប់បានចូល មកដល់។

ដ្បិត—បើសិនជាមរដកនោះបានមក ដោយអាងក្រឹត្យវិន័យ នោះ មិនមែនអាងសេចក្តីសន្យាទៀតទេ តែព្រះទ្រង់បានប្រទានដល់លោក អំប្រាហាំ តាមសេចក្តីសន្យាវិញ។

មិនមែនដោយអ្វីដែលអ្នកធ្វើ មិនមែនដោយច្បាប់ណាមួយ ច្បាប់ណាមួយនៃ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក ដោយការចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំ ឬច្បាប់ផ្សេងទៀត។ វាគឺជាទង្វើដ៏ ប្រពៃរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចំពោះអ្នក។ ហ្នឹងហើយ។

434 មើល។

ដូច្នោះ តើហេតុអ្វីបានជាមានក្រឹត្យវិន័យ? នោះគឺបានបន្ថែមបញ្ចូល ដោយព្រោះសេចក្តីរំលងច្បាប់ ទាល់តែពូជបានកើតឡើង ដែលទ្រង់ តាំងសេចក្តីសន្យានោះឲ្យ ...

វាមិនសាមញ្ញដូចច្រមុះនៅលើមុខរបស់ខ្ញុំទេ? “វាត្រូវបានបន្ថែមថា ដើម្បីបម្រើ រហូតដល់ពូជបានមក គឺជាព្រះគ្រីស្ទទៅអ្នកដែលបានតាំងសន្យាឱ្យនោះ។”

...ដោយសារពួកទេវតា នៅដៃនៃអ្នកកណ្តាលម្នាក់។

វិញអ្នកកណ្តាល នោះមិនមែនបង្រួបបង្រួមអ្នកណាតែម្នាក់ឯងនោះ ឡើយ តែចំណែកព្រះ ទ្រង់ជាព្រះតែៗទេ។

435 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចាកចេញពីទីនេះ ដោយចាប់ផ្តើមពីខាងស្តាំនៅទីនោះសម្រាប់ បងប្រុស នេវីលសម្រាប់ថ្ងៃពុធខាងមុខនេះ។

436 ឥឡូវអ្នកយល់ពីអ្វីដែលយើងបាននិយាយ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ ន។—អេដ។] ថាវាពិតជាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់គ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មីនោះ... ខ្ញុំមិនមានន័យថាឥឡូវនេះគាត់ហៅខ្លួនឯងថា “កើតម្តងទៀត។” ខ្ញុំមានន័យថា ជាគ្រីស្ទានពិត កើតជាថ្មី ដែលមិនធ្លាប់ធ្លាក់ពីព្រះគុណ គាត់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។ គាត់អាចដួល នោះមិនអីទេ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាច មិនអាចចេញពីព្រះគុណនោះ បានទេ។

អំប្រាហាំបានធ្លាក់ពីព្រះគុណ។ ប្រាកដណាស់ គាត់បានធ្លាក់។ ព្រះបាន ប្រាប់គាត់ “នៅទីនេះ។” គាត់បានចេញពីវា ប៉ុន្តែគាត់មិនដែលបាត់បង់សេចក្តី សញ្ញារបស់គាត់ឡើយ។ គាត់នៅតែត្រូវបានជ្រើសរើសដោយព្រះ។ គាត់គឺជា ហោរាម្នាក់ដែលនៅទីនោះ។ គាត់តែងតែ។ គាត់នឹងក្លាយជាបងប្រុសព្រះជានិច្ច។

437 ឥឡូវសូមកត់សម្គាល់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នឹង ត្រូវបានសង្គ្រោះ។” តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ព្រះគម្ពីរចែងថា “អ៊ីស្រាអែល ទាំងអស់នឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។” ឥឡូវ “អ៊ីស្រាអែលមិនមែនជាអ៊ីស្រាអែល

សាច់ឈាមទេ ប៉ុន្តែអ៊ីស្រាអែលនៃវិញ្ញាណ សម្រាប់អំណោយទាននិងការហៅ
គ្មានការប្រែចិត្ត។” តើនោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ខគម្ពីររបន្ទាប់ឬ?
កាឡាទី ១ ត្រូវហើយ។ “អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ពួកគេម្នា
ក៏ត្រូវបានសង្គ្រោះ។” តើយើងក្លាយជាអ៊ីស្រាអែលដោយរបៀបណា? “ដោយ
បានសុគតក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទទួលពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយយើងជាអ្នកទទួលមរតក
តាមការសន្យា។”

438 ប៉ុលបាននិយាយថា “អ្វីដែលនៅខាងក្រៅមិនមែនជាសាសន៍យូដាទេ ប៉ុន្តែ
អ្វីដែលនៅខាងក្នុងគឺជាសាសន៍យូដា ដែលជាអ្នកសន្យា។” ហើយយើងជាពូជ
របស់អំប្រាហាំ តាមរយៈការសន្យា តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទ ដោយទទួលទ្រង់ជាព្រះអង្គ
សង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើង។

439 អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកឃើញវា។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកទទួលបានវា ប្រសិនបើអ្នក
អាចនៅជាមួយវាបន្តិចទៀត។ ឥឡូវនេះនៅទីនេះ យើងបញ្ចប់រឿងនេះ បន្ទាប់មក
យើងចាប់ផ្តើមនៅលើមីលគីស្យាដេក ដែលនាំមកនូវសិទ្ធិត្រឡប់មកវិញនៅក្នុង
រឿងនេះម្តងទៀត។ យើងចាប់ផ្តើមដោយផ្ទាល់ទៅ... អូ វាគ្រាន់តែរឿងទាំងមូលគឺ
អស្ចារ្យណាស់។ ប៉ុន្តែយើងគ្រាន់តែបន្តចូលទៅក្នុងរឿងបន្ថែមទាំងនោះ។

440 ឥឡូវនេះ មើល ប្រសិនបើអ្នកយកវានៅទីនេះ វាមើលទៅដូចជា ប្រសិនបើ
អ្នកអាចអានវាដោយគ្រាន់តែសង្កេតមើល។ ដូចជាព្រះត្រីឯកដ៏តឹងរឹង ពិតប្រាកដ
ដែលជឿថាមានព្រះបីអង្គ ប្រាប់ខ្ញុំពេលមួយថា “ម៉ាថាយ៣ បានប្រកាសយ៉ាង
ដាច់ខាតថា មានបុគ្គលបីនាក់ក្នុងក្រុមព្រះ។”

441 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវមើលវា។”

442 គាត់បាននិយាយថា “មើលចុះ។” ឈរខាងស្តាំពីវេទិកានេះ គាត់បាននិយាយ
ថា “សូមមើល ម៉ាថាយដ៏ពូកា” បាននិយាយថា “ពេលព្រះយេស៊ូយាងចេញពី
ទឹកភ្លាម នោះមេឃបើកចំហដល់ព្រះអង្គ ហើយគាត់បានឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃ
ព្រះដូចជាសត្វព្រាហ្ម។ ហើយសំឡេងពីស្ថានសួគ៌និយាយថា “នេះជាបុត្រដ៏
ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំពេញចិត្ត។” ហើយមានបី ព្រះរាជបុត្រានៅលើ
ច្រាំង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅចន្លោះ ហើយព្រះបិតានៅពីលើ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ព្រះគម្ពីរមិនអានវាអញ្ចឹងទេ។”

“អូ បាទ វាមែន!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវអានវាម្តងទៀត រកមើលថាតើវាមែនឬអត់។”

443 ឥឡូវនេះ នេះគឺជាភូមិភាពរបស់គាត់។ នេះគឺជាព្រះជាព្រះបុត្រា មានព្រះ
ជាព្រះបិតានៅទីនោះ។ នេះគឺជាព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចជាសត្វព្រាហ្ម។
ឥឡូវនេះមើល។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានទទួលបុណ្យ
ជ្រមុជទឹក “ព្រះបុត្រាយាងចេញពីទឹកភ្លាម មើលចុះក្រោម ផ្ទៃមេឃនៅពីលើទ្រង់
បានបើកចំហ។ និងសំឡេងមួយនិយាយ...” គាត់បានឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ
ជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដូចជាសត្វព្រាហ្ម។ មិនមែនជាមនុស្សម្នាក់ទៀតនៅទីនោះទេ
ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនេះជាសត្វព្រាហ្មដែលគង់នៅពីលើទ្រង់ ហើយសំឡេងមួយ
មកថា “នេះជាបុត្រដ៏ជាទីស្រឡាញ់របស់អញ ជាទីពេញចិត្តអញណាស់។” ឥឡូវ
សូមអាន ម៉ាថាយ ៣ ហើយមើលថាតើវាមិននិយាយបែបនោះឬអត់។ ឃើញទេ?
មិនមែនមនុស្សបីនាក់ទេ មិនមែនទាល់តែសោះ។

444 ហើយនោះជាវិធី...នេះមិនមែននិយាយថាមនុស្សប្រុសមិនអាច
ត្រឡប់មកវិញបានទេ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលគាត់ឈប់ជឿព្រះ។ វាមិននិយាយ
បែបនោះទេ។ វាមិននិយាយបែបនោះទេ។ វានិយាយថា “វាមិនអាចទៅរួចទេដែល
បុរសម្នាក់អាចត្រលប់មកកែខ្លួនជាថ្មី បន្ទាប់ពីគាត់ធ្លាប់នៅទីនោះ។” គាត់មិនអាច
ធ្វើវាបានទេ។

445 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្នកណាដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តអំពើបាប
ឡើយ ដ្បិតគាត់មិនអាចធ្វើបាបបានឡើយ។ ដ្បិតពូជនៃព្រះស្ថិតនៅក្នុងគាត់
ហើយគាត់មិនអាចធ្វើបាបបានឡើយ។” តើខ្ញុំអាចហៅថាជាមនុស្សមានបាប
ដោយរបៀបណា ពេលមានដង្ហាយនៅទីនោះដើម្បីជំនួសកន្លែងរបស់ខ្ញុំ? តើខ្ញុំ
អាចស្លាប់ដោយរបៀបណា នៅពេលដែលការស្លាប់ត្រូវបានបង់ឱ្យខ្ញុំហើយ? តើខ្ញុំ
អាចស្លាប់ដោយរបៀបណា នៅពេលដែលខ្ញុំទទួលបានជីវិតអស់កល្ប? តើខ្ញុំអាច
ធ្វើដូចម្តេច? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។

446 តើខ្ញុំអាចមានលិខិតអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពីអភិបាលក្រុងនេះ
ដោយរបៀបណា ដើម្បីរត់ឡានហុកសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោងតាមទីក្រុងនេះ ហើយ
មានមន្ត្រីណាចាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំបើកបរហុកសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង? តើអ្នកអាចធ្វើ
វាបានដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមានលិខិតអនុញ្ញាតពីអភិបាលក្រុងដែលនិយាយថា

ខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ គាត់មិនអាចចាប់ខ្ញុំបានទេ។ គាត់—ការចាប់ខ្លួនរបស់គាត់ គាត់
អាចផ្អែកព្រៃនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតបាន ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអើពើ។ មិនមានន័យអ្វី
សោះ ខ្ញុំមានលិខិតអនុញ្ញាត។

447 ហើយតើខ្ញុំអាចធ្វើដូចម្តេចបាន ដូចជា បន្ទាប់ពីព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួស
ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានក្លាយទៅជាសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ ដោយសារព្រះគុណ និង
សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះខ្ញុំ? តើខ្ញុំអាចធ្វើបាបដោយរបៀបណាពេល
មានអ្វីមួយដាក់រវាងខ្ញុំនិងព្រះជាយាយញាបូជា? ខ្ញុំមិនអាចធ្វើបាបបានទេ។ មិនអាច
ធ្វើវាបានទេ។ ព្រះមិនដែលឃើញខ្ញុំទេ។ គាត់មើលឃើញព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ឈរ
នៅកន្លែងខ្ញុំ។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើអ្វីខុស ព្រះគ្រីស្ទចូលជំនួសខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាន
សារភាព “ខ្ញុំខុស។ ទ្រង់ត្រូវ។ ព្រះអម្ចាស់ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តទូលបង្គំ។ អ្នកដឹងថាតើ
ខ្ញុំមានន័យចង់ធ្វើវាឬអត់។ ហើយខ្ញុំខុស។ អភ័យទោសឱ្យខ្ញុំផង។” ព្រះមិនដែល
ឃើញវាទេ។ ព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវបានគ្របដណ្តប់ខ្ញុំ គ្រប់ពេលវេលា។
អញ្ចឹងតើព្រះអាចឃើញខ្ញុំដោយរបៀបណា? តើអំពើបាបអាចមានយ៉ាងដូចម្តេច
—ត្រូវរាប់បញ្ចូលខ្ញុំ នៅពេលដែលទ្រង់មិនអាចធ្វើវា? គ្រាន់តែនៅពេលដែលខ្ញុំ
ធ្វើវា វាត្រូវបានអត់ទោស។ ប្រុងប្រុស ប្រាណហាំបានខ្ចាស់ម្រាមដៃរបស់គាត់។
—អដ។] ត្រូវហើយ។

448 ដូចជាការយក—ដំណក់ទឹកតូចបែបនេះ បន្តក់ភ្នែក ហើយយកទឹកថ្នាំខ្មៅ
ពេញមកសង្កត់លើធុងទឹកថ្នាំលាងសម្អាត ហើយទម្លាក់វាទៅក្នុងនោះ ហើយ
បន្ទាប់មកព្យាយាមរកវាម្តងទៀត។ វាគ្រាន់តែដាក់ទៅរកសារធាតុ ធ្វើឱ្យស។
ទឹកថ្នាំក្លាយជាសារធាតុធ្វើឱ្យស។ ហើយនោះជាអ្វីដែល អំពើបាបដែលអ្នកបាន
សារភាព ប្រសិនបើអ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ រវាងអ្នកនិងព្រះគឺជាអាងទឹកសុទ្ធ
ហើយអំពើបាបរបស់អ្នកបានក្លាយទៅជាសុចរិត ដោយសារការបូជាដ៏សុចរិត
កំពុងរង់ចាំអ្នកនៅទីនោះ។

ពេលខ្ញុំមកទន្លេនៅថ្ងៃបញ្ចប់
ហើយខ្យល់នៃទុក្ខចុងក្រោយបានបក់
មានគំនិតមួយដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំសប្បាយចិត្ត
ខ្ញុំមិនត្រូវឆ្លងកាត់ទន្លេយ៉ាងដាន់ម្នាក់ឯងឡើយ។

449 នោះជារឿងល្អមួយ។ នោះជារឿងល្អមួយ។ ខ្ញុំនឹងមិនចាំបាច់ឆ្លងកាត់វាទេ។ ថ្ងៃមួយក្នុងចំណោមថ្ងៃនេះ យើងចុះដល់ចុងផ្លូវ។ ព្រះអាទិត្យនឹងបដិសេធពន្លឺបន្ទាប់មកព្រះនឹងហៅ។

450 អ័ដាមនឹងឈោងចាប់នាងអេវ៉ា ហើយនិយាយថា: “អូនសម្លាញ់ វានៅទីនេះ។ ដល់ពេលភ្ញាក់ហើយ។”

451 អេវ៉ានឹងឈោងចាប់អេបិល “ចេញមកកូនសម្លាញ់។ ដល់ពេលភ្ញាក់ហើយ។” អេបិលនឹងចាប់សេត។ ហើយសេតនឹងចាប់ដៃល្អអេវ៉ា ល្អអេចាប់ដៃ...អូចុះ លើចុះទៅក្រោមដល់អ័ប្រាហាំ ហើយចុះនៅពេលពួកគេមក។ វានឹងមានការញ័រ និងភ្ញាក់យ៉ាងខ្លាំងនៅពេលព្រះរាជបុត្រានៃព្រះយោងមក។ យើងនឹងឈរក្នុងភាពដូចទ្រង់នៅថ្ងៃនោះ។

452 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើបាបនៅទីនេះ អ្នកនឹងសងវាវិញ។ ខ្ញុំបាន...

453 គ្រាន់តែមកក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវតែប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំបានព្យាយាមពន្លត់វា ៤ ឬ ៥ ដង។ ខ្ញុំត្រូវតែនិយាយវា។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលនឹកឃើញបងប្រុសត្រួតង្វាល ដែលធ្លាប់នៅព្រះវិហាររបស់ព្រះ? បងប្រុសនៅទីនេះតើគាត់ឈ្មោះអ្វី? ធ្វើការឱ្យវ៉ិហ្គែន នៅទីនោះ។ អូ អ្នកទាំងអស់គ្នា...ព្រះវិហារទីមួយនៃព្រះ នៅទីនេះនៅជ្រុង។ ឬធ្លាប់លក់រឿងក្នុងសម័យកាល—នៃជំងឺធ្លាក់ទឹកចិត្ត។ ជាមនុស្សបរិសុទ្ធ កោតខ្លាចព្រះពិត។ បងប្រុស ស៊ីផ បានជំនួសកន្លែងរបស់គាត់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំនឹងហៅឈ្មោះគាត់ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀត។ គាត់គឺជាមនុស្សដែលបានសង្គ្រោះពីព្រះ។

454 សូមចាំថា ប្រសិនបើអ្នកមិនដើរទៅរកការកែតម្រូវ ហើយអ្នកធ្វើអ្វីមួយខុសក្នុងនាមជាគ្រីស្ទាន នោះព្រះនឹងព្រមានអ្នក។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នកមិនទទួលយកការព្រមាននោះទ្រង់នឹងគ្រាន់តែនាំអ្នកចេញពីផែនដី។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។

455 តើអ្នកចាំបានទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ? សូមក្រឡេកមើលព្រះវិហារកូរិនថូសនោះ។ គាត់បានប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលពួកគេមានទីតាំងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែ

លោកបានព្រមានពួកគេអំពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ហើយពួកគេបានកែខ្លួនឯង តម្រង់ចេញជាមួយនឹងព្រះ។

456 ហើយប្អូនប្រុសតូចនេះ គាត់គឺជាប្អូនប្រុសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ខ្ញុំជឿ គាត់ជា អ្នកសង្គ្រោះពីព្រះ។ ហើយគាត់ទទួលបានការងារនៅទីនេះ...នៅវិញ្ញាណ។ តើមាន មនុស្សរបស់គាត់ខ្លះមកទីនេះទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនគិតថាខ្ញុំ...ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នក ទេ ប្រសិនបើអ្នកអង្គុយនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែ វីមស៍ បងប្រុស វីមស៍តើមានប៉ុន្មាន នាក់ដែលចងចាំបងប្រុសវីមស៍នៅទីនេះនៅព្រះវិហារនៃព្រះ? ប្រាកដណាស់ អ្នកស្គាល់ ពិតជាអស្ចារ្យមែនបុរសតូច។ ហើយគាត់ធ្លាប់មកផ្ទះខ្ញុំ ហើយយើង និយាយជាមួយគ្នា ហើយយើងបានឈរនៅទីនោះ ហើយយំ ហើយកាន់ដៃគ្នា ទៅវិញទៅមក ជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។

457 ថ្ងៃមួយខ្ញុំបានទៅទីនោះ ទើបតែមកពីក្រៅប្រទេសមកប្រជុំ មកយកឡានខ្ញុំ ពិនិត្យ បងប្រុស វីមស៍បាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានសម្រាប់អ្នក ប៊ីលី?”

458 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពិនិត្យឡានខ្ញុំមើល បងប្រុស វីមស៍។ ផ្លាស់ប្តូរប្រេង។”

459 “យល់ព្រម” គាត់បាននិយាយថា “មិនអីទេខ្មែរខ្ចី។” បាននិយាយថា “តើ ការប្រជុំដំណើរការល្អទេ?”

460 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ បងប្រុសវីមស៍វាអស្ចារ្យណាស់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកអាចទៅជាមួយខ្ញុំពេលខ្លះ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទៅជាមួយ ខ្ញុំ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបម្រើព្រះអម្ចាស់ទៀតទេ ប៊ីលីលី។”

ខ្ញុំក្រឡេកមើលជុំវិញ ខ្ញុំនិយាយថា “តើអ្នកបាននិយាយអ្វី?”

461 គាត់គ្រាន់តែនិយាយថា “ខ្ញុំមិនបម្រើទ្រង់ទៀតទេ” បានដើរចេញ។

462 ខ្ញុំគិតថា “អូ គាត់កំពុងបន្ត។” ខ្ញុំបានបន្តទៅកន្លែងណាមួយ។

463 មកវិញហើយចូលឡានខ្ញុំ។ ខ្ញុំមកដល់ផ្ទះហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមគិតអំពីរឿងនោះ “ខ្ញុំមិនបម្រើព្រះអម្ចាស់ទៀតទេ។”

464 ព្រះអម្ចាស់បានដាក់វានៅក្នុងចិត្តខ្ញុំដើម្បីត្រឡប់ទៅសួរគាត់ម្តងទៀត។ ដូច្នោះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មេដា គ្រាន់តែកាន់ចង្កូត។”

465 ហើយខ្ញុំបានចូលទៅក្នុងឡានរបស់ខ្ញុំចុះក្រោម ឈប់ម្តងទៀត ចូលទៅក្នុងរ៉ូហ្គាង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស រ៉ឺមស៊ីខ្ញុំចង់សួរអ្នកមួយសំណួរ។”

បាននិយាយថា “មិនអីទេ ប៊ីលី តើវាជាអ្វី?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកបាននិយាយថា មួយរយៈមុន អ្នកមិនបម្រើព្រះអម្ចាស់ទៀតទេ។ អ្នកគ្រាន់តែលេងសើចមែនទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “អត់លេងសើចទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស រ៉ឺមស៊ី អ្នក—អ្នកមិនមានន័យអញ្ចឹងទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “បាទពិតមែន។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំនឹងបម្រើទ្រង់ មែនទេ ប៊ីលី?” បានដើរចេញ។

ខ្ញុំគិត។ “បងរ៉ឺមស៊ី និយាយ!”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់និយាយអំពីវាទៀតទេ។”

466 ខ្ញុំទៅផ្ទះ ចូលបន្ទប់ បិទទ្វារ។ ហើយអូ អ្នកដឹងពីរបៀបដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ធ្ងន់ ដូចជាអ្នកបានយកខ្យល់ចេញពីដៃកូនក្មេង ឬអ្វីមួយអ្នកដឹងទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិត “ម៉េច? វាមិនអាចទេ។ ប្រាកដណាស់មានអ្វីមួយបានកើតឡើងចំពោះបងប្រុស រ៉ឺមស៊ី។”

467 ហើយមានក្មេងតូចស្បែកខ្មៅម្នាក់ឈ្មោះ ជីមមី គាត់មកទីនេះដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ មានជើងតែម្ខាង អ្នកដឹងទេ គាត់ ពិការ។ ខ្ញុំភ្លេចឈ្មោះគាត់ ធ្វើការនៅទីនោះនៅ រឺហ្គាន ពិការភាព។ គាត់បានជួបខ្ញុំ ហើយគាត់និយាយថា “អ្នកដឹងទេ រ៉ឺមស៊ី ប្រាណហាំ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងអំពីរឿងនេះនៅទីនេះលោកគ្រូ រ៉ឺមស៊ីនៅទីនេះទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់នៅថ្ងៃមុនថា ‘យើងទាំងអស់គ្នាក៏យខ្លាចសូម្បីតែបើកមាត់របស់យើងនៅទីនេះ។’ បាននិយាយថា ‘អ្នកជាមនុស្សដែលគោរពព្រះ។ ប៉ុន្តែ’ បាននិយាយថា ‘គាត់យកប័ណ្ណគ្រូអធិប្បាយរបស់គាត់ទៅលើកន្ត្រក ហើយហែកវាចេញ ហើយបោះវាក្នុងកន្ត្រកនិយាយថា ‘ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយវាទៀតទេ។’”

គាត់បាននិយាយថា “ហេ លោកម្ចាស់!” បាននិយាយថា “អ្នកមិនគួរធ្វើ ដូច្នោះទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “អូ ដឹម ខ្ញុំតាមរយៈការបម្រើព្រះអម្ចាស់។”

ដូច្នោះ គាត់បន្តថា “អ្នកមិនមានន័យចង់ធ្វើអញ្ចឹងទេ។”

468 ហើយបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថា គាត់នឹងចុះមកកិន សន្ទះបិទបើករបស់គាត់នៅថ្ងៃពលកម្ម” ខ្ញុំជឿថាវាជា។ “ហើយគាត់បាននិយាយ ថា ‘ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមកជួយខ្ញុំ ដឹម។’”

469 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងជួយអ្នកបន្ទាប់ពីខ្ញុំមកពីព្រះវិហារ ប៉ុន្តែដំបូងខ្ញុំនឹង ទៅព្រះវិហារ។”

470 ថាគាត់ចុះទៅវិញ “ហើយលោកវ៉ិមស៊ីកំពុងកិនសន្ទះបិទបើកឡានរបស់ គាត់។ គាត់បាននិយាយថា ‘ដឹមមី លើទន្លេ។ ហាងសាឡនត្រូវបានបិទនៅ ទីនេះ។ ចុះក្រោមទឹកទន្លេ ហើយយកស្រាបៀរមកឱ្យខ្ញុំ។’”

471 គាត់បាននិយាយថា “លោកវ៉ិមស៊ី ខ្ញុំមានការសោកស្តាយជាច្រើនយ៉ាង ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងមិនមានការសោកស្តាយក្នុងការទទួលអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់ពីករណី ជីកស្រាបៀរទេ។” គាត់បាននិយាយថា “អត់ទេ បាទ។ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើដូច្នោះទេ។”

472 ហើយគាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង បន្តទៅទៀត។ យល់ហើយ ដឹម។”

473 គាត់បាននិយាយថា “លោកវ៉ិមស៊ី ខ្ញុំកិនសន្ទះបិទបើករបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើអ្នកជីកស្រាបៀរ អ្នកនឹងទៅយកវាដោយខ្លួនឯង។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនដែលទទួលអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់បែបដូចនោះទេ។”

474 ដូច្នោះវ៉ិមស៊ីបានលោតចូលក្នុងឡានរបស់ ដឹមមី ឡើងលើទន្លេ ត្រលប់ មកវិញ ជីកអស់ពាក់កណ្តាលកំប៉ុងនៃស្រាបៀរ។

475 គាត់ចាប់ផ្តើមបើកបរចុះ ហើយក៏ឈឺ។ ឃើញទេ? ព្រះមិនអាចនិយាយទៅ កាន់គាត់បានទេ។ ខ្ញុំបានព្រមានគាត់ ខ្ញុំបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ បងប្រុស ស្ទីធើ បានទៅរកគាត់ ហើយព្រមានគាត់។ គ្រប់គ្នាបានព្យាយាមធ្វើ គ្រប់យ៉ាងដើម្បីគាត់។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់គ្រាន់តែងក់ក្បាល។ តើមាន អ្វីកើតឡើង? គាត់ឈឺហើយស្លាប់។ នោះបង្ហាញថាគាត់ជាបុរសដែលបាន សង្គ្រោះ។ ប្រសិនបើព្រះមិនអាចបង្កើតគាត់...នាំគាត់ទៅក្នុងការស្តាប់បង្គាប់ ទ្រង់

នឹងត្រូវយកគាត់ចេញពីផែនដី ហើយនាំគាត់ទៅផ្ទះ។ នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាន
និយាយ។ នោះជាអ្វីដែលគម្ពីរសន្យា។ ប្រសិនបើអ្នកមិនឈរកែប្រែទេ អ្នកត្រូវមក
ទំព័រដើម។

476 ដូច្នេះ ព្រះមិនអាចចាត់បង់អ្នកឡើយ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានសង្គ្រោះអ្នក ប៉ុន្តែ
ទ្រង់អាចកាត់បន្ថយថ្ងៃរបស់អ្នកនៅទីនេះ ហើយឱ្យអ្នកសងរាល់អំពើបាបដែលអ្នក
បានធ្វើ។ ដូច្នេះ បើអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើបាប អ្នកនឹងត្រូវចំណាយលើអ្វីដែលអ្នកបាន
ធ្វើ។ គ្រាន់តែចាំវា។

477 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។ ខ្ញុំជឿថា យប់នេះ បងប្រុសរ៉ី
មស៊ីត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ពិតមែន ខ្ញុំជឿ។ ប៉ុន្តែគាត់គ្រាន់តែមិនស្តាប់បង្គាប់ព្រះ
ហើយពេលគាត់មិនស្តាប់បង្គាប់ព្រះ នោះព្រះត្រូវនាំគាត់ទៅផ្ទះវិញ។ នោះជារឿង
តែមួយគត់ដែលត្រូវធ្វើ ព្រោះវាជាអ្វី? “គាត់នឹងនាំការតិះដៀល និងភាពអាម៉ាស់
ដល់ព្រះលោហិត ដែលគាត់ត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ។” ត្រូវហើយ? “ហើយចាត់ទុក
កិច្ចព្រមព្រៀងជារឿងមិនបរិសុទ្ធ” ប្រសិនបើនោះមិនមែនគ្រាន់តែជាអ្វីដែលសំបុត្រ
ភាសាហេព្រើរនេះបាននិយាយនោះទេ។ ឃើញទេ? វានឹងមិនអាចទៅរួចទេដែល
គាត់ត្រូវចាត់បង់ ប៉ុន្តែគាត់នឹងនាំមកនូវភាពអាម៉ាស់ និងអាម៉ាស់ ដូច្នេះ ព្រះ
នឹងត្រូវយកគាត់ចេញពីផែនដី ហើយនាំគាត់ទៅផ្ទះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលបាន
កើតឡើង។

ឥឡូវនេះ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ ខណៈពេលដែលយើងឱនក្បាលរបស់
យើងមួយភ្លែតសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។

478 ឥឡូវនេះ ព្រះវរបិតាដ៏វិសុទ្ធ និងដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណាបំផុត យើងខ្ញុំ
ពិតជាមានអំណរគុណចំពោះទ្រង់ចំពោះការសន្យាដែលយើងមាន ថាទ្រង់នឹង
មិនចាកចេញពីយើងឬបោះបង់យើង។ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងទៅជាមួយ
យើងពេញមួយជីវិតហើយនៅក្នុងការស្លាប់ទ្រង់នឹងនៅជិតយើង។ ទ្រង់បាន
សន្យាជាមួយយើងថាយើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យយើង
ដោយសេរី។ យើងមិនអាចចាត់បង់វាបានទេ។ “អស់អ្នកដែលមករកខ្ញុំ មានជីវិត
អស់កល្បជានិច្ច។” ហើយប្រសិនបើវាជាជីវិតអស់កល្បជានិច្ច វាគ្មានទីបញ្ចប់
ឡើយ ហើយទ្រង់បានសន្យាថានឹងប្រោសយើងឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។
ចំពោះរឿងនេះយើងមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំង។ យើងមានអំណរគុណដែល

ព្រះបន្ទូលទ្រង់បង្រៀនយើង។ វាផ្តល់ឱ្យយើងនូវក្តីសង្ឃឹមពិតប្រាកដ។ វាធ្វើឲ្យយើងដឹងថា ព្រះបិតារបស់យើងគឺជាសេចក្តីស្រឡាញ់។ ទ្រង់ស្រឡាញ់យើងហើយទ្រង់បានជ្រើសរើសយើង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកមិនបានជ្រើសរើសខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានជ្រើសរើសអ្នក ហើយបានតែងតាំងអ្នក។” ហើយខ្ញុំសូមអរព្រះគុណព្រះបិតា ដែលទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះ។ ហើយមនុស្សជាច្រើនកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ យប់នេះ ហើយអ្នកដែលត្រូវបានតែងតាំងសម្រាប់ជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយបានទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ហើយផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណដើរតាមជីវិតរបស់ពួកគេ: សេចក្តីស្រឡាញ់ សេចក្តីអំណរ មេត្រីភាព សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ ស្តុកបូត និងដឹងខ្នាត។ យើងអរគុណចំពោះអ្នកទាំងនោះ។

479 ហើយយើងអធិស្ឋាន ឱព្រះបិតា ប្រសិនបើមានអ្នកខ្លះនៅទីនេះ យប់នេះ អ្នកណាដែលមិនមានផលផ្លែទៅជាមួយនឹងពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុងសម្រាកនៅលើអ្វីដែលអស្ចារ្យមួយចំនួនដោយសារតែពួកគេបានធ្វើការ ថ្ងៃមួយ ដោយសារតែពួកគេមានអារម្មណ៍ ពួកគេមានអារម្មណ៍ល្អ ពួកគេប្រហែលជាបានស្រែក ពួកគេប្រហែលជាបានធ្វើរឿងជាច្រើន។ ប៉ុន្តែ ឱព្រះបិតាអើយ ប្រសិនបើពួកគេមិនបានទទួលផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណទេ ដែលរក្សាពួកគេពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ ក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ អត់ទោសដល់ខ្មាំងសត្រូវ កែកំហុស ហើយរស់នៅដោយសន្តិវិធី និងស្រលាញ់គ្នា ផ្អែមល្ហែម និងសប្បុរសចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក និងការខ្វះខ្វែងចំពោះក្រុមជំនុំ សេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ និងចំពោះកូនចៅទ្រង់ ឱព្រះដ៏អស់កល្បអើយ សូមអត់ទោសឱ្យពួកគេ។ ទោះបីជាពួកគេជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំក៏ដោយ សមាជិកនៃរូបកាយនៅលើផែនដី សូមឲ្យពួកគេទៅឥឡូវនេះ ហើយលះបង់ខាងសាច់ឈាម ការងារដែលស្លាប់ ហើយបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាត។ សូមប្រទានមក ព្រះ អម្ចាស់។ សូមឲ្យពួកគេមករកព្រះដ៏គ្រប់លក្ខណ៍ ហើយទទួលទ្រង់ជាអ្នកលើកអំពើបាបរបស់ពួកគេចេញ ដើម្បីឲ្យទ្រង់អាចឈរជាយញ្ញបូជាដ៏គ្រប់លក្ខណ៍សម្រាប់បុរសមានកំហុស និងស្ត្រីមានកំហុស។ ហើយផ្គត់ផ្គង់ពួកគេដោយព្រះគុណនៃសេចក្តីស្រឡាញ់និងសន្តិភាពរបស់ទ្រង់ រហូតដល់ពួកគេចូលមកក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ដើម្បីរស់នៅជារៀងរហូត។ សូមប្រទានមក ឱព្រះបិតា។

ខណៈពេលដែលយើងខិនក្បាល:

480 បើមានមនុស្សបែបនេះចង់ប្តូរជីវិតខាងសាច់ឈាមតាមពិធីបរិសុទ្ធ នៃ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃអារម្មណ៍ នៃរឿងខាងសាច់ឈាមខ្លះដូច្នោះ សម្រាប់ ដួងចិត្តពិតដែលពោរពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ពិត នោះ—ថាអ្នកអាចដើរទៅ រកសត្រូវដ៏ជូរចត់បំផុតរបស់អ្នក ដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅជុំវិញគាត់ហើយនិយាយថា “បងប្រុស ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។” ប្រសិនបើអ្នកចង់ ប្តូរបទពិសោធន៍នៃរឿងខាងសាច់ឈាមនោះសម្រាប់បទពិសោធន៍ពិតនៃសេចក្តី ស្រឡាញ់ តើអ្នកនឹងលើកដៃថ្វាយព្រះទេ និងនិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ យកខ្ញុំនៅ យប់នេះ ហើយធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំគ្រូក្លាយជា?” ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ពីឆទិកានៅ ទីនេះ។ តើអ្នកចង់អធិស្ឋានទេ? លើកដៃរបស់អ្នកឡើង។

481 សូមព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនោះ។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត? សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ “ខ្ញុំបាននៅក្នុងព្រះវិហារ អស់ជាច្រើនឆ្នាំ។” សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរអ្នកនៅ ទីនេះ បងប្រុស។ ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅខាងក្រោយនោះ ស្រ្តីតូច។ “ខ្ញុំនឹងសុំព្រះ ធ្វើឲ្យខ្ញុំមានសន្តិភាព។” តើអ្នក... តើអ្នកពិតជាខឹងមែនទេ? តើអ្នកចេញពីរឿងខ្លះ? តើអ្នកសង្ស័យឬ? តើអ្នកបោះចោលឬ? តើអ្នកឆ្ងល់ថាតើវាពិតជាត្រឹមត្រូវឬអត់? ពេលអ្នកមករកព្រះគ្រីស្ទ តើអ្នកមកដោយការធានាពេញលេញ ចិត្តពេញដោយ សេចក្តីស្រឡាញ់ឬ? តើអ្នកដើរទៅរកទ្រង់ដោយគ្មានការភ័យខ្លាចមួយដោយ ពោលថា “ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់ជាព្រះបិតារបស់ខ្ញុំ”?

482 ហើយគ្មានការប្តោលទោសទេ អ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ អ្នកដឹងហើយ។ ហើយអ្នកសម្គាល់ឃើញជីវិតរបស់អ្នក: អ្នកស្រឡាញ់ អ្នកចេះ អត់ទោស អ្នកស្តុតបូក អ្នកមានសន្តិភាព អ្នកស្មោះត្រង់។ ផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ ទាំងអស់នេះ អមដំណើរជីវិតរបស់អ្នក ពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ ហើយនៅពេលដែល អ្នកធ្វើអ្វីខុស អូ ខ្ញុំអើយ ដរាបណាវាមកក្នុងគំនិតរបស់អ្នក អ្នកបានធ្វើខុស អ្នក ប្រញាប់ ធ្វើវាឱ្យត្រូវ។ កុំរង់ចាំមួយនាទីទៀត ចូលទៅភ្លាម ហើយធ្វើវាឱ្យត្រូវ។ បើ អ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកមិនមានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទទេ។ អ្នកអាចជាស្រ្តីល្អ អ្នកអាច នឹងជាបុរសល្អ អ្នកអាចនឹងត្រូវបានគេគិតយ៉ាងល្អក្នុងក្រុមជំនុំ អ្នកប្រហែលជាត្រូវ បានគិតយ៉ាងល្អនៅក្នុងសង្កាត់ ប៉ុន្តែតើអ្នកបានបន្តទៅកាន់ភាពពេញខ្នាតនោះ

ហើយឬនៅ ទៅកន្លែងនោះទៅជាកន្លែងដែលអ្នកទុកចិត្តលើព្រះគ្រីស្ទទាំងស្រុង?
ហើយដោយនេះ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវត្រា។ “អំប្រាហាំបានជឿព្រះ ហើយវាត្រូវបានគេ
ចាត់ទុកថាជាមនុស្សសុចរិត។ បន្ទាប់មក ព្រះទ្រង់ប្រទានត្រានៃការកាត់ស្បែក
ដល់គាត់ ជាការបញ្ជាក់។”

483 ឥឡូវនេះអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំជឿព្រះ។ ខ្ញុំបានធ្វើការសារភាព។” ប៉ុន្តែតើព្រះ
បានប្រទានឱ្យអ្នកនូវត្រានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅក្រោយជីវិតរបស់អ្នក នៃសេចក្តី
ស្រឡាញ់ សេចក្តីអំណរ ផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាអ្នកបានសង្គ្រោះ
ឬនៅ? ប្រសិនបើទ្រង់មិនបានធ្វើដូច្នោះទេ នោះទ្រង់មិនទាន់ទទួលស្គាល់សេចក្តី
ជំនឿរបស់អ្នកនៅឡើយទេ។ អ្នកទើបតែបានសារភាព។ ទ្រង់មិនបានទទួលយក
ទេ មានអ្វីខុស។ តើអ្នកចង់ទទួលទ្រង់ ទេ? លើកដៃឡើង បើមានអ្នកផ្សេង មុន
ពេលយើងអធិស្ឋាន។

484 ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្ត្រីវ័យក្មេង។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នកនៅខាងក្រោយ
នោះផងដែរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ត្រូវហើយ។ អ្នកណាខ្លះមុនយើងអធិស្ឋាន?
ត្រូវហើយ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក នៅខាងក្រោយ បងស្រី។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទាន
ពរដល់ បងប្អូន។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់ បងប្រុស។ សូមព្រះជាម្ចាស់
ប្រទានពរដល់ បងប្រុស។ ត្រូវហើយ។ ដៃដប់ដប់ប្រាំនាក់បានលើកឡើង។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

485 ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅកន្លែងអង្គុយ ពួកគេរកអាសនៈមួយ។ វាគឺនៅកន្លែង
អង្គុយរបស់ពួកគេ ជាកន្លែងដែលពួកគេកំពុងអង្គុយនៅពេលនេះ ដែលទ្រង់
បានមានបន្ទូលទៅកាន់ចិត្តពួកគេថាពួកគេ “ខុស។” វាស្ថិតនៅកន្លែងអង្គុយ
របស់ពួកគេ ដែលទ្រង់បានដាក់សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានៅក្នុងចិត្តរបស់គេ “ចង់ធ្វើដូច
ព្រះយេស៊ូវ។”

486 ពួកគេចង់ផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេចង់មានចិត្តស្ងួតបូត និង
រាបទាប។ ពួកគេចង់មានភាពទន់ភ្លន់ និងពោរពេញដោយភាពអត់ធ្មត់។ ពួកគេ
ចង់សប្បុរស អត់ធ្មត់។ ពួកគេចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានដូចព្រះគ្រីស្ទ រហូតដល់
ពិភពលោកនឹងនិយាយថា ពួកគេដើរតាមផ្លូវ “បុរសនោះពិតជាគ្រីស្ទានពិត។ ស្ត្រី
នោះពិតជាគ្រីស្ទានពិត។ អូ ពួកគេជាមនុស្សស្ងួតបូត សប្បុរស ស្មោះត្រង់បំផុត!”

487 ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអនុញ្ញាតឲ្យពួកគេទទួលបានបទពិសោធន៍នោះ នៅយប់នេះ។ ហើយសូមកុំឲ្យពួកគេពឹងផ្អែកលើសមត្ថភាពក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ លើទំនាក់ទំនងរបស់ពួកគេជាមួយក្រុមជំនុំនិងនិកាយណាមួយឡើយ ឬទាំងអារម្មណ៍របស់ពួកគេ លើអ្វីដែលអស្ចារ្យ ដូចជាអារម្មណ៍ អ្វីមួយដែលបានកើតឡើង អាចឱ្យពួកគេស្រែក និងយាយភាសាដទៃ ឬអ្វីផ្សេងទៀត។

488 ឱព្រះដ៏អស់កល្បអើយ សូមកុំឲ្យពួកគេព្យាយាមទុកចិត្តដើម្បីឡើងទៅស្ថានសួគ៌ឡើយ ដ្បិតយើងបានឃើញវាបរាជ័យជាច្រើនដងយ៉ាងវេទនា។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងបរាជ័យ “មិនថាវាជាភាសាឬវានឹងឈប់! ទីណាមានទំនាយ វានឹងរលាយបាត់។ ទីណាមានចំណេះដឹង វានឹងរលាយបាត់។ អូកន្លែងណាដែលអ្វីៗទាំងអស់នេះ សូម្បីតែអំណោយ ភាពអស្ចារ្យនៃការប្រោសឲ្យជា នោះអ្វីៗទាំងអស់នោះនឹងរលាយបាត់ទៅ។ មានតែសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាពនោះនឹងស្ថិតស្ថេរ។”

489 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបង្កើតវាឡើងក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ហើយសូមឲ្យពួកគេដឹងថា នោះជាព្រះវិញ្ញាណដែលបង្កើតផលវ័ន្ត។ សូមធ្វើវាឲ្យរន្ធត់ចុះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលយើងរង់ចាំទ្រង់ ដ្បិតយើងទូលសូមវាក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

490 [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដង។]..បាល់ភ្លើងហោះ ហើយឃើញសត្វអណ្តើកដើរវិលជុំមុខតាមអគារ ដើម្បីឃើញព្រះគ្រីស្ទយាងមកដោយបន្ទានៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ និងនៅក្នុងទ្រង់...អូ តើអ្នកដឹងថានោះជាការរៀបចំមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទេ? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលរឿងទាំងនេះចាប់ផ្តើមកើតឡើងនោះមើលចុះ ការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតមកដល់ហើយ។” នោះហើយជាហេតុផលដែលខ្ញុំចូលចិត្តចុចរាល់នាទីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានទៅព្រះវិហារ ហើយធ្វើឱ្យអ្នករីងមាំ។ បងប្រុសនេវីល ប្រហែលជាមិនតែងតែនៅជាមួយយើងទេ។ ខ្ញុំជឿថា បងប្រុស នេវីល ជាគ្រូបង្រៀនដំណឹងល្អដ៏ល្អម្នាក់។ យើងមិនដឹងថាតើវានឹងមានអ្វីមកដល់វេទិកានេះទេ ហើយនៅពេលដែលវាមកដល់ទីនេះ “ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។” ចូរនៅជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ។ កុំឱ្យអ្នកចាកចេញពីពាក្យនោះឡើយ។ អ្នកនៅត្រូវជាមួយវា។ អ្នកឈរយ៉ាងខ្ជាប់ខ្ជួនក្នុងសេរីភាពដែលព្រះគ្រីស្ទបានប្រោសអ្នកឲ្យមានសេរីភាព។ កុំបាបជំពាក់នឹងនឹមនៃការ

ជាប់ឃុំឃាំងទាំងអស់នោះឡើយ។ ចូរក្រោកឈរឲ្យបានលឿន ហើយមានសេរីភាព។ ព្រះនឹងប្រទានពរដល់អ្នក។ យើងគ្មានអ្វីនៅលើលោកនេះត្រូវខ្លាចឡើយ។

491 អ្នកតែងតែឆ្ងល់។ ខ្ញុំសម្គាល់ឃើញថាមនុស្សមកអធិស្ឋាន ពួកគេនឹងមិនចូលក្នុងជួរ។ ពេលក្រោយគេឃើញយុទ្ធនាការព្យាបាល ពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងបន្ទាត់នេះ ពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងបន្ទាត់នេះ។ ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសពួកគេទេ។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមស្វែងរកការសង្គ្រោះ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុងដើរខុស។ អ្នកកំពុងតែធ្វើផ្ទុយទៅវិញ អ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាមិនត្រូវធ្វើ។ ឃើញទេ? នៅពេលអ្នកដើរឡើងយ៉ាងក្លាហានទៅកាន់បណ្ណឹងនៃព្រះគុណ ហើយជឿនោះថា “អ្នកបានសូម អ្នកនឹងទទួល” នៅជាមួយវា។ នោះហើយជារបៀបដែលវាត្រូវបានធ្វើ មិនត្រឹមតែដើរចេញពីបេសកកម្មមួយទៅបេសកកម្មមួយប៉ុណ្ណោះទេ ពីព្រះវិហារមួយទៅព្រះវិហារមួយ ពីយុទ្ធនាការមួយទៅយុទ្ធនាការមួយ។

492 ហេតុអ្វី ពួកគេធ្វើយុទ្ធនាការព្យាបាលទាំងនេះដូចជាគ្មានន័យ។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេមានមែន។ វាបានក្លាយទៅជាកន្លែងដែល មនុស្សឆ្លាតវៃ ពួកគេមើលជុំវិញ ហើយពួកគេឆ្ងល់ថាតើវានិយាយអំពីអ្វី។ នៅទីនោះ ព្រះមិនចង់បានរបស់ទាំងនោះទេ។ ការព្យាបាលមិនចាំបាច់នៅក្នុងយុទ្ធនាការទេ។ ការប្រោសឱ្យជាកូរតែនៅគ្រប់ក្រុមជំនុំក្នុងស្រុក អំណោយទាំងអស់នេះដំណើរការ។ ប៉ុន្តែកុំទៅរើសអំណោយទាំងនោះ។ កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអំណោយទាន។ ប្រសិនបើព្រះចង់ប្រើអ្នកសម្រាប់អ្វីមួយ ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ប៉ុន្តែ ចូរមើល ចំពោះអ្នកឲ្យ។

493 ម៉ាទីន លូធើ បន្ទាប់ពីនិយាយភាសាដទៃ គាត់ត្រូវបានសួរថា ហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនអធិប្បាយវា គាត់បាននិយាយថា “បើខ្ញុំអធិប្បាយបែបនេះ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំនឹងទៅរកអំណោយទានជំនួសអ្នកឲ្យ។” ត្រូវហើយ។

494 ម៉ូឌី ពេលមួយ និយាយថា ហើយចាប់ផ្តើម នៅពេលដែលគាត់កំពុងអធិប្បាយដូច្នោះក្រោមការបើកសម្តែង គាត់បាននិយាយជាភាសាដទៃ។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំសម្រាប់ការនិយាយពាក្យល្ងង់ខ្លៅ។” ប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេមានរបស់ទាំងនោះ។ យើងជឿរឿងទាំងនោះ ប៉ុន្តែត្រូវដាក់ជំនួសវិញ។ ហើយគេមិនត្រូវទុកជាកស្តុតាងទេ។

495 មិនមានអ្វីនៅសល់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ “ភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” មានតែផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណប៉ុណ្ណោះ។ រកមើលកន្លែងណាដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ២១ មែនហើយ។ ភស្តុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ: “ដោយផលផ្លែរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់គេ។” “ឯផលផ្លែនៃព្រះវិញ្ញាណវិញ នោះគឺសេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរ អរ មេត្រីភាព អត់ធុត់ សុភាព សប្បុរស ស្មោះត្រង់ស្ងួតបូត ហើយដឹងខ្លាត។ ហើយផលនៃសត្រូវគឺ ច្រណែន កាប់សំឡាប់ ប្រមឹក ស៊ីផឹកជ្រុល និងការអ្វីទៀត ដែលស្រដៀងនឹងសេចក្តីទាំងនេះផង។” ដូច្នោះ អ្នកអាចវិនិច្ឆ័យតាមរបៀបដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ ជាកន្លែងដែលអ្នកកំពុងឈរជាមួយនឹងព្រះ។ បើចិត្តអ្នកពេញចិត្តស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយស្ងួតបូត ហើយរស់នៅជាមួយទ្រង់រាល់ថ្ងៃ អ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ ហើយអ្នកមិនដូច្នោះទេ អ្នកគ្រាន់តែក្លែងខ្លួនជាគ្រីស្ទាន។ ត្រូវហើយ។ ដែលការក្លែងបន្លំខាងសាច់ឈាមទាំងអស់នឹងត្រូវលាតត្រដាង។ យើងដឹងរឿងនោះ។

496 ដូច្នោះកុំរស់នៅបែបនេះ អ្នកមិនត្រូវធ្វើអញ្ចឹងទេ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកទទួលយកអ្នកកណ្តាល នៅពេលដែលផ្ទៃមេឃទាំងមូលខាងលើពោរពេញទៅដោយរបស់ល្អ និងពិត? ពិតប្រាកដណាស់។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំយកព្រះ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន។ អាម៉ែន។

497 ឥឡូវនេះ តើមានអ្នកណាមកអធិស្ឋានឬទេ? ប្រសិនបើអ្នកបានធ្វើសូមលើកដៃរបស់អ្នក។ យើងមានកម្មវិធីព្យាបាលនៅព្រឹកនេះ។ ខ្ញុំស្មានថាពេលនោះ...ស្រ្តីនេះនៅទីនេះ? មិនអីទេបងស្រី តើអ្នកនឹងទៅមុខទេ? ហើយបងប្រុសរបស់យើង អែលឌើរនៅទីនេះ មកឥឡូវនេះសម្រាប់ការចាក់ប្រេងតាំង។ [កន្លែងទេនៅលើខ្សែអាត់—អដ។]

...ចាំងលើខ្ញុំ
 អូ ចាំងលើខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចាំងលើខ្ញុំ
 សូមឱ្យពន្លឺពីបង្គោលភ្លើងបំភ្លឺមកលើខ្ញុំ។

498 តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? សូមអានក្បាលចុះដោយស្ងាត់ៗឥឡូវនេះ។ ហើយចាំងលើខ្ញុំម្តងទៀត។ មកឥឡូវនេះ ទាំងអស់គ្នា ថា “ភ្លឺ...” គ្រាន់តែថ្វាយបង្គំ

ទ្រង់នៅក្នុងព្រលឹងរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ឃើញទេ ដោយស្ងប់ស្ងាត់។ កម្មវិធីព្យាបាល កំពុងមក។ សារបានចប់ហើយ។ សូមថ្វាយបង្គំ។

សូមឱ្យពន្លឺពីបង្គោលភ្លើងចាំលើខ្ញុំ
អូ ចាំងលើខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចាំងលើខ្ញុំ។
សូមឱ្យពន្លឺពីបង្គោលភ្លើងចាំងលើខ្ញុំ។

ធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវ ធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវ (អូ!)
លើផែនដីខ្ញុំចង់បានដូចជាទ្រង់
ឆ្លងកាត់ដំណើរជីវិតពីផែនដីទៅកាន់សិរីរុងរឿង
ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំធ្វើដូចទ្រង់។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺដូចជាពន្លឺដ៏អស្ចារ្យ
សូមអញ្ជើញមកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី
ចាំងជុំវិញខ្លួនយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

អ្នករាល់គ្នាជាមនុស្សបរិសុទ្ធនៃពន្លឺ
ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ
ពេលនោះជួងនៃស្ថានសួគ៌នឹងបន្លឺសំឡេងឡើង
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃ...

សូមទទួលយើងព្រះអម្ចាស់ ដូចជាយើងថ្វាយបង្គំទ្រង់។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ ពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត
សូមអញ្ជើញមកកន្លែងដែលទឹកសន្សើមនៃក្តីមេត្តាក្តី
ចាំងបំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
ព្រះយេស៊ូវជាពន្លឺនៃលោកិយ។

499 តើអ្នកមិនចូលចិត្តការគូសវាសមែនទេ? តើអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេ? លើកដៃ របស់អ្នក ប្រាប់។ មានអ្វីមួយអំពីបទចម្រៀងសម័យដើមទាំងនោះ ទំនុកតម្កើង សម័យដើម ខ្ញុំចង់ឱ្យច្រៀងពួកវាជាជាងបទចម្រៀងពិភពលោកថ្មីទាំងអស់នេះ ដាក់នៅក្នុង និងនៅក្នុងក្រុមជំនុំគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំចូលចិត្តរឿងចាស់ ខ្ញុំចូលចិត្ត។

ព្រះយេស៊ូវ សូមរក្សាខ្ញុំឱ្យនៅជិតឈើឆ្កាង (ខ្ញុំអើយ!)
 មានប្រភពទឹកដ៏មានតម្លៃ
 ឥតគិតថ្លៃដល់ការព្យាបាល
 ទឹកហូរចេញពីប្រភពទឹកកាល់រ៉ាវី។

នៅលើឈើឆ្កាង នៅលើឈើឆ្កាង
 អូ សិរីរុងរឿងរបស់ខ្ញុំជារៀងរហូត
 រហូតដល់ព្រលឹងខ្ញុំបានលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌
 សម្រាកលើត្រើយទន្លេ។

500 ខ្ញុំអាចចេញពីពិភពលោកបានយ៉ាងងាយស្រួលពេលដែលកំពុងតែច្រៀង
 មែនទេ? អស្ចារ្យណាស់! តើវាបានដោះស្រាយទាំងអស់ហើយឬនៅ? អ្នកដឹងទេ
 ខ្ញុំសប្បាយចិត្តដែលខ្ញុំបានដោះស្រាយវារួចរាល់ហើយ មែនទេ? គណនីចាស់ត្រូវ
 បានដោះស្រាយអស់ជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំបានប្រាប់ទ្រង់ថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំ
 មិនចង់បានបញ្ហានៅទន្លេទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ប្រាកដឥឡូវនេះ។” ខ្ញុំចង់ស្គាល់ទ្រង់។ ខ្ញុំ
 ចង់ស្គាល់ទ្រង់។

501 មានរណ្តៅដ៏ធំមួយនៅពីមុខយើងគ្រប់គ្នា។ យើងត្រូវបាននាំទៅផ្លូវ
 នោះ។ រាល់ពេលដែលបេះដូងយើងលោត យើងកាន់តែខិតទៅជិត។ ប៉ុន្តែពេល
 ខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ ខ្ញុំមិនចង់អៀនដូចមនុស្សកំសាកទេ ខ្ញុំចង់រំខ្លួនឯងក្នុងអារម្មណ៍
 នៃសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ ចូលទៅក្នុងវា ដោយដឹងថា នោះ “ខ្ញុំស្គាល់ទ្រង់
 នៅក្នុងអំណាចនៃការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។” ពេលទ្រង់ត្រាស់ហៅ ខ្ញុំនឹងចេញពី
 ចំណោមមនុស្សស្លាប់។

ខ្ញុំ...


502 ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់ ចូរច្រៀងវាឥឡូវនេះ។

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
 ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី
 ឱព្រះអង្គសង្គ្រោះ
 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន

សូមដកយកបាបខ្ញុំចេញ
ហើយកុំអោយខ្ញុំរង
ពីទ្រង់ឡើយ។

503 ឥឡូវនេះ គ្រូដ៏អស្ចារ្យអើយ ដូចជាទ្រង់បានបង្រៀនយើងខ្ញុំនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដ៏អស្ចារ្យបំផុតរបស់ទ្រង់ ចិត្តយើងគ្រាន់តែរំកិលដោយព្រះគុណដ៏ត្រេកត្រអាល ដើម្បីដឹងថាយើងបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ គឺដោយសារព្រះគុណ នៃព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង ដែលបានគ្រាន់ហៅយើង ហើយបានលាង យើងក្នុងព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ហើយបានបង្ហាញយើងនៅចំពោះបង្គំង្គនៃព្រះ ដោយគ្មានកំហុស គ្មានកំហុសឡើយ ដ្បិតទ្រង់បានទទួលបាបរបស់យើង។ យើងគ្មានបាបទេ។ “ព្រះបានដាក់អំពើទុច្ចរិតរបស់យើងទាំងអស់គ្នាមកលើទ្រង់ ហើយទ្រង់ត្រូវរំលូលដោយសារអំពើរំលងរបស់យើង។” អូ យើងស្រឡាញ់ទ្រង់ ជា កូនចៀមដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ!

504 ហើយយើងអធិស្ឋានព្រះវរបិតាអើយទ្រង់នឹងប្រទានដល់យើង នូវការថ្លែងថា យើងអាចប្រាប់អ្នកដទៃ ដើម្បីឲ្យពួកគេបានស្គាល់ទ្រង់ផងដែរ ហើយស្រឡាញ់ ទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់ស្រឡាញ់ពួកគេ។ សូមប្រទានព្រះគុណនេះមកយើង។

ហើយសូមអរព្រះគុណព្រះបិតា សម្រាប់ទារកដែលទើបនឹងកើតដែលទើបតែ ចូលមកក្នុងព្រះរាជាណាចក្រព្រះ។ សូមឲ្យពួកគេរកឃើញព្រះវិហារល្អមួយ នៅកន្លែងណាមួយ ហើយនៅទីនោះ បម្រើទ្រង់រហូតដល់សេចក្តីស្លាប់ រំដោះពួកគេ ចេញពីរូបកាយដ៏ចាស់នៃការឈឺចាប់ និងការឈឺចាប់ ហើយបង្ហាញពួកគេនៅ ចំពោះទ្រង់ ដោយគ្មានកំហុស គ្មានទោស នៅអាយុបន្តខាងមុខ ជាមួយនឹងជីវិត អស់កល្បជានិច្ច។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងនាមរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។ 

ហេប្រើរ ជំពូកទីប្រាំមួយ 2 KHM57-0908E

(Hebrews, Chapter Six 2)

ផ្នែកសៀវភៅហេប្រើរ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 8 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 1957 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ ក្នុងជេហ្វឺរសាន់វីល រដ្ឋឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG